
1Slamnik 9   13.7..12     cyan   magenta  yellow  black      stran

Glasilo občine Domžale

13. julij 2012
letnik lii, št. 9

stran 3

Občina Domžale

14.  seja Občinskega sveta  

stran 7

Janez Breceljnik

Gasilstvo je 
moje življenje

15. festival

Gorenjski komedijanti 
v Dobru 

Intervju

Tanja Amon

stran 14 stran 4

Naslednja številka glasila Slamnik izide v petek, 7. septembra 2012. 
Rok za oddajo prispevkov je v sredo, 29. avgusta 2012, do 10. ure. 

Prispevke lahko v času uradnih ur oddate v Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, izven uradnih ur v nabiralnik na stavbi ali pa na 

e-naslov: slamnik.urednica@gmail.com.

12. KULTURNI POLETNI FESTIVAL 

STUDENEC 2012
PREMIERA

petek

13. julij 2012
ob 21. uri 

Ponovitve:
sobota in nedelja 

14. in 15. julij
ob 21. uri 

petek, sobota in nedelja  

20., 21. in 22. julij
ob 21. uri

četrtek, petek, sobota in nedelja  

26., 27., 28. in 29. julij
ob 21. uri

petek in sobota  

3. in 4. avgust
ob 21. uri

Poletno gledališče Studenec

Cena vstopnice: 
odrasli 15 €, otroci 10 €,

nedeljske predstave:  popust 2 €

DOMAČA GLEDALIŠKA PREDSTAVA

KOMEDIjA

sobota

8. september 2012
ob 19. uri

Poletno gledališče Studenec

Razstava na prostem in v prostorih  
Kulturnega društva Miran jarc 
Miha Kač 
Pogovor s kiparjem bo vodil Silvo Teršek.

Priredba in režija: Alojz Stražar

Igrajo: Konrad Pižorn - Kondi, Jože Vunšek, Primož 
Ložar, Jure Sešek, Metod Palčič, Robert Vrčon, Urša  
Sešek, Rajko Majdič, Brigita Hrovat, Zoran Potočan, 
Pia Brodnik, Eva Majdič, Tomaž Usenik, Avguštin 
Gales, Irena Capuder, Roman Zorman, Špela Prenar, 
Stane Zemljarič, Milan Capuder, Luka Sešek,  
Tadej Stražar, Jan Kos, Jože Prašnikar, Vida Kovač,  
Ana Kovač, Maruša Lampret, Rok Ravnikar, Klemen 
Zabret, Uroš Ravnikar, David Homar in drugi.
Nastopilo bo preko 80 igralcev, plesalcev in pevcev.

Po predlogi A. Aranickega dramatiziral in spesnil: Roman Končar

Jaroslav Hašek 

V vlogi Švejka: 

Konrad Pižorn - 

KONDI

Informacije in nakup vstopnic po telefonu:

051 / 61 61 51 (Marjana)

051 / 61 41 41 (Urša)

051 / 61 61 71 (Mari)

vsak dan od 9. do 12. ure in od 16. do 19. ure 

Nakup vstopnic preko spleta:

www.studenec.net

Osrednja Občinska prireditev Ob dnevu državnOsti 

Slovenski deželi enake ne vem …
Dan državnosti je slovenski dr-
žavni praznik, ki ga praznujemo 
25. junija. Ta dan v Sloveniji obe-
ležujejo spomin na 25. junij 1991, 
ko je Slovenija formalno postala 
neodvisna. Na ta dan je bil spreje-
ta Deklaracija o neodvisnosti Slo-
venije in Temeljna ustavna listina 

o samostojnosti in neodvisnosti 
Slovenije. Kot že vrsto let sta tudi 
letos Občina Domžale in Krajevna 
skupnost Dob pripravili osrednjo 
občinsko prireditev v Dobu, kjer je 
bil prazniku državnosti namenjen 
tudi tradicionalni Festival gorenj-
skih komedijantov, del slovesnosti 

pa je bil tudi slavnostni dvig slo-
venske zastave ob pomniku bra-
niteljev slovenske samostojnosti v 
parku ob Občini Domžale, ki ga 
je pripravilo Območno združe-
nje veteranov vojne za Slovenijo 
Domžale.

Stran 5

Položen temeljni kamen za izgradnjo 
prizidka k Osnovni šoli Rodica
Ob praznovanju svojega 40. roj-
stnega dne je Osnovna šola Ro-
dica prejela posebno darilo – Ob-
čina Domžale je namreč pričela s 

širitvijo šole. V sredo, 20. junija 
2012, sta župan Občine Domžale 
Toni Dragar in direktor izvajal-
skega podjetja, VG5 d.o.o., Franc 

Perme najprej slavnostno podpisa-
la gradbeno pogodbo, nato pa po-
ložila temeljni kamen za izgradnjo 
prizidka k Osnovni šoli Rodica. 
»Občina Domžale je takoj pristo-
pila k vsem postopkom, da bi se 
gradnja lahko čim prej začela,« je 
dejal župan, »saj se zavedamo, da 
prostorska stiska ovira pedagoški 
proces, vsi skupaj pa si želimo, da 
pouk poteka nemoteno in da se 
učenci in učitelji v šoli dobro po-
čutijo.«

Stran 2

Etno rock šestnajstič
Etno rock festival je z lanskim 
letom postal dvodnevna priredi-
tev in tako bo tudi letos. Prvi dan 
festivala, v četrtek, 23. avgusta 
namenjajo mladim glasbenikom, 
medtem ko petkovo popoldne 
in večer do polnoči (24. avgusta 
2012) prepuščajo že po tradiciji 
uveljavljenim skupinam.

Stran 16

2. Domžalska noč
Lani so Domžale dobile svojo 
prvo Domžalsko noč, ki je bila 
več kot uspešna, zato organiza-
torji skrbno pripravljajo letošnjo 
2. Domžalsko noč, ki bo v soboto 
1. septembra 2012 v Športnem 
parku Domžale. 
Poskrbljeno bo za bogat otro-
ški program (napihljivi gradovi, 
trampolini, klovni, čarovniki, 
modna revija za otroke, delav-
nice za otroke), med drugimi 
bodo nastopili: DJ Dee Thomas, 
Liquif Sevnica, Mare & Žygec, 
Imset, reper Zlatko, Natalija 
Verboten ter Samuel Lucas, po-
krovitelj 2. Domžalske noči je 
Občine Domžale.

Stran 13
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e-naSlov: Slamnik.ureDnica@gmail.com  •  člani in članice ureDništva: kamal iziDor Shaker, marjeta kaStner, anDreja šuštar, Darka bitenc, vilma novak, bogDan oSolin, marija pukl, robert šušnjara, katja pirnat.  •  tehnični 
ureDnik janez Demšar  •  lektor primož hieng  •  ureDništvo glaSila Slamnik je na ljubljanSki ceSti 61 v Domžalah  •  ureDništvo tina kušar, tel.: 722 5050, fax. 722 5055, Slamnik@kD-Domzale.Si  •  uraDne ure: oD poneDeljka Do 
petka oD 9. Do 13. ure, ob SreDah tuDi oD 14. Do 16. ure.  •  priprava za tiSk: ir image D.o.o., meDveDova 25, 1241 kamnik.  •  tiSk: Set D.D., vevška c. 52, 1260 ljubljana – polje.  •  priprava priSpevkov: priSpevke v Digitalni obliki je potrebno 
oDDati v Doc zapiSih, Digitalne fotografije pa ločeno v jpg formatu (brez StiSkanja) najmanj 200 Dpi. to je poSebej pomembno zaraDi kvalitete tiSka fotografij. priSpevki, natiSnjeni na papirju, morajo biti zaraDi optičnega 
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Dragi bralci, 
drage bralke,
pred vami je najverjetneje zadnja 
številka Slamnika, katere izdaja-
telj je Občina Domžale. Potem ko 
je občinski svet sprejel nov odlok 
našega glasila in so občinski svetni-
ki na junijski seji potrdili novo od-
govorno urednico glasila, bo »vajeti 
v svoje roke« jeseni v Slamniku 
prevzel Kulturni dom Franca Ber-
nika Domžale, ki bo odslej skrbel 
za naše glasilo. Prihajajo novi 
časi, ko bo tudi urednica imela več 
svobode pri izbiranju svojih sode-
lavcev, ki tokrat ne bodo potrjeni 
glede na politično pripadnost. In 
prav je tako. Naš časopis potrebuje 
nov veter, potrebuje novo energijo, 
predvsem pa potrebuje vsaj nekaj 
neodvisnosti, kolikor si je pač tovr-
stni medij lahko izbori.
Sama pa bi se ob tej priložnosti 
rada zahvalila vsem svojim so-
delavcem, s katerimi smo skupaj 
ustvarjali Slamnik v zadnjem letu 
in pol. Poleg uredniškega odbora, ki 
je kljub svoji sestavi, znal poiskati 
konstruktivno kritiko, predvsem pa 
kdaj tudi ideje za ustvarjanje, gre 
na tem mestu zahvala tudi tehnič-
nemu uredniku, lektorici in lektor-
ju, oblikovalskemu studiu in vsem 
sodelavcem v njem, zaposlenim v 
Kulturnem domu, ki so že do sedaj 
skrbeli predvsem za nemoteno ad-
ministrativno delovanje našega 
glasila. Nenazadnje pa gre za-
hvala tudi vsem našim dopisnikom 
in dopisnicam, ki v vsaki številki 
prispevate svoj zalogaj, da je vse-
bina našega glasila res pestra. Če 
sem koga nehote pozabila omeniti 
– vsekakor iskrena hvala tudi vam. 
Vsem skupaj želim na nadaljnji 
poti veliko prijetnih trenutkov s 
smiselnim povezovanjem črk v 
besede, novi urednici pa predvsem 
novinarsko svobodo, prepotrebno 
novinarsko neodvisnost ter čim 
manj takšnih in drugačnih priti-
skov, ki prihajajo na urednike ve-
čine občinskih časopisov. 
Vam, dragi bralci in bralke, pa iz-
kazujem hvaležnost, ker vsa ta leta 
ostajate z nami. Vsekakor sem pre-
pričana, da bo tako tudi v bodoče. 
Pa lepe počitnice!

Mateja A. Kegel,
v. d. odgovorne urednice

Temeljni kamen prizidka O. Š. Rodica
nadaljevanje s prve strani

Vrednost del znaša milijon evrov, z deli bodo izvajalci začeli 
takoj po zaključku šolskega leta, končali pa naj bi jih pred-
vidoma konec februarja 2013. Prizidek na zahodni strani 
šole bo v treh etažah: v kleti bo telovadnica s spremljajo-
čimi prostori, v pritličju in nadstropju pa po dve učilnici 
in kabineti. 
“Vesel sem, da smo danes tukaj in da so naši izvajalci že 
uvedeni v delo, predvsem pa, da bomo kmalu pridobili nove 
prostore. Želim si, da bi dela potekala po načrtu in da bomo 
investicijo brez problemov izpeljali do konca, v zadovoljstvo 
vseh nas. V prvi vrsti bomo poskrbeli za varnost šolarjev, 
učiteljev in drugih, saj bodo dela potekala še v prihodnjem 
šolskem letu,« je dejal župan in vse navzoče še enkrat lepo 
pozdravil na pomembnem dnevu tako za šolo kot tudi za 
občino Domžale – to je darilo, ki bo večno in ki ga bodo 
deležni tudi otroci, ki še niso prestopili šolskega praga.
Županovim besedam se je pridružila tudi ravnateljica 
Osnovne šole Rodica Milena Vidovič in dejala, da se že vsi 
veselijo odprtja novih prostorov, saj bodo lahko nemoteno 
opravljali delo in dodala, da se bodo še naprej trudili svoje 
poslanstvo kvalitetno opravljati.   

Nekaj besed je spregovoril tudi direktor podjetja Franc Per-
me, ki je poudaril predvsem to, da si želijo prizidek zgraditi 
kvalitetno in v dogovorjenem roku. 
Praznovanja 40-letnice šole in položitve temeljnega kamna 
so se udeležili tudi podžupanja Občine Domžale Andre-
ja Pogačnik Jarc, podžupan Občine Domžale mag. Lovro 
Lončar, predsednik KS Jarše-Rodica Peter Verbič, občinske 
svetnice in svetniki, učitelji, učenci in njihovi starši.  

Občina Domžale, Urad župana

Podravski motivi – Koprivnica
Župan Občine Domžale Toni Dra-
gar se je odzval povabilu županje 
Občine Koprivnica Vesne Želježnak 
in se udeležil prireditve Podravski 
motivi. Občini že vrsto let uspešno 

sodelujeta na več področjih, tudi na 
kulturnem. 
Svečana otvoritev Podravskih moti-
vov je bila v petek, 29. junija. S sim-
boličnim prevzemom ključev mesta 

so slikarji, kiparji in drugi umetniki 
tri dni »vladali« mestu Koprivnica 
ter privabljali obiskovalce in ljubite-
lje umetnosti. Na glavnem mestnem 
trgu je potekala velika prodajna raz-
stava slikarstva in kiparstva na ste-
klu in lesu, kjer so si obiskovalci lah-
ko ogledali ustvarjanje uveljavljenih 
umetnikov in tudi mlajših avtorjev. 
Na prireditvi so bile prikazane tudi 
stare obrti, folklora in tamkajšnja 
kulinarika. Nekatere obrti se še ve-
dno upirajo in kljubujejo moderni 
industrijski proizvodnji. Predstavilo 
se je trideset starih mojstrov različ-
nih profilov, ki so pričarali posebno 
doživetje.
Koliko so ljudem pomenili glasba, 
ples in običaji, prikazuje skrb okoli 
priprave obleke za ples. 
Kljub vročini, ki je nastopajoče 
spremljala ta vikend, se je uspešno 
predstavil tudi naš narodnozabavni 
ansambel Galop, ki je spremljal žu-
pana na prireditvi.

Gradbena pogodba 
za rekonstrukcijo te-
lovadnice v Osnovni 
šoli Domžale slavno-
stno podpisana
Župan Občine Domžale Toni Dragar 
ter direktorja izvajalskih podjetij Pam 
d.o.o., Aleš Plavec in Ural d.o.o., Rok 
Ravnikar so v sredo, 27. junija 2012, 
slavnostno podpisali gradbeno po-
godbo za rekonstrukcijo telovadnice v 
Osnovni šoli Domžale.  
»Občina Domžale tudi v poletnih me-
secih nadaljuje s številnimi investicija-
mi, med katere sodijo tudi investicijska 
vzdrževanja osnovnih šol. Trenutno že 
poteka izgradnja prizidka k Osnovni 
šoli Rodica, v minulem mesecu pa smo 
začeli z rekonstrukcijo telovadnice v 
Osnovni šoli Domžale,« je uvodoma 
dejal župan in dodal, da je rekonstruk-
cija telovadnice nujna, saj se bo s pre-
novitvenimi deli zagotovila statičnost 
in varnost objekta. 
Vrednost del znaša 218.564 evrov, z 
deli pa so izvajalci začeli konec tega 
meseca, končali pa predvidoma konec 
avgusta 2012. Dela obsegajo zamenja-
vo fasadnih steklenih pasov in oken, 
lesenih sten in sten z vrati, obstoječega 
spuščenega stropa, obstoječega špor-
tnega poda, izvedbo nove razsvetlja-
ve in ozvočenja ter novo radiatorsko 
ogrevanje s priklopom na obstoječe 
ogrevalno omrežje za telovadnico. 
Župan je še posebej opozoril, da je po-
trebno na gradbišču zagotoviti varnost, 
saj bo športno igrišče ob šoli tudi v po-
letnih mesecih dobro obiskano. 
Direktorja izvajalskih podjetij, Aleš 
Plavec in Rok Ravnikar, sta zagotovi-
la, da se bodo potrudili, da bodo dela 
izvedena kvalitetno in v roku, določen 
s pogodbo. 

Občina Domžale,
Urad župana

Županov obisk 
Podružnične šole Krtina
Župan Občine Domžale Toni Dragar ob koncu šol-
skega leta rad obišče učenke in učence in jim zaželi 
prijetne in brezskrbne počitniške dni. 
Tokrat je na zadnji šolski dan obiskal učence Po-
družnične šole v Krtini. Ravnateljica Osnovne šole 
Dob Barbka Drobnič, učitelji in otroci so ga z vese-
ljem sprejeli in mu hiteli pripovedovati, kaj vse bodo 
počeli med počitnicami in kakšne dogodivščine jih 
čakajo. Ravnateljica Barbka Drobnič se je županu še 
enkrat zahvalila za nove prostore, ki jih je šola pri-
dobila v lanskem letu. Občina Domžale je namreč 
službeno stanovanje v mansardi preuredila v učilni-
co, kabinet in sanitarije ter s tem omogočila, da pe-
dagoški proces poteka nemoteno. 
Župan je na koncu vsem skupaj še enkrat zaželel 
varne in prijetne počitnice. 

Občina Domžale, Urad župana

Domžale

Štirinajsta seja 
Občinskega sveta
V četrtek, 21. junija 2012, je od 16. 
ure dalje v sejni dvorani Občine 
Domžale potekala 14. seja Občin-
skega sveta Občine Domžale, ki jo 
je vodil župan Toni Dragar. 

1./ vprašanja, pobuDe 
in preDlogi
Prvo točko dnevnega reda je odprla 
Cveta Zalokar-Oražem/samostoj-
na svetnica/ in podala vprašanje, 
kakšno je mnenje Občine Domžale 
glede Vem točke. Vem točke so bile 
ustanovljene zato, da bi bilo novim 
podjetnikom omogočeno čim bolj 
dostopno in prijazno svetovanje pri 
ustanavljanju novih podjetij. V zvezi 
s tem je situacija v občini Domžale 
precej slaba. Ko se občan ali občan-
ka odloči, da bi ustanovila podjetje 
in ko potrebuje tudi dodatne infor-
macije ter pojasnila, ni nikjer moč 
najti informacije, kje je Vem točka. 
Vem točka v večini občin deluje na 
sedežu občin ali upravnih enot. V 
preteklosti je imela Vem točka svo-
je prostore v SPB, kjer pa ne deluje 
več. Trenutno so to uslugo in stori-
tev začeli samoiniciativno opravljati 
na Obrtno podjetniški zbornici, kjer 
nudijo tudi strokovno pomoč in sve-
tovanje. Za občino, kot so Domžale, 
z dolgoletno tradicijo podjetništva 
in obrti, je nenavadno, da je obve-
ščanje o tem tako stihijsko urejeno. 
Zalokar-Oražmovo je nadalje zani-
malo, kdaj se bo uredil varen prehod 
preko železniških tirov v bližini že-
lezniške postaje v Domžalah, saj je 
prehod preko proge v centru mesta 
mogoč le na enem mestu, na Lju-
bljanski cesti. Krajani Prešernove 
ulice in nekaterih sosednjih ulic si 
želijo, da bi se čim prej uredilo var-
no prečkanje proge tudi na območju 
ob železniški postaji. Tam so pred 
kratkim z dvigom peronov prehod 
še bolj onemogočili. Predvsem sta-
rejši ljudje si želijo, da bi jim njihovo 
pot v center mesta (pošta, lekarna, 
Zdravstveni dom, itd.) olajšali in 
skrajšali. 
Svetnica je podala tudi pobudo, da 
bi na domžalski tržnici prodajali 
zdravo pridelano hrano lokalnega 
izvora, kar je tudi bistvo tržnice. 
Predlagala je, da se v ceniku z nižjo 
ceno za najemnino stojnice stimu-
lira prodajalce, ki se lahko izkažejo 
s certifikati ekološke pridelave in 
posebej tudi prodajalce ožjega lo-
kalnega področja (npr. regije Srce 
Slovenije).
S prvo točko dnevnega reda je na-
daljeval Anton Preskar /LDS/ in 
opozoril, da se je na Krajevno sku-
pnost Simona Jenka Domžale obr-
nilo kar nekaj pridelovalcev kme-
tijskih pridelkov, ki na domžalski 
tržnici ne morejo prodajati. Dejstvo 
je, da nekmetje, ki imajo viške pri-
delave zelenjave na tržnem prostoru, 
ne morejo najeti stojnice za en dan, 
ker to po Odloku o določitvi pogo-
jev za prodajo blaga zunaj prodajaln 
v Občini Domžale (Uradni vestnik 
Občine Domžale štev. 16/09) ni 
mogoče. Meni, da bi lahko vsak, se-
veda ko plača tržni prostor, prodajal 
svoje pridelke, gozdne sadeže, sadje, 
itd. Zato je predlagal, da se odlok 
ustrezno spremeni. 
Mag. Jure Dokl /SDS/ je podal 
opozorilo, prejeto s strani KS Ihan, 
glede problema vodovoda v naseljih 
Selo in Goropeče. Za vodovod Selo 
naj bi bila podana celo možnost 
pridobitve evropskih sredstev. Prav 
zaradi dolgotrajnosti postopka in 
slabe seznanjenosti lokalne skupno-
sti z njim, naproša za odgovor, kdaj 
bo realizirana napeljava vodovoda v 
Selu. Poleg tega naproša za odgovor 
o poteku priprave dokumentacije za 
izgradnjo vodovoda Goropeče. 
Dokl je v nadaljevanju izpostavil 
tudi problematiko varne šolske poti 
v ihanski podružnični šoli. V času 
gradnje kanalizacijskega omrežja 
in dodatno še gradnje vrtca je le-ta 

postala pereča, pot pa nevarna za 
najmlajše. Pri tem ga zanima, kate-
re ukrepe so pristojni izvedli, da se 
varnost šolarjev dvigne na ustrezen 
nivo, kakšni so predvideni ukrepi za 
trajno rešitev navedene problemati-
ke. 
Poleg tega je svetnik podal tudi 
vprašanje, ali je vrtec, ki se gradi 
v Ihanu, načrtovan tako, da bi ob 
morebitni spremembi potreb po 
prostorih ustrezal tudi spremembi 
namembnosti v nižje razrede osnov-
ne šole. Nadaljeval je s pobudo v 
zvezi z ustrezno zaščito igral in teras 
z izhodi iz učilnic. Zaradi gradnje 
vrtca se je celotno igrišče prestavilo 
na južni del šole, kjer je sedaj precej 
izpostavljeno drugim (neželenim) 
vplivom in se tam občasno pov-
zroča tudi škoda na šolski lastnini. 
Zato naproša, da se postavi ograja 
na južnem delu šole. Dokl naproša 
občinsko upravo, da v bodoče vsa 
gradiva za seje Občinskega sveta 
pripravi v takšni obliki, ki omogo-
čajo napredne funkcije upravljanja 
z dokumenti (pdf ). Na koncu se je 
Dokl zahvalil Oddelku za investici-
je, še posebno Iztoku Obrezi, ki se 
je hitro odzval na izpostavljeno pro-
blematiko ob izgradnji kanalizacije 
in neustrezni sanaciji hudourniške 
problematike s strani izvajalca del 
na Igriški cesti v Ihanu (ovinek pod 
hribom). Po intervenciji je bila sana-
cija opravljena temeljito. 
V nadaljevanju je mag. Tomaž De-
želak /SDS/ zaprosil za konkretni 
odgovor na svetniško vprašanje št. 
317 in sicer: koliko radarjev bo ob-
čina kupila, kolikšen strošek pred-
stavlja nakup za občino, s katere 
proračunske postavke se bo plačalo, 
koliko bo občina zaslužila iz tega 
naslova in, ali je to ekonomsko opra-
vičljivo. Nadalje je Deželaka zani-
malo, kaj bo občinska uprava nare-
dila glede omejitve hitrosti voznikov 
na cesti Dob, nadvoz nad avtocesto, 
Gorjuša – Žeje – Sv. Trojica. To pot 
uporablja veliko sprehajalcev, otrok, 
kolesarjev in starejši ljudje. Na cesti 
ni nobenih ovir, zato naproša, da se 
pripravi predlog za smiselno uredi-
tev prometa. 
Nadalje je svetnik podal tudi pobu-
do, da se poskrbi za redno vzdrže-
vanje rekreacijske osi ob Kamniški 
Bistrici in košnjo trave ter za var-
nost. Naproša občinsko upravo, da 
poskrbi tudi za večjo policijsko kon-
trolo. Naproša tudi za posredovanje 
pogodbe (kdo skrbi za košnjo, ko-
liko se plačuje in kakšna je ročnost 
plačila). Deželak je zaprosil, da pri-
stojni občinski oddelek pripravi ce-
lostno rešitev prometne ureditve pri 
novem vrtcu Krtek pri Podružnični 
šoli Ihan. Podal je tudi pobudo, da 
se pristopi k celostnem reševanju 
vrtca v Dobu in pričakuje konkretni 
odgovor. Nadalje je opozoril, da je v 
gradivu zasledil, da je rebalans pro-
računa predviden šele po počitnicah. 
Zanima ga, zakaj ni naslednja seja 
občinskega sveta že julija, ker je sta-
nje financ v državi slabo. 
Mag. Florjan Zabret /Peter Ver-
bič-Lista za Domžale/ je podal 
pobudo, da bi prehod čez progo pri 
Železniški postaji Domžale ure-
dili na podoben način, kot je ure-
jen na postaji Rodica. Z urejenim 
prehodom bi še posebno starejšim 
občanom skrajšali pot do samega 
centra Domžal. Urejen prehod bi 
bil varnejši, saj je prečkanje prehoda 
s strani Roške ulice postalo nevar-
nejše, kot je bilo pred obnovo, saj je 
stopnica pri prehodu izredno visoka, 
kar povečuje možnost poškodb.
Nadalje je mag. Majda Pučnik 
Rudl /SDS/ predlagala, da bi ob-
činska uprava sklicala vse izvajalce 
družbenih in socialnih dejavnosti 
občine Domžale (zavodov in dru-
štev), da se dogovorijo glede vse-
bine, ki ga bo vseboval Odlok o 
ustanovitvi javnega zavoda Center 
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za medgeneracijsko sodelovanje 
Domžale. Namen tega odloka je 
namreč opravljanje in koordinacija 
svetovalne, preventivne in kurativne 
dejavnosti. Razlog tega predloga je v 
koordinaciji, kajti mnoge dejavnosti 
se podvajajo, s tem se denar izgu-
blja, mnoge dejavnosti pa so morda 
podhranjene. Gre tudi za financira-
nje skupnih računovodskih storitev, 
da bi pocenilo in racionaliziralo to 
dejavnost. Pučnik Rudlova je tudi 
predlagala rekonstrukcijo Pelecho-
ve ulice na območju Lip Radomlje. 
Cesta je namreč polna grbin, gre za 
posedanje nekdanjih prekopov, na 
tem delu ni pločnika, prav tako pa je 
slaba razsvetljava.
Svetnica je podala še pobudo, da se 
poskrbi za red na občinski parceli 
nasproti Lip Radomlje. Tam je po-
gosto zelo visoka trava, so pa brez 
reda razvrščena tudi razna poškodo-
vana, zarjavela vozila.
V nadaljevanju je podal pobudo 
Peregrin Stegnar /N.Si/, ki je v 
imenu občanov Češenika vzhodno 
od Turnš izrazil prošnjo za nasutje 
ceste. Preteklo leto je bilo vzdrže-
vanje ceste že izvedeno, vendar je 
potrebna ponovne obnove. Občani 
prosijo, da cesta spet posujejo, ker 
se po vsakem deževju spet pojavi-
jo luže in je cesta uničena. Svetnik 
predlaga, da se do teh hiš napravi 
protiprašna zaščita. Dodaja, da bi 
bilo čakati na obvoznico predol-
go, saj je znano, da je protiprašna 
zaščita cenejša kot pa vzdrževanje 
makadama. Svetnik je opozoril tudi 
na problematiko šolarjev v prome-
tu. Opozoril je na odmevno akcijo 
osnovnošolcev iz Turnš in Češenika, 
ki se v šolo vozijo z avtobusom. V 
akciji so otroci opozorili nase z iz-
rezanimi otroškimi lutkami, ki so jih 
izobesili na mestih, kjer šolarji čaka-
jo avtobus. Svetnik predlaga na teh 
mestih talno oznako in opozorilno 
tablo na vseh treh mestih, kjer stoji 
šolski avtobus, to je pri gradu Češe-
nik, pri Stegnar in Rode. Nadalje je 
svetnik Stegnar podal tudi predlog 
za spremembe in dopolnitve odloka 
in pravilnika Vrtca Domžale o spre-
jemu otrok v vrtec.
Svojo pobudo je podal tudi Robert 
Hrovat /SDS/ v zvezi z zagotovi-
tvijo zemljišč, projektov in sredstev 
za izgradnjo vrtca v Dobu. Svetnik 
predlaga občinski upravi, da pristo-
pi k oblikovanju delovne skupine 
za pripravo potrebnega zemljišča, 
projektne dokumentacije in finanč-
ne konstrukcije. Predlaga tudi se-
stavo članov delovne skupine, to so 
predsednik sveta krajevne skupnosti, 
zainteresirani svetniki z območja KS 
Dob in predstavnik občinske upra-
ve. V nadaljevanju je svetnika zani-
malo, kdo je odgovoren za menjavo 
dotrajanih tabel v Domžalskem 
domu, ki označujejo prostore strank. 
Dodaja, da je tabla z napisom nje-
gove svetniške skupine že zbledela, 
zato prosi pristojne službe občinske 
uprave za menjavo le-teh.
Z naslednjo pobudo je Marija 
Majda Zevnik /SD/ opozorila na 
huliganstvo in odzivnost pristojnih 
služb. Navaja, da je bilo ob zadnjem 
vandalizmu povzročeno veliko ma-
terialne škode v parku, na delu re-
kreacijske poti ob Kamniški Bistri-
ci. Po mnenju svetnice se pristojne 
službe niso v celoti odzvale z izjemo 
Oddelka za komunalne zadeve, ki 
je poskrbel za hitro sanacijo nastale 
škode. Svetnica zahteva natančno 
poročilo o tem dogodku, s poroči-
lom o izvedenih ukrepih in ukrepih 

v teku. Občino Domžale poziva naj 
poskrbi za delovanje dežurnega te-
lefona in dostopnosti inšpekcijskih 
služb prek interneta. Svetnica je še 
opozorila na ureditev prometa na 
Bistriški cesti. Poziva, da za ureditev 
prometa na tej ulici niso dobili za-
dovoljivega odgovora, problematika 
tamkajšnjih stanovalcev, šole in tudi 
staršev, ki vsakodnevno pospremijo 
otroke v šolo, pa se iz dneva v dan 
stopnjuje. Zato Zevnikova pričakuje 
pristop k dejanski ureditvi problema. 
V sklopu tega pa navaja problemati-
ko z enako vsebino, gre za divjanje 
voznikov po Rojski cesti, na kateri 
so tri šole in velik vrtec, ki ogrožajo 
življenja predvsem otrok in starejših. 
Problem naj se uredi z radarji. Zev-
nikova je podala tudi predlog, da se 
v zvezi z 2. fazo obnove Rojske ceste 
obvesti javnost oziroma stanovalce, 
ki bodo v času del imeli moten do-
stop do doma. Na koncu je še opo-
zorila, da je v poglavju gradiva za 
občinske svetnike na ogled Poročilo 
s skupnih sej Odbora za družbene 
dejavnosti in Odbora za finance 
in premoženje, ki sta potekali 14. 
in 21. maja. V poročilu odborov ni 
navedeno, kateri predstavniki javnih 
zavodov se niso udeležili sestanka 
in kateri so pred obravnavo poročil 
predčasno odšli. Svetnica predlaga, 
da se te obravnave uvrsti na dnevni 
red v enem od prihodnjih terminov. 
Po njenem mnenju je potrebno ugo-
toviti, ali morda 6-dnevni rok sklica 
na sejo vpliva na manjšo udeležbo.
S prvo točko dnevnega reda je na-
daljevala Marija Pukl /DeSUS/ in 
podala pobudo za ureditev Dom-
žal, zlasti pri železniški progi in na 
ploščadi pred Tušem, kjer se ljudje 
vsakodnevno sprehajajo in vozijo 
mimo. Puklova je tudi odprla vpra-
šanje, zakaj je razdelitev sredstev za 
društva podobna lanski, vendar z 
znižanjem. Svetnica predlaga, da bi 
na seji občinskega sveta ali na seji 
Odbora za družbene dejavnosti do-
bili poročilo, da bi lahko pregledali 
po kakšnih kriterijih so bila sredstva 
razdeljena, kakšen vpliv so imeli 
predloženi programi, poimensko se-
stavo komisije, ki je o tem odločala 
in kakšne so bile odločitve. Hkrati 
pa poziva, da se čimprej začnejo pri-
pravljati kriteriji za naslednjo leto.
V nadaljevanju je podal pobudo 
svetnik Anton Preskar /LDS/, ki 
ga zanima konkreten srednjeročni 
plan naše občine za gradnjo profi-
tnih in neprofitnih stanovanj, ki bi 
se namenila za prodajo in najem 
našim občanov in bi pomagala pri 
reševanju stanovanjskih problemov. 
Svetnika zanima tudi, kakšen je 
srednjeročni plan gradnje socialnih 
stanovanj in koliko je bilo zgrajenih 
ali kupljenih socialnih stanovanj, 
profitnih in neprofitnih stanovanj 
kot tudi zgrajenih enostanovanjskih 
objektov v obdobju od 2005 do da-
nes po posameznih letih. Kakšno je 
stanje na seznamu vlog za socialna 
stanovanja v teh letih? Kakšni so 
konkretni ukrepi – akcije občin-
ske uprave na realizaciji planirane 
stanovanjske gradnje vključno z 
organizacijo »kooperativ« za izgra-
dnjo stanovanj (glej odgovor uprave 
na mojo svetniško pobudo pod št. 
309)? Svetnika je zanimalo tudi, v 
kakšni fazi je načrtovanje in izvedba 
rekonstrukcije in semaforizacija kri-
žišča Prešernova – bivša magistralna 
cesta M10 in križišča pri avtoservi-
su. Ali so vsaj idejni projekti za ti 
križišči že revidirani in usklajeni z 
Direkcijo za ceste Republike Slo-

venije. Istočasno ga več občanov in 
članov njegove stranke opozarja na 
neusklajenost semaforskih ciklov pri 
križišču Lidl s sosednjimi križišči na 
bivši magistralni cesti M-10 kot 
tudi skozi center Domžal. Svetnika 
zanima, kdo je izdelal načrte za sin-
hronizacijo teh križišč, kdo jo je iz-
vedel in kdo je odgovoren za nadzor 
nad sinhronizacijo.
V nadaljevanju je Vera Vojska/
LDS/ občinsko upravo zaprosila 
za odgovore glede Domžalskega 
doma na Krku in sicer: čigava last 
je Domžalski dom na Krku, koliko 
bo Občina Domžale prispevala pri 
obnovi strehe na domu in iz kate-
re proračunske postavke, kakšen je 
status pred leti v inventuri popisane 
opreme v domu, katere lastnica naj 
bi bila Občina Domžale, kaj ima 
Občina Domžale od Domžalskega 
doma na Krku (otroci, ki letujejo v 
okviru ZPM Domžale, naj bi plače-
vali enako ceno kot vsi drugi), ka-
kšne so dolgoročne usmeritve Ob-
čine Domžale v zvezi z omenjenim 
domom. 
Nadalje je Vero Vojska zanimalo, ali 
so bili po uvrstitvi NK Dob v prvo 
slovensko nogometno ligo kakršni 
koli uradni stiki med vodstvom ob-
čine in NK Dob in, če so bili, kakšni 
so bili rezultati pogovorov. Svetnica 
je zastavila tudi vprašanje, kakšne so 
možnosti za realizacijo asfaltiranja 
cesta Dob-Turnše v letošnjem letu. 
Vera Vojska je ponovno opozorila, 
da je potrebno nujno urediti avto-
busna postajališča na območju dela 
KS Dob, kjer avtobusi vsakodnev-
no prevažajo otroke, ki obiskujejo 
OŠ Dob. Zato je predlagala, da se 
ponovno preuči in uredi vsaj talne 
označbe in opozorilne table ter tako 
zagotovi večjo prometno varnost 
za šolarje. Nadalje je še predlagala, 
da se v Slamniku podrobneje pred-
stavijo možnosti in potek postop-
ka raztrositve pepela umrlih, ki se 
odločijo za tovrstni pokop v občini 
Domžale. 
Na koncu je Vera Vojska v imenu 
Sveta KS Dob izrekla pristojnim 
službam Občine Domžale pohvalo 
za asfaltiranje odcepa ceste od Laz 
do Brezovice in omenila tudi dosle-
dni nadzor predstavnika KS.

2./ volitve in 
imenovanja 
Obravnava in sprejem Sklepa 
o potrditvi mandata članice 
Občinskega sveta Občine 
Domžale
Brez razprave in po ugotovljeni 
navzočnosti je bil sprejet naslednji 
SKLEP:
Potrdi se mandat članici Občinskega 
sveta Mariji Doroteji GRMEK, roj. 
11. 4. 1946, Savska cesta št. 31, Dom-
žale, z liste SDS, Slovenska demokrat-
ska stranka, za preostanek mandatne 
dobe.
Soglasje k imenovanju odgo-
vorne urednice javnega glasila 
»Slamnik«
Uvodno obrazložitev je podala An-
dreja Pogačnik Jarc (predsednica 
Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja), nato se je 
kandidatka Špela Keber predstavila 
svetnicam in svetnikom. 
 Sledila je razprava, v kateri so sode-
lovali: Robert Hrovat /SDS/, Uroš 
Breznik /SD/, Vera Vojska /LDS/, 
Roman Lenassi /NSi/ in Anton 
Preskar /LDS/. 
Po razpravi in ugotovljeni navzoč-
nosti je bil sprejet naslednji SKLEP:
Občinski svet Občine Domžale so-

glaša z imenovanjem Špele Keber za 
odgovorno urednico javnega glasila 
Slamnik.
Obravnava in sprejem predloga 
za razrešitev in imenovanje 
novih predstavnikov občine v 
svetu Vrtca Domžale in Mestnih 
lekarn
Brez razprave in po ugotovljeni nav-
zočnosti sta bila v skupnem sprejeta 
naslednja SKLEPA:
1. 
Kot predstavnik Občine Domžale v 
Svetu Vrtca Domžale se razreši:
Borut KURMANŠEK, Gorjuša št. 2, 
1233 Dob.
V Svet Vrtca Domžale se imenuje:
Marija Doroteja GRMEK, Savska 
cesta št. 31, 1230 Domžale.
2. 
Kot predstavnika Občine Domžale v 
Svetu Mestnih lekarn se razrešita:
Matjaž SONC, Kettejeva ulica št. 30, 
1230 Domžale in
mag. Irena DEŽELAK, Gostičeva 
ulica št. 22, 1230 Domžale.
V Svet Mestnih lekarn se imenujeta: 
Valentin GROŠELJ, Zaboršt, Pot za 
Bistrico št. 50, 1230 Domžale in
mag. Tomaž DEŽELAK, Gostičeva 
ulica št. 22, 1230 Domžale.

3./ obravnava in Spre-
jem razvojnega pro-
grama občine Domža-
le 2012 - 2025
Uvodno obrazložitev je podal župan 
Toni Dragar.
V razpravi so sodelovali Anton Pre-
skar /LDS/, mag. Tomaž Deželak /
SDS/, Peregrin Stegnar /NSi/, Ja-
nez Svoljšak /DeSUS/, Rok Rav-
nikar /SLS/, Uroš Breznik /SD/ in 
Izidor Kamal Shaker /LTD-Toni 
Dragar-Lista za vse generacije/.
Po razpravi in po ugotovljeni nav-
zočnosti je bil sprejet naslednji 
SKLEP:
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Razvojni program Občine Domžale 
2012 – 2025.

4./ Seznanitev z letnim 
programom Dela 
naDzornega oDbora 
občine Domžale za 
leto 2012 

Uvodno obrazložitev je podal Borut 
Kurmanšek (predsednik Nadzorne-
ga odbora). 
Brez razprave in po ugotovljeni 
navzočnosti je bil sprejet naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Domžale se 
seznanja z Letnim programom dela 
Nadzornega odbora Občine Domžale 
za leto 2012.

5./ Seznanitev z Do-
končnimi poročili 
naDzornega oDbora 
za leto 2012 – i. Del 
Uvodno obrazložitev je podal Borut 
Kurmanšek (predsednik Nadzorne-
ga odbora).
Župan Toni Dragar je umaknil 
naslednji dodatni predlog sklepa: 
»Občinski svet Občine Domžale 
predlaga županu, da pri zunanji re-
vizijski hiši naroči pregled porabe 
sredstev na postavki 165205 Vzdr-
ževanje poslovnih prostorov – Ob-
nova stanovanja na Ljubljanski 58 
in o ugotovitvah seznani Občinski 
svet.«
V razpravi so sodelovali Anton 
Preskar /LDS/, Peter Verbič /Peter 
Verbič-Lista za Domžale/, Marija 
Majda Zevnik /SD/.
Na vprašanja iz razprave sta odgo-
vorila Borut Kurmanšek (predse-
dnik Nadzornega odbora) in Iztok 
Obreza (vodja Oddelka za investi-
cije).
Po razpravi in po ugotovljeni nav-
zočnosti so bili v skupnem glasova-
nju sprejeti naslednji SKLEPI:
1. Občinski svet Občine Domžale se 
seznanja z dokončnim poročilom o 
opravljenem nadzornem pregledu po-
slovanja Centra za mlade Domžale.
2. Občinski svet Občine Domžale se se-
znanja z dokončnim poročilom o opra-
vljenem nadzornem pregledu poslova-
nja Krajevne skupnosti Jarše – Rodica.
3. Občinski svet Občine Domžale se 
seznanja z dokončnim poročilom o 
opravljenem nadzornem pregledu nad 
GPR 0703 Civilna zaščita in proti-
požarna varnost.
4. Občinski svet Občine Domžale se 
seznanja z dokončnim poročilom o 

opravljenem nadzornem pregledu nad 
zakonitostjo cen izvajanja gospodarske 
javne službe, pregled projekta nadgra-
dnje CČN in proračunske postavke 
152217 Investicijsko vzdrževanje 
CČN.
Nato je bil sprejet naslednji SKLEP:
5. Občinski svet Občine Domžale se se-
znanja z dokončnim poročilom o opra-
vljenem nadzornem pregledu nad raz-
polaganjem z občinskim nepremičnim 
in premičnim premoženjem, v okviru 
katerega se je pregledalo proračunske 
postavke 165203 Nakup in gradnja 
stanovanj in 165205  Vzdrževanje 
poslovnih prostorov in z ugovorom, 
ki ga je na predhodno poročilo nad-
zornega odbora posredovala občinska 
uprava. 

6./ obravnava in 
Sprejem pravilnika o 
Spremembah in Dopol-
nitvah pravilnika o 
merilih in poStopku za 
DoDeljevanje meSečnih 
Subvencij za otroke, ki 
čakajo na vključitev v 
organizirano preDšol-
Sko vzgojo
Uvodno obrazložitev je podala 
Kristina Slapar (vodja Oddelka za 

parc.št. katastrska občina ID znak

140 Domžale 1959-140/0-0
685/6 Selo 1966-685/5-0
5470/1 Domžale 1959-5470/1-0
5470/14 Domžale 1959-5470/14-0
5470/20 Domžale 1959-5470/20-0
122/13 Dob 1943-122/13-0
5498/2 Domžale 1959-5498/2-0
1025/1 Rova 1935-1025/1-0
1025/3 Rova 1935-1025/3-0

Ukine se status javnega dobra pri naslednjih zemljiščih:

9./ obravnava in Spre-
jem oDloka o Spremem-
bah in Dopolnitvah 
oDloka o preDmetu, 
pogojih in poStopkih 
za poDeljevanje in 
prenehanje konceSije 
za pomoč Družini na 
Domu – skrajšani postopek
Uvodno obrazložitev je podala 
Kristina Slapar (vodja Oddelka za 
družbene dejavnosti).
Gradivo sta obravnavala Odbor za 
družbene dejavnosti in Statutar-
no-pravna komisija. Urška Kabaj 
Pleterski (predsednica Odbora za 
družbene dejavnosti) je predstavi-
la zaključke odbora ter predstavila 
vložen amandma Odbora: »V dru-
gem odstavku 4. člena Odloka se 
za besedo “posebna” dodata besedi 

“petčlanska”«.
Vložen je bil tudi naslednji amand-
ma Statutarno-pravne komisi-
je: »Besedilo 15. člena Odloka se 
spremeni, tako da se pravilno glasi: 
»Odlok začne veljati naslednji dan 
po objavi v Uradnem vestniku, upo-
rablja pa se od 01. 07. 2012 dalje«.
V razpravi so sodelovali Marija 
Majda Zevnik /SD/, ki je predla-
gala prekinitev točke, da se popravi 
vsebina Odloka do naslednje seje, 
Marija Pukl /DeSUS/, Urška Ka-
baj Pleterski /SDS in Vera Vojska /
LDS/.
Na vprašanja iz razprave je odgovo-
rila Kristina Slapar (vodja Oddelka 
za družbene dejavnosti).
Po razpravi in po ugotovljeni nav-
zočnosti so člani občinskega sveta 
glasovali o predlogu, da se točka 
prekine in nadaljuje na naslednji 
seji – sklep ni bil sprejet.
Nato sta bila sprejeta naslednja 
AMANDMAJA in SKLEP:
AMANDMA
V drugem odstavku 4. člena Odloka se 
za besedo “posebna” dodata besedi “pe-
tčlanska”.
AMANDMA
Besedilo 15. člena Odloka se spremeni, 
tako da se pravilno glasi: »Odlok začne 
veljati naslednji dan po objavi v Ura-
dnem vestniku, uporablja pa se od 01. 
07. 2012 dalje«.
SKLEP
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o predmetu, pogojih in po-
stopkih za podeljevanje in prenehanje 
koncesije za pomoč družini na domu.

10./ obravnava in Spre-
jem pravilnika o Do-
Datnih Subvencijah pri 
plačilu Storitve pomoči 
Družini na Domu
Uvodno obrazložitev je podala 
Kristina Slapar (vodja Oddelka za 
družbene dejavnosti).
Gradivo sta obravnavala Odbor za 
družbene dejavnosti in Statutarno-
-pravna komisija. Statutarno-pravna 
komisija je vložila naslednji amand-
ma: »Besedilo 7. člena se spremeni, 
tako da se pravilno glasi: “Pravilnik 
začne veljati naslednji dan po objavi 
v Uradnem vestniku, uporablja pa je 
od 01. 07. 2012 dalje.”«.
Brez razprave ter po ugotovljeni 
navzočnosti sta bila sprejeta nasle-
dnji AMANDMA in SKLEP: 
AMANDMA
Besedilo 7. člena se spremeni, tako da se 
pravilno glasi: “Pravilnik začne velja-
ti naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku, uporablja pa se od 01. 07. 
2012 dalje.”
SKLEP
Občinski svet Občine Domžale sprej-
me Pravilnik o dodatnih subvencijah 
pri plačilu storitve pomoči družini na 
domu.

Vse pobude, vprašanja in predlo-
ge svetnic in svetnikov Občin-
skega sveta Občine Domžale ter 
odgovore na njih lahko najdete 
na občinski spletni strani www.
domzale.si pod rubriko Občin-
ski svet, svetniška vprašanja.

Občina Domžale, Urad župana

družbene dejavnosti).
Gradivo sta obravnavala Odbor za 
družbene dejavnosti in Statutarno-
-pravna komisija.
Brez razprave in po ugotovljeni 
navzočnosti je bil sprejet naslednji 
SKLEP:
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Pravilnik o spremembah in dopolni-
tvah Pravilnika o merilih in postopku 
za dodeljevanje mesečnih subvencij za 
otroke, ki čakajo na vključitev v orga-
nizirano predšolsko vzgojo.

7./ obravnava in Spre-
jem oDloka o javnem 
komunalnem poDjetju 
proDnik, D.o.o. – druga 
obravnava

Uvodno obrazložitev je podal 
Andrej Bokan (vodja Oddelka za 
komunalne zadeve). 
Gradivo je obravnavala Statutarno-
-pravna komisija.  
Brez razprave in po ugotovljeni 
navzočnosti je bil sprejet naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Domžale 
sprejme Odlok o javnem komunalnem 
podjetju Prodnik d.o.o..

8./ Sprejem Sklepa o uki-
nitvi StatuSa javnega 
Dobra
Brez uvodne obrazložitve in brez 
razprave ter po ugotovljeni navzoč-
nosti je bil sprejet naslednji SKLEP:

11./ obravnava in 
Sprejem programa Dela 
občinSkega Sveta obči-
ne Domžale za Drugo 
polletje 2012
Brez uvodne obrazložitve in brez 
razprave ter po ugotovljeni navzoč-
nosti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet Občine Domžale sprejme 
Program dela Občinskega sveta Občine 
Domžale za drugo polletje 2012.
Seja je bila zaključena ob 18.47.
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TANJA AMON, CeNTer zA sOCiAlNO delO dOMžAle 

CSD Domžale mora biti strokoven, odprt in prijazen 
center za uporabnike in zaposlene
Smo v času, ko se naše socialne 
pravice spreminjajo. Iz dneva v 
dan so pogoji strožji, vse to pa 
vpliva tudi na delovanje Centra za 
socialno delo Domžale, ki se mora, 
najprej znotraj svojega organizira-
nja, nato pa tudi navzven do upo-
rabnikov, seznaniti in uskladiti z 
novostmi, ki jih prinaša posodobi-
tev zakonodaje. Domžalski Center 
za socialno delo je eden največjih v 
Sloveniji, s svojim obsegom za-
jema skoraj 50 tisoč prebivalcev. 
V prvi polovici letošnjega leta je 
vajeti CSD prevzela Tanja Amon, 
ki je za Slamnik spregovorila o 
spremembah, ki so že bile uvedene 
v samem centru, o spremembah na 
področju socialnih transferjev ter 
o delovanje CSD Domžale. 
Nedolgo nazaj ste prevzeli mesto 
direktorice Centra za socialno delo 
Domžale. Kako bi ocenili stanje za-
voda ob vaše prehodu? 
V Domžale sem prišla z Ministr-
stva za delo, družino in socialne 
zadeve, in sicer 1. marca letos, v 
času, ko so se v vseh centrih za so-
cialno delo, tudi v našem, dogajale 
velike spremembe v organizaciji 
dela. V začetku leta se je namreč 
začel uporabljati Zakon o uvelja-
vljanju pravic iz javnih sredstev, 
ki je CSD postavil v vlogo eno-
tne vstopne točke za uveljavljanje 
vseh socialnih transferjev, katerih 
višina je odvisna od materialnega 
položaja posameznika oziroma 
družine. Danes lahko rečem, da je 
v tistem času tudi v CSD Domžale 
manjkalo jasnih navodil in poeno-
tene prakse na številnih področjih 
izvajanja dejavnosti. Zato sem se 
morala najprej spoprijeti ravno z 
organizacijo delovanja centra.
Kakšne spremembe ste uvedli v ob-
dobju, ki je za vami? 
Center za socialno delo Domžale 
mora biti strokoven, odprt in pri-
jazen center – tako za uporabnike 
kot tudi za zaposlene. Za kakovo-
stno izvajanje naše dejavnosti je 
zato ključno timsko delo in sode-
lovanje strokovnih delavcev. Lju-
dje, ki se obrnejo na nas, običajno 
namreč nimajo le enega proble-
ma, ampak več, zato je za rešitev 
njihovih težav pogosto potrebna 
vključitev več strokovnjakov s šte-
vilnih področij. Veliko primerov, 
predvsem tistih zahtevnejših, re-
šujemo na skupnih sestankih, na 
katerih se usklajujemo tudi glede 
novosti, ki zadevajo zakonodajo in 
zaposlene, ter razrešujemo njihove 
težave oziroma dileme. Zaposleni 
se lahko kadarkoli obrnejo za na-
svet k meni, to celo spodbujam, saj 
se je lažje vnaprej skupaj nekaj do-
govoriti in poiskati pravo rešitev, 
kot pa za nazaj popravljati napake. 
Sodelovanje med uporabniki, za-
poslenimi in direktorjem je torej 
ključno in to je bilo tudi moje prvo 
vodilo na začetku nastopa manda-
ta. 
Pokrivate precej veliko območje pe-
tih občin Domžale, Trzin, Lukovica, 
Mengeš in Moravče, tako rekoč je 
pod vašo oskrbo skoraj 50 tisoč pre-
bivalcev. Kaj to pomeni za delovanje 
CSD Domžale, koliko zaposlenih 
skrbi za nemoteno delovanje in 
kako ste organizirani znotraj centra? 
CSD Domžale je eden večjih cen-
trov za socialno delo v Sloveniji, 
ki pokriva geografsko veliko ob-
močje in hkrati tudi veliko število 
uporabnikov. Za preprečevanje 
in reševanje težav posameznikov 
in skupin prebivalstva na tem ob-
močju skrbi 30 redno zaposlenih, 
zaradi povečanega obsega dela pa 
nam prek usposabljanja na delov-
nem mestu pomagajo tudi reha-
bilitanti ter osebe, ki opravljajo 
družbeno koristno delo. Poleg 
tega je CSD Domžale tudi izvaja-
lec prakse za študente Fakultete za 
socialno delo.
Kdo so pravzaprav vaši uporabniki? 
Kdo se obrača na Center za socialno 
delo oziroma v kakšnih situacijah 
vse vas obiščejo ljudje? 
Včasih je center za socialno delo 
veljal za institucijo, kamor priha-
jajo le socialno ogroženi in tisti, ki 
imajo hude družinske, partnerske 

ali duševne težave. To se je z leti 
spremenilo, predvsem pa z uvedbo 
enotne vstopne točke. Danes lah-
ko npr. na centru za socialno delo 
uveljavljamo tudi znižano plačilo 
vrtca in druge šolske subvenci-
je. Tako lahko rečemo, da ima s 
centrom za socialno delo opravka 
vsak, ki ima otroka, poleg tega pa 
seveda tudi tisti, ki potrebujejo 
kakršno koli pomoč oziroma pod-
poro pri reševanju različnih stisk 
in težav. Največkrat to pomeni, 
da pride posameznik po pomoč 
na center za socialno delo takrat, 
ko mu nikjer drugje ne morejo več 
pomagati.
Kaj pa čakalne vrste na posamezne 
sklepe, odločbe, so v Domžalah pod 
ali nad slovenskim povprečjem? Ko-
liko časa običajno je potrebno čakati 
na realizacijo odločbe? 
Kot sem že omenila je Zakon 
o uveljavljanju pravic iz javnih 
sredstev letos prinesel centrom za 
socialno delo nove naloge in obve-
znosti, predvsem pa povečan obseg 
dela. Zaradi težav pri delovanju 
novega informacijskega sistema, 
ki podpira vodenje postopkov in 
izdajo odločb po omenjenem za-
konu, prihaja na centrih za soci-
alno delo po celotni Sloveniji do 
zamud pri izdaji odločb o pravicah 
iz javnih sredstev, pri tem pa žal ni 
izjema niti CSD Domžale. Kljub 
temu moram poudariti, da imamo 
na CSD Domžale izdanih nad-
povprečno veliko odločb na posa-
meznega socialnega delavca in da 
se zaostanki počasi zmanjšujejo, 
saj v to vlagamo velike napore.
Zagotovo so najbolj občutljiva po-
pulacija otroci. Kaj je še posebej 
potrebno opozoriti, ko govorimo o 
pravicah otrok? Kaj storiti v prime-
ru, da opazimo, da so njihove pravi-
ce kršene? Kako postopati? 
Določene pristojne institucije npr. 
policija, vrtci, šole, so center za so-
cialno delo dolžne obvestiti, ko za-
znajo nenavadno obnašanje otrok 
ali kakršen drug dogodek, ki kaže 
na nasilje, zlorabo, zanemarjanje 
ali kakšno drugo kršitev pravic 
otrok. Takrat center za socialno 
delo v skladu z zakonskimi poobla-
stili, ki jih ima, najprej ugotovi de-
jansko stanje v družini. Starše nato 
seznanimo z opažanji in jih nato v 
sodelovanju z njimi, v okviru na-
črta pomoči družini, usmerjamo v 
oblike svetovalne obravnave, tako 
da skušamo oblikovati strategijo 
za izboljšanje pogojev za otroke. V 
primeru, da v postopku dela z dru-
žino kljub temu prepoznamo, da 
prihaja do kršitev starševskih dol-
žnosti, lahko posežemo z ukrepa-
njem za zaščito in varstvo otroka, 
kot so npr. odvzem roditeljske pra-
vice, odvzem otroka in namestitev 
v rejništvo ali drug ustrezen zavod.
Katero področje je pravzaprav v 
CSD Domžale najbolj zasedeno 
oziroma zahteva največ dela, pozor-
nosti? 
Vsa področja na CSD Domžale so 
pomembna, tako odločanje o soci-
alnih transferjih, kot tudi izvajanje 
socialnovarstvenih storitev in pro-
gramov. Ugotavljamo, da so potre-
be uporabnikov velike na vseh po-
dročjih, smo pa v zadnjem času žal 
opazili povečano število nasilja v 
družini in povečano število vlog za 
denarne socialne pomoči. Menim, 
da je vzrok za te nastale situacije 
gospodarska kriza in večja brez-
poselnost ter s tem slabši socialni 
položaj posameznikov in družin.
V zadnjem času je prišlo na podro-
čju socialnega varstva do velikega 
števila sprememb, ki so vplivale na 
življenjski standard mnogih Dom-
žalčanov in Domžalčank. Katere so 
bile te spremembe?
Nova zakonodaja, Zakon o uve-
ljavljanju pravic iz javnih sredstev, 
Zakon o socialnovarstvenih pre-
jemkih in Zakon za uravnoteženje 
javnih financ, je sicer na eni strani 
zagotovila transparentnost uve-
ljavljanja socialnih transferjev, na 
drugi strani pa je tudi precej zao-
strila pogoje za njihovo uveljavlja-
nje. Opazili smo, da je večina oseb 
izgubila pravico do varstvenega 

dodatka, do katerega je bila sicer 
upravičena do 31. 12. 2011. Veli-
ko pa jih je padlo za razred ali dva 
pri uveljavljanju znižanega plačila 
vrtca, kar pomeni občutno poslab-
šanje materialnega položaja dru-
žine. Do teh sprememb je prišlo 
predvsem zaradi upoštevanja pre-
moženja posameznikov, ki se do 
sedaj ni upoštevalo pri izračunu. 
Kako ste se soočali z realizacijo no-
vih pogojev? 
Menim, da je najpomembneje lju-
di tekoče informirati o vseh spre-
membah in novostih, tako da že 
sami lahko ocenijo, ali so do neke 
pravice še upravičeni ali ne. Na 
CSD Domžale v prostorih centra 
in v lokalnih medijih sproti obja-
vljamo novosti ter na njih opozar-
jamo, hkrati pa tesno sodelujemo 
tudi z občinami, vrtci in osnovni-
mi šolami, tako da do uporabnikov 
prihajajo enake, verodostojne in 
popolne informacije glede uvelja-
vljanja tovrstnih pravic. 
Katera od sprememb je povzročila 
po vašem mnenju največ preglavic? 
Največjo kritiko pri uporabnikih 
še vedno predstavlja upošteva-
nje premoženja – gre za vrednost 
nepremičnin in prihrankov - pri 
uveljavljanju socialnih transfer-
jev, kakor tudi način upoštevanja 
dohodkov. Pri slednjem se namreč 

upoštevajo zadnji znani dohodki iz 
dohodninskih odločb in ne trenu-
tno dejansko stanje. Kljub vsemu 
bo največje spremembe prinesla 
zakonodaja, ki je začela učinkovati 
v juniju, saj ukinja zadnja dva ra-
zreda otroških dodatkov, subven-
cijo prehrane za učence in dijake, 
do katere bodo upravičeni le še 
redki posamezniki, uvaja plačilo 
vrtca za drugega otroka v družini 
in določa omejitve tudi na podro-
čju starševskih prejemkov.
Katere pa so dodatne aktivnosti 
Centra za socialno delo Domžale, 
kaj, poleg osnovne dejavnosti, še nu-
dite občanom in občankam? 
V CSD Domžale poleg svoje redne 
dejavnosti, ki obsega izvajanje jav-
nih pooblastil in socialnovarstve-
nih storitev ter drugih nalog, ki 
nam jih nalagajo veljavni predpisi, 
izvajamo tudi nekatere občinske 
socialnovarstvene programe, ki so 
sofinancirani s strani pristojnih 
občin. 
Eno od področij je socialna preven-
tiva. Kaj področje pokriva? 
V okviru socialne preventive iz-
vaja CSD Domžale omenjene 
preventivne občinske programe, 
s katerimi želimo preprečiti mo-
rebitne socialne stiske posame-
znikov in skupin prebivalstva. Na 
CSD Domžale izvajamo štiri vrste 

socialnovarstvenih programov za 
izbrane skupine prebivalstva, in 
sicer za otroke, pretežno osnov-
nošolce, deloma tudi mladostni-
ke, ki izhajajo iz socialno ogro-
ženih družin in imajo težave na 
učnem področju, pa tudi vedenj-
ske in čustvene motnje. Druga 
skupina so brezposelne ženske v 
srednji dobi, tretja mladi iskalci 
zaposlitve s psihiatrično diagno-
zo in četrta osebe v stiski, ki so 
doživele izgubo pomembne osebe 
in se tako znašle v veliki čustve-
ni stiski. Ti progami se izvajajo s 
pomočjo prostovoljcev in drugih 
izvajalcev ter ob sofinanciranju 
nekaterih občin; gre za občine 
Domžale, Mengeš, Trzin in Mo-
ravče.
Na CSD se lahko ljudje obrnejo 
tudi v primeru nasilja, alkoholiz-
ma, zakonskih težav in težav z na-
silnim vedenjem. Kako postopate 
v tovrstnih situacijah? 
Nasilje v družini je specifičen 
družbeni problem. Država je 
sprejela odgovornost za reševa-
nje problematike nasilja v dru-
žini in strokovnim delavcem na 
centrih za socialno delo naložila 
dolžnost ukrepanja v takšnih pri-
merih. 
Na CSD Domžale izvajamo šte-
vilne ukrepe za preprečevanje 
nasilja v družini ter za varstvo in 
pomoč žrtvam, pa tudi povzro-
čitelju nasilja. Naš cilj je odpra-
viti neposredno ogroženost in 
poskrbeti za žrtvino dolgoročno 
varnost, kar pomeni odpraviti 
vzroke in okoliščine, v katerih 
prihaja do nasilja, in tako pre-
prečiti novo nasilje. Naša skrb 
je usmerjena tudi v motiviranja 
žrtve za vključitev v pomoč ter 
sprejem ukrepov za zaščito pra-
vic in koristi žrtve.
Na podlagi specializiranih znanj 
in vedenj s področja nasilja v 
družini, ki jih na centru imamo, 
zagotovimo koordiniran in eno-
ten pristop dela z žrtvami nasi-
lja. Tako smo ustanovili poseben 
tim za obravnavo nasilja, ki je 
vsekakor primer dobre prakse 
po modelu multidisciplinarnega 
pristopa pri obravnavi nasilja v 
družini. Na tem področju sode-
lujemo tudi z različnimi drugimi 
institucijami in nevladnimi orga-
nizacijami. 
Vstopna točka za sprejem žrtev 
nasilja na CSD Domžale je sto-
ritev Prva socialna pomoč – PSP, 
kjer izvedemo vse potrebno za 
zaščito žrtve in za pomoč v okvi-
ru naših  pristojnosti. Nato na 
CSD in pri drugih organih zbe-
remo informacije o ogroženosti 
žrtve in jo seznanimo z vsemi 
oblikami pomoči, ki jih nudijo 

tako CSD kot tudi drugi organi. 
Po zaključeni obravnavi ocenimo 
potrebo po pripravi načrta po-
moči žrtvi in predamo zadevo v 
obravnavo strokovnemu delavcu, 
ki izvaja javna pooblastila. 
V Domžalah imamo že nekaj let 
Varne točke. Kako delujejo, v koli-
ko primerih npr. letno se jih ljudje 
poslužujejo, ali morda vodite ka-
kšno evidenco? Pride vsak primer 
koriščenja zavetja Varne točke do 
CSD? 
Tudi CSD Domžale je Varna toč-
ka, namenjena otrokom v stiski, 
kamor se lahko zatečejo po po-
moč in, kar je najpomembneje, da 
se pri nas lahko počutijo varne. 
Iz izkušenj, ko sem še delala na 
Ministrstvu za delo, družino in 
socialne zadeve, lahko povem, da 
se otroci najpogosteje zatečejo v 
Varno točko, kadar so žrtve nasi-
lja med vrstniki, pa tudi, če imajo 
težave v družinskem okolju, po-
trebujejo pomoč pri domači nalo-
gi, obliž na rano, ne morejo priti 
domov, ker so pozabili ključe in 
želijo priti v stik s starši ali pa po-
trebujejo zgolj pozornost in prija-
zen pogovor. Na CSD Domžale 
zaenkrat še nismo imeli obiska 
Varne točke. 
Kaj pa prihodnje aktivnosti CSD, 
kakšni so vaši načrti? Načrtujete 
kakšne kratkoročne in dolgoročne 
spremembe?
Najprej bi rada poudarila, da sem 
s svojimi sodelavci zadovoljna, saj 
so izredno strokovni in delovni, 
skupaj pa se tako vsak dan trudi-
mo kar najbolje reševati stiske in 
težave posameznikov in njihovih 
družin. Kot vse, pa tudi nas v tem 
času pesti pomanjkanje sredstev. 
Glede na težke gospodarske raz-
mere in (pre)skromno financi-
ranje dejavnosti CSD Domžale 
s strani države, bo namreč treba 
pridobiti še tudi druge vire fi-
nanciranja, v kolikor bomo želeli 
ljudem poleg strogo zakonsko 
predpisanih storitev, ponuditi 
oziroma omogočiti še druge pro-
grame. Ob tem je pomembno tudi 
poudariti, da bo treba vzpostaviti 
boljše sodelovanje z zdravstveni-
mi institucijami in si prizadevati 
za razširitev mreže zdravstvenih 
izvajalcev za pomoč žrtvam na-
silja, spolnih zlorab in drugim 
ogroženim osebam. Potrebno pa 
bo začeti razmišljati tudi o selitvi 
CSD Domžale v bolj funkcio-
nalne in prijazne prostore, saj so 
delovni pogoji v sedanjih prosto-
rih, predvsem v poletnih mesecih, 
nevzdržni zaradi vročine tako za 
zaposlene kot uporabnike, močno 
dotrajana pa je tudi oprema. 

Mateja A. Kegel
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OsredNJA ObčiNskA prirediTev Ob dNevu držAvNOsTi

Slovenski deželi enake ne vem …
Nadaljevanje s prve strani
Žal je izrazito slabo vreme prepre-
čilo začetek slovesnosti ob pomniku 
v parku, kamor je ob koncu slove-
snosti delegacija, v kateri so bili Toni 
Dragar, župan Občine Domžale, 
Janez Gregorič, predsednik Občin-
skega združenja veteranov vojne za 
Slovenijo, in Maksimiljan Karba, 
predsednik Policijsko veteranskega 
društva Sever – Odbora Domžale, 
položila spominski venec, prisotni 
na slovesnosti pa so se padlih spo-
mnili z minuto molka. 
Slavnostni govornik na prireditvi, 
dr. Gregor Virant, predsednik Dr-
žavnega zbora Republike Sloveni-
je, je po pozdravu navzočih, ki so 
povsem napolnili dvorano, spomnil 
na 25. junij pred 21 leti, ko je bila 
prvič slovesno dvignjena slovenska 
zastava, ko so zagoreli kresovi in 
je zastava zaplapolala tudi na vrhu 
Triglava. Poudaril je, da ko v teh 
dneh gledamo na 21 let dolgo pre-
hojeno pot, smo lahko zelo ponosni 
na doseženo, kar nam v pogovorih 

priznavajo tudi predstavniki obla-
sti iz tujine, ki Slovenijo vidijo kot 
uspešno, čisto in varno državo, ki je 
prehodila izjemno pot in dosegla 
velike uspehe. Spomnil je na Tru-
barjeve besede Stati in obstati ter 
zatrdil, da smo obstali zaradi slo-
venske kulture, slovenskega jezika, 
narodne zavednosti in narodnih bu-
diteljev iz vse slovenske zgodovine, 
postali smo gospodarji na svoji ze-
mlji, intenzivno odpravljali zaostan-
ke, vstopili v Evropo, v Schengenski 
prostor in predsedovali Evropi, če-
prav smo bili ena njenih najmlajših 
članic. V zadnjih letih smo sicer ne-
katere stvari po njegovem mnenju 
izgubili, posebej je opozoril na javni 
finančni primanjkljaj, na probleme 
pri delovanju posameznih sistemov, 
vendar je izrazil prepričanje, da je 
pred nami še veliko uspešnih zgodb, 
ki pa zahtevajo od nas, da ostanemo 
optimisti, da verjamemo v lastne 
sposobnosti, da skupaj, brez delitev, 
rešujemo probleme in vse to nam bo 
omogočilo, da se vrnemo na pota 

stare slave. Posebej je menil, da je 
to pomembno pri doseganju velikih 
ciljev, kjer moramo stopiti skupaj, 
preseči delitve, poiskati skupne reši-
tve in z optimizmom stopati naprej, 
pa tudi vsako leto z večjim veseljem 
praznovati dan državnosti in biti 
še bolj ponosni na domovino, saj: 
Domovino imaš rad, ne zato, ker je 
velika ali majhna, temveč zato, ker je 
tvoja. Ob koncu je čestital ob dnevu 
državnosti in vsem zaželel prijetno 
praznovanje. 
Prisotne krajane in krajanke ter 
številne goste, med katerimi so bili 
predstavniki veteranskih organiza-
cij, poslanec Robert Hrovat, župan 
Toni Dragar, podžupan mag. Lovro 
Lončar, častna občana dr. Miroslav 
Stiplovšek in dr. Velimir Vulikić ter 
drugi, je pozdravil tudi Jurij Mila-
novič, predsednik Sveta Krajevne 
skupnosti Dob, ki je govoril o vre-
dnotah, o pomenu državnih simbo-
lov in o tem, kako smo se združili 
v boju za Slovenijo ter obranili v 
zgodovini vse, kar narod oblikuje. 

Opozoril je na premajhno skrb za 
državne simbole ter na neizobešanje 
zastav ob praznikih. Čestital je ob 
prazniku državnosti in vsem zaže-
lel prijetno praznovanje. Na njegov 
predlog so prisotni z minuto molka 
počastili spomin na padle.
Kulturno društvo Jožef Virk Dob je 
pripravilo bogat kulturni program. 
V njem so nastopili: recitatorji, Pev-
ski zbor Hippemus Dob, Otroška 
folklorna skupina Kulturnega dru-
štva Dob, Harmonikarski orkester 
Kulturnega društva MS Mengeš in 
pevka Tjaša Hrovat.

Vera Vojska

Prireditev v počastitev dneva državnosti 
v Krajevni skupnosti Jarše-Rodica
Krajevna skupnost Jarše-Rodica in Združenje za 
vrednote Slovenske osamosvojitve Občine Dom-
žale (VSO) sta v petek, 22. junija 2012, organizi-
rala prireditev v počastitev dneva državnosti. 
Po pozdravnem nagovoru predsednika Sveta 
krajevne skupnosti Jarše-Rodica Petra Verbiča je 
vse zbrane slavnostno nagovorila Ministrica za 
Slovence v zamejstvu in po svetu Ljudmila No-

vak. »Ena petina Slovencev živi zunaj meja in vse 
skupaj nas določujejo iste lastnosti. Poveličujemo 
tiste najlepše - pridnost, delavnost, poštenost, 
lepoto slovenske pesmi, lepoto slovenske dežele, 
pa vendarle se pri vseh Slovencih, tako tistih, ki 
jih obiskujem v tujini, kot doma, kaže naša raz-
dvojenost, včasih smo sami sebi največji problem, 
največja ovira, da bi iz vsega srca bili ponosni na 

svojo domovino,« je dejala ministrica in vse po-
zvala k večjemu spoštovanju do drugače mislečih, 
saj ima vsak pravico živeti svoje življenje. 
Svečanosti ob prazniku so se med drugimi ude-
ležili tudi župan Občine Domžale Toni Dragar, 
podžupanja Občine Domžale Andreja Jarc Po-
gačnik in podžupan Občine Domžale mag. Lovro 
Lončar ter poslanec v Državnem zboru Robert 
Hrovat.
V kulturnem programu so nastopali: Godba 
Domžale, Kulturno društvo Groblje DPZ Moj 
spev, igralec in pesnik Tone Kuntner, pevec Boris 
Kopitar, prireditev je povezoval Drago Plevel.
V krajevni skupnosti Jarše-Rodica so spominsko 
obeležje knežjega kamna postavili ob 20. obletnici 
samostojnosti Slovenije 23. junija 2011. Namen 
postavitve knežjega kamna je utrjevanje sloven-
skega nacionalnega ponosa in dvig narodove 
identitete. Po besedah Petra Verbiča, pobudnika 
postavitve spominskega obeležja, je knežji kamen 
simbol starodavne slovenske identitete, predvsem 
pa državnosti, predstavlja središče slovenskega 
demokratičnega obreda, ki je v svetovnem merilu 
brez primere.
Vsako leto v tem času ob knežjem kamnu tradi-
cionalno poteka slovesnost v počastitev dneva dr-
žavnosti. Postavitev knežjega kamna je bila prva 
tovrstna obeležitev v Sloveniji. Kopijo knežjega 
kamna je izdelal domačin Jože Narobe iz Jarš.

Občina Domžale, Urad župana

zMAgOvAleC prOJekTA OkOlJe iN iNOvACiJA

Kompostnik iz odpadnih avtodelov
V prodajnem salonu AC Toyota 
Lovše je v četrtek, 28. junija 2012, 
potekala podelitev donacije OŠ 
Preserje pri Radomljah za medna-
rodni natečaj okolje in inovacije na 
temo zmanjševanja količin odpad-
kov. Zmagovalci letošnjega projekta 
Okolje in inovacija so ekošolarji iz 
OŠ Preserje pri Radomljah. Izdelali 
so kompostnik iz odpadnih toyoti-
nih avtomobilskih delov in drugih 
odpadnih materialov, ki deluje na 
lastni pogon. Z izvirno in praktično 
rešitvijo bodo zastopali Slovenijo na 
mednarodni ravni, kjer bodo nasto-

pile še Latvija, Turčija in Danska. 
Najboljši projekt na mednarodni 
ravni bodo razglasili oktobra letos.
Prireditve se je udeležil tudi župan 
Občine Domžale Toni Dragar, ki je 
šolarjem in mentorjem projekta iz-
rekel iskrene čestitke in jih spodbu-
dil k nadaljnjim udejstvovanjem na 
ekološkem področju in dejal, »da je 
Občina Domžale ponosna, da so vse 
osnovne šole v občini, ki jih je kar 
sedem, Eko šole, prav tako tudi dva 
javna vrtca.”
Komisijo v Sloveniji so sestavljali: 
Danijela Stojanović iz podjetja To-
yota Slovenija, prof. dr. Timi Eći-
mović, inovator, in Gregor Cerar, 
nacionalni koordinator programa 
Ekošola v Sloveniji. Na zaključnem 
dogodku so sodelovali župan Obči-
ne Domžale Toni Dragar, direktor 
podjetja Toyota Slovenija Gregor 
Mauko, direktor AC Lovše Dom-
žale Zoran Sodnik, ravnateljica OŠ 
Preserje pri Radomljah Ana Nuša 
Kern in učenci zmagovalne šole.
Učenci OŠ Preserje pri Radomljah 
so združili vse zahteve projekta: 
razvili so praktično in inovativno 
rešitev, ki jo je mogoče prenesti v 
različna okolja in s katerimi rešujejo 
okoljske probleme ter prispevajo k 
okoljski osveščenosti. Poleg tega so 
pri njeni izdelavi sodelovali učenci, 

učitelji in tehnično osebje ter vrsta 
strokovnjakov iz podjetij v lokalnem 
okolju. Iz večinoma odpadnih avto-
mobilskih delov ter drugih odpa-
dnih materialov so zasnovali lasten 
kompostnik in pogonski mehani-
zem za njegovo delovanje. Ker kom-
postnik deluje na sončno energijo, se 
obrača tudi med počitnicami, ko v 
šoli ni učencev in zaposlenih. Za 
svojo inovacijo so prejeli 1250 evrov 
nagrade iz Sklada Toyota za Evropo.
Drugo mesto so dosegli učenci OŠ 
Zadobrova Ljubljana, ki so prejeli 
nagrado 1000 evrov, tretje mesto pa 
OŠ Janka Glazerja s Ptuja, ki so pre-
jeli 750 evrov. 
Vodja projekta Franci Napast je de-
jal: »Ponosni smo, da nam je uspe-
lo uresničiti ambiciozno zamisel o 
lastnem kompostniku iz večinoma 
odpadnih materialov, ki deluje na 
lasten pogon, še posebej, ker na 
naši šoli dotlej nismo kompostirali 
bioloških in kuhinjskih odpadkov. 
Dokazali smo, da je mogoče tudi 
odslužene avtomobilske dele na-
dalje uporabiti za okolju prijazne 
aktivnosti. Pri tem se zahvaljujemo 
strokovnjakom Avto Centra Lovše 
iz Domžal, ki so aktivno sodelovali 
pri razvoju ideje in izdelka.« 

Občina Domžale, Urad župana
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Poletne investicije 
v Občini Domžale
V poletnem času tudi letos v Dom-
žalah poteka kar nekaj obnovitve-
nih in gradbenih del. Investicije, ki 
so pomemben del napredka našega 
mesta, se ta trenutek izvajajo na več 
različnih lokacijah. Kje bo prihajalo 
do zastojev, sprememb v prometu, 
predvsem pa kje bomo lahko do-
čakali obnovljene stavbe, ceste in 
pločnike pa si lahko pogledate na 
fotografijah.

Prenova Rojske ceste Izgradnja prizidka k OŠ Rodica Rekonstrukcija ceste Radomeljske čete v Radomljah

Gradnja oziroma širitev vrtca Krtek in podružnične 
Osnovne šole v Ihanu

Izgradnja brvi čez Kamniško Bistrico v Nožicah

Evakuacija OŠ Dragomelj - vaja potres
Do potresa je prišlo ob 10.08. V kom-
pleksu šole se nahajajo tudi prostori 
vrtca, v katerem je približno 70 otrok. 
Ravnateljica OŠ Dragomelj Metka 
Murn po ozvočenju takoj poziva na 
vsesplošno evakuacijo otrok in uči-
teljev iz prostorov šole. Zbor določi 
na za to predvidenih zbornih me-
stih. Učitelji preštejejo svoje učence 
in ugotavljajo prisotnost na zbornem 
mestu. Po evakuaciji učencev sprejme 
ravnateljica obvestilo po mobilnem 
telefonu, da se ne dajo odpreti vrata v 
učilnici višjih razredov, gre za učilnico 
9. razreda OŠ. Po tem obvestilu s stra-
ni učiteljic prosi pomoč prek 112. Ti 
jim pošljejo v pomoč najbližje gasilsko 

društvo. Ko prispe na območje šole 
PGD Pšata Dragomelj, zaprosi vsa 
sosednja prostovoljna gasilska društva. 
Po prihodu prve gasilske enote na lo-
kacijo OŠ je razvidno, da se potrebuje 
še več gasilskih enot za pregled pro-
storov kakor tudi reševanje učencev 
višjih razredov, ki so zaprti v prostorih 
(učilnicah). Potreben je vdor in lom 
vrat v učilnicah, to izvede gasilska 
enota, ki je prišla do teh vrat. Gasilci 
pomagajo s čim hitrejšo evakuacijo 
otrok iz objekta šole na varno mesto 
(zborno mesto). Enota vrtca se je na-
hajala ob potresu na igrišču, izven ob-
močja stavbe. Zato se pomaknejo do 
ograje in jih vzgojiteljice pripravljajo 
na varen izhod iz območja nevarnosti.
Vaje se je poleg PGD Pšata Drago-
melj udeležilo še 45 gasilcev iz sose-
dnjih PGD in sicer: Domžale mesto, 

Študa, Ihan, Jarše Rodica, Stob Depa-
la vas in Trzin ter društvi iz sosednjih 
občin Podgorica Šentjakob in Beriče-
vo Brinje. Za red na cesti je skrbelo 
sedem gasilcev veteranov PGD Pšata 
Dragomelj. 
Vajo so si ogledali župan Toni Dra-
gar, Marjan Slatnar, častni predsednik 

OGZ, in Janez Breceljnik, častni po-
veljnik OGZ, ki je podal poročilo in 
pozitivno oceno vaje. 
Vodja intervencije je bil poveljnik 
PGD Pšata Dragomelj GČ 1 stop. 
Mirko Nemec, pomočnik vodje pa 
GČ Boštjan Gubina.

V petek, 8. junija 2012, na mednarodni dan gasilcev, je na OŠ Dragomelj pote-
kala nenapovedana vaja evakuacije, pri kateri se je preizkusilo možne evakuacije 
v primeru potresa. Pri vaji so sodelovali gasilci domačega gasilskega društva 
PGD Pšata – Dragomelj in gasilci okoliških gasilskih društev. Cilj vaje je bil 
izboljšanje pripravljenosti zaposlenih in otrok ter osvežitev znanja ob ukrepanju 
v primerih, če bi do potresa zares prišlo.
Vaja je bila uspešno izpeljana, hitro in uspešno smo zapustili stavbo, nekaj otrok 
so iz učilnic rešili gasilci. Ob tej priložnosti se zahvaljujemo gasilcem PGD 
Pšata - Dragomelj za pripravljenost na sodelovanje tudi ob različnih drugih 
priložnostih in jim želimo uspešno delovanje še naprej. 
Učenci in učitelji OŠ Dragomelj

KošarKa v Domžalah

Evropsko prvenstvo v košarki za mlade do 20 let
Domžale so od 12. do 22. julija letos eden od centrov evropskega košarkar-
skega dogajanja. Slovenija je namreč v tem času organizator Evropskega 
košarkarskega prvenstva za mlade do 20 let, na katerem sodeluje 16 držav, 
in domžalska dvorana Komunalnega centra je eno od glavnih prizorišč tega 
tekmovanja. 
V Domžalah potekajo boji v dveh skupinah 1. in 2. dela prvenstva ter za-
ključne tekme za razvrstitve od 9. do 16. mesta. V 1. delu tako v domžalski 

dvorani nastopa 8 državnih selekcij, ki se jim bodo v 2. delu priključile še 4, 
skupaj pa si bodo ljubitelji košarke v Domžalah lahko ogledali kar 31 tekem 
najperspektivnejših evropskih košarkarjev. Še bolj pomembno pa je dejstvo, da 
bo v domžalski dvorani svoje tekme v 1. in 2. delu igrala tudi Slovenija, ki jo 
bo vodil legendarni slovenski trener Zmago Sagadin, trenutno tudi aktualni 
trener domžalskega Heliosa, tako da lahko vseskozi pričakujemo polno dvo-
rano, saj slovenska reprezentanca v tekmovanje vstopa z velikimi ambicijami.

Ali boste spremljali prvenstvo?
Domžale od 12. do 22. julija, skupaj 
z Ljubljano in Kranjsko Goro, so-
organizajo letošnje Evropsko mla-
dinsko prvenstvo v košarki (U20). V 
domžalski Hali Komunalnega centra 
bodo tako v predtekmovalnem delu 
nastopile ekipe Litve, Švedske, Latvi-
je, Gruzije, Turčije, Španije, Italije in 
Slovenije, v nadaljevanju (drugi del) 
pa bodo Domžale gostile najboljše, 
ki se bodo uvrstili v skupino F ter 
tudi tekme za razvrstitev od 9. do 12. 
mesta in nekaj tekem za razvrstitev 
od 13. do 16. mesta. Zato smo tokrat 
naključno mimoidoče povprašali, če 
vedo, da bo (tudi) v Domžalah pote-
kalo to evropsko prvenstvo in če bodo 
šli gledat kakšno od tekem, še posebej, 
ko bodo naši reprezentanti potrebo-
vali navijaško pomoč s tribun.
Matjaž, 16 let, Domžale
Seveda vem za to tekmovanje in bom 
obiskal vse tekme, ki jih bodo igrali 
naši reprezentanti, verjetno pa tudi še 
kakšno drugo, odvisno od časa. Ker 
sem ljubitelj košarke, komaj čakam, da 
vidim, kako igrajo posamezne repre-
zentance, saj je udeležba res vrhunska 

in v nekaterih ekipah igrajo tudi ko-
šarkarji, ki so že sestavni del članskih 
reprezentanc. Pričakujem dobro uvr-
stitev naših, še posebej, ker verjamem, 
da bodo res pokazali vse od sebe in če 
se bo izšlo vse, kot je treba, se za uvr-
stitev v finalni del tekmovanja sploh 
ni za bati.
Peter, 15 let, Domžale
Tudi jaz sem navdušen košarkar in 
grem z veseljem gledat tekme, ki bodo 
na sporedu v domžalski Hali Komu-
nalnega centra. Zanimive so mi tudi 
nekatere tekme, ki bodo potekale v 
Kranjski Gori, ampak vsega se ne da 
obiskati in ogledati. Bom pa vsekakor 
spremljal vse rezultate prek interneta in 
navijal, da bi naši reprezentantje v dru-
gem delu dobili čim lažje nasprotnike 
in tako dosegli najboljšo uvrstitev.
Anja, 18 let, Domžale
Za to tekmovanje sem slišala in bom 
šla gledat tekme, na katerih bodo na-
stopali naši. S prijateljicami smo si že 
pripravile rekvizite in zastavo in bomo 
glasne, kot le kaj … Upam, da bo tudi 
naše navijanje pomagalo k zmagam 
naših, če pa ne, pa nič hudega, zaradi 

tega se  svet ne bo podrl in bo šlo pač 
bolje na naslednjih tekmah in tekmo-
vanjih. Vseeno pa pričakujem dobro 
uvrstitev naših in pa dobre ter zani-
mive tekme.
Martin, 16 let, Radomlje
Komaj čakam, da bodo nastopili naši, 
saj bom šel gledat vse tekme, na ka-
terih bodo nastopili, če bodo seveda 
tekme igrali v Domžalah in Ljublja-
ni, Kranjska Gora je le malo predaleč 
zame. Pričakujem zmago naših proti 
Italiji in Švedski, potem pa se bo vi-
delo, kako bo šlo naprej. Mislim, da 
bo tekma z Italijo zelo odločilna, ker 
so Italijani baje zelo dobri, ampak mi-
slim, da bo našim tudi pomoč s tribun 
pomagala do zmage. O končni uvrsti-
tvi bo precej odločalo tudi to, katere 
nasprotnike bodo dobili v drugem 
delu tekmovanja. Upam seveda, da 
kar najlažje, če pa ne, pa vseeno priča-
kujem dobro košarko in boj do konca, 
za vsak koš.
Janez, 31 let, Domžale
Za to tekmovanje sem zvedel prek 
interneta, videl sem tudi nekaj re-
klamnih panojev. Mogoče bom pa 
res odšel pogledat kakšno od tekem, 
odvisno od časa. Bom pa navijal za 
naše, naj zmagajo čim več tekem in 

naj dosežejo lepo končno uvrstitev. 
Konkurenca je zelo močna; osebno 
mislim, da bodo prvaki postali Španci 
ali pa Italijani, čeprav tudi Rusov, Sr-
bov ali Grkov ni za odpisati. Odločala 
bo tudi športna sreča. Bomo videli, 
navsezadnje je to pač le šport in če-
prav je tekmovalen, pa vsi ne morejo 
biti prvi. Je pa tudi za našo občino 
zelo dobro, da se tekmovanje odvija v 
Domžalah, saj nekaj promocije nikoli 
ne škodi, kajne?
Tone, 28 let, Domžale
Da bo to tekmovanje potekalo tudi 
v Domžalah, sem izvedel iz medijev. 
Bil sem kar malce presenečen, da bo 
del tekem pri nas in se sprašujem, če 
je naša dvorana primerna za mlajše 
selekcije za evropsko prvenstvo, da bi 
bila mogoče tudi za člansko prvenstvo 
naslednje leto, ker sedaj berem, da 
drug za drugim odstopajo od organi-
zacije. Seveda pa bom z navdušenjem 
spremljal to tekmovanje. Ne vem si-
cer, če bo čas za ogled kakšne tekme v 
živo, bom pa prek interneta spremljal, 
kaj se dogaja, kdo zmaguje, kdo izgu-
blja, kdo se bo uvrstil v finale. Našim 
pa seveda želim čim boljšo uvrstitev.  

Anketo pripravil: Janez Stibrič  

24. junij 2012

Praznovanje 
dneva 
državnosti 
na Homcu
Na Homcu smo tradicionalno 
pričeli praznovanje dneva dr-
žavnosti s slovesno sveto mašo 
za domovino, ki jo je v kapeli Sv. 
Križa daroval homški župnik 
Lojze Hostnik. V pridigi se je 
poleg osamosvojitvenih dogod-
kov spomnil tudi na dogodke 
v vzhodni Evropi, predvsem na 
padec komunizma, ki je na veli-
ko veselje in presenečenje vseh, 
minil brez prelivanja krvi. Pou-
daril je, da so za takšen razplet 
dogodkov v največji meri zaslu-
žni številni verniki in ljudje do-
bre volje, ki so z nenehno mo-
litvijo in prošnjami dobesedno 
pri Bogu izprosili neboleč padec 
režima, ki ga je napovedala že 
Marija v Fatimi. 
Po končani sv. maši je sledila 
slavnostna akademija ob lipi sa-
mostojnosti oz. pri Marijinem 
znamenju v središču vasi. Pred-
sednica KS Homec – Nožice 
Marjeta Rode je z napovedala 
pomembnost prireditve: »Na 
današnji dan pustimo kritiko in 
delitve ter se združimo v sku-
pnem veselju in navdušenju, kot 
smo se bili sposobni združiti 
takrat, v tistih usodnih trenut-
kih osamosvajanja. Podoživimo 
veličino dogodka in si srca na-
polnimo s ponosom, saj si je ta 
košček prelepe zelene pokrajine 
pod Triglavom končno priboril 
svobodno sonce, zadihal s pol-
nimi pljuči in si od takrat sam 
kroji svojo prihodnost. Ob pra-

zniku si čestitajmo in zaželimo 
še več sodelovanja, razumevanja 
in skrbi za pravičnejšo družbo 
mlade slovenske države.« Sav-
nostni govornik Janez Vasle, dr. 
Medicine, poslance v DZ RS je 
spomnil na številne pomembne 
dogodke iz časa osamosvajanja. 
Z nostalgijo je opisal navdušenje 
ob objavi rezultatov plebiscita in 
veselje, ki je sledilo na ljubljan-
skem Tromostovju. 
Z malo manj veselim tonom se 
je spomnil na poskus razorožitve 
Teritorialne obrambe ter neneh-
na opozorila in nasprotovanja 
osamosvojitvenemu dejanju iz 
vrst posameznikov in skupin iz 
struktur bivšega režima. A kljub 
vsem težavam in dvomom, smo 
vendarle na Trgu republike doča-
kali slovensko himno in s šam-
panjcem »Independent« nazdra-
vili novi državi Sloveniji. 
V nadaljevanju je Vasle izrazil 
nelagodje ob ponovnih sporih in 
prepirih glede udeležbe raznih 
organizacij na državni proslavi. 
Predvsem pa ga je začudilo in 
razžalostilo, da po 20-ih letih 
v šolskih učbenikih še vedno ni 
podatkov o poteku in pomenu 
osamosvojitvenih dejanj. Vseka-
kor bo to potrebno spremeniti, 
kajti na eno in edino domovino 
moramo biti ponosni. Po pesmi 
Oj, Triglav moj dom se je vodi-
teljica prireditve Marjeta Rode 
še enkrat zahvalila vsem sode-
lujočim, predvsem slavnostne-
mu govorniku Janezu Vasletu 
in Moškemu pevskemu zboru 
Radomlje. Praznovanje, ki ga že 
vrsto let skupaj v soorganizaciji 
pripravljajo Krajevna skupnost 
Homec – Nožice, Župnija Ho-
mec, Župnijska Karitas Homec, 
Kulturno društvo Jože Gostič 
Homec, Skavtski steg Homec, 
Prostovoljno gasilsko društvo 
Homec, Športno društvo Homec 
in Krajevna skupnost Preserje, se 
je zaključilo s simboličnim kre-
sovanjem in druženjem na hom-
škem športnem igrišču. 

Borut Jenko
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PreDstavljamo tovariša janeza BreceljniKa, DoBitniKa Priznanja 
matevža haceta za življenjsKo Delo na PoDročju gasilstva

Gasilstvo je moje življenje
Pred kratkim sem v Slamniku nje-
govim bralcem in bralkam sporo-
čila, da je častni poveljnik Gasilske 
zveze Domžale Janez Breceljnik 
iz Preserij za življenjsko delo na 
področju gasilstva prejel najvišje 
priznanje Gasilske zveze Slovenije 
– priznanje Matevža Haceta, že prej 
pa tudi kipec gasilstva. Dogovorila 
sva se za pogovor o njegovi življenj-
ski poti, ki je od malega povezana z 
gasilstvom, zato je bilo moje prvo 
vprašanje, kako se je pravzaprav 
začelo.
Rojen sem bil 27. julija 1949 v Pre-
serjah, kjer sta oče in mama pridno 
delala na kmetiji. Z bratom sva, po-
dobno kot drugod, zelo kmalu po-
magala staršema. Po končani osnovni 
šoli, prve štiri razrede sem obiskoval 
na nekdanji OŠ Homec, druge pa 
na OŠ Preserje pri Radomljah, sem 
se izučil za strojnega ključavničar-
ja – varilca in našel zaposlitev v LIP 
Radomlje, ki sem mu ostal zvest vse 
življenje in v njem delal več kot 44 
let. Gasilec sem postal pri šestih letih. 
Družil sem se s sošolci in se z njimi 
vključil v pionirsko desetino Prosto-
voljnega gasilskega društva Homec, 
hodil na tekmovanja, obiskoval raz-
lične oblike izobraževanja in gasilstvo 
mi je bilo čedalje bolj všeč.
In je postalo način tvojega življenja?
Lahko bi rekel tudi tako, saj sem ves 
prosti čas namenjal gasilstvu. Ob za-
poslitvi sem se vključil v Industrijsko 
gasilsko društvo LIP (leta 1964) in 
na tem področju sodeloval s kolegi iz 
Papirnice Količevo (Ciril Zupanc iz 
Doba), iz Heliosa (Anton Slapar) in 
Marjanom Koncilijo iz Leka. Vsak po 
svoje smo skrbeli za gasilsko varnost v 
firmah in leta 1976 skupaj obiskovali 
šolo za poklicne gasilce v Ljubljanski 
gasilski brigadi. Prijateljstvo in sode-
lovanje je pripomoglo k razvoju in 
povezovanju gasilstva v vseh firmah, 
še posebej zaradi tovarištva s Cirilom 
Zupancem pa sem se leta 1973 vklju-
čil v Prostovoljno gasilsko društvo 
Dob. 
Ob tem pa bi še rad povedal, da sem 
imel v življenju veliko srečo, da sem 

tudi na delovnem mestu delal tisto, 
kar me je veselilo, kar sem imel rad. 
V Lip sem bil namreč vrsto let vodja 
gasilske službe. To mi je omogočalo 
sodelovanje na vseh področjih ga-
silstva, kjer smo veliko pridobili s 
Centrom požarne varnosti Domžale, 
ki je idealna oblika skrbi za požarno 
varnost v industriji, občini in državi. 
Posebej pomembno je, da smo zago-
tovili vzorno sodelovanje med profe-
sionalnimi gasilci in prostovoljnimi 
gasilskimi društvi. 
Opravljal si številne funkcije, prejel 
mnoga priznanja … 
Res je, če sem le mogel, sem pomagal. 
Posebno skrb sem namenjal izobra-
ževanju in usposabljanju, kjer sem 
prav tako prehodil pot od navadnega 
gasilca do poveljnika Gasilske zveze 
Domžale, ki mi je podelila naslov ča-
stni poveljnik. Vesel sem, da tudi po 
upokojitvi lahko pomagam, da sem 
še vedno, kot nekoč, vključen v ope-
rativo, član poveljstva in kolegija ter 
predsedstva, pa tudi predsednik Ko-
misije za industrijska gasilska društva. 
O priznanjih pa: veliko jih je bilo, a 
sem vedno smatral, tudi za kipec Ga-
silca, priznanje Matevža Haceta, da 
so to priznanja za skupno uspešno 
delo, torej gre delček tega vsem tova-
rišem, s katerimi delam. Pa naj bo to v 
PGD Dob, ki me je za priznanje Ma-
tevža Haceta predlagalo, ali pa druga 
društva in zvezo, včasih tudi širše. 
Funkcije si imel tudi v sistemu Ci-
vilne zaščite Občine Domžale? 
Kako jo ocenjuješ?
Tako posredovanja ob požarih kot 
pomoč pri naravnih nesrečah, pa tudi 
zadnja zaščitno reševalna vaja so po-
kazali, da je področje civilne zaščite v 
občini odlično urejeno, kot odlično 
pa lahko ocenim tudi sodelovanje in 
povezovanje gasilskih enot z vsemi 
drugimi enotami v sistemu civil-
ne zaščite, nenazadnje enako oceno 
lahko pripišemo tudi sodelovanju s 
Slovensko vojsko. Vse povsod se vidi, 
da dobro delamo in da se zavedamo, 
da le uspešno sodelovanje – tako enot 
kot Štaba Civilne zaščite, prinaša do-
bre rezultate. 

Najbolj vesel, najbrž pa imaš tudi 
kakšen žalosten dogodek?
Najbolj veselo je bilo, ko se je kar pet 
ekip iz naše gasilske zveze uvrstilo na 
gasilsko olimpiado v Berlin in so se 
vse ekipe vrnile z zlatimi odličji. Naj-
bolj me je potrla smrt našega tovariša 
Staša Lebarja na tekmovanju na Viru. 
Žal mu kljub prisotnosti zdravnika 
nismo mogli pomagati, vsako leto pa 
se ga spominjamo na tekmovanju v 
njegov spomin. 
Kaj posebej ceniš pri svojih tova-
riših gasilcih, ki vsi po vrsti cenijo 
tudi tebe?
Poštenost, vztrajnost, tovarištvo, po-
gum, želje, da pomagamo, ko je po-
moč potrebna, odločitev za vedno 
nova znanja, pa tudi prijetno druže-
nje. Vesel sem, da kljub delitvam - 
uspešno in povezano sodelujemo vsi 
gasilci na območju nekdanje skupne 
občine, saj so se občinske zveze razvi-
le iz gasilskih sektorjev in vsaka zase 
zelo dobro dela. Če pa je potrebno, 
stopimo skupaj.
Se naloge gasilske organizacije kaj 
spreminjajo?
Pravzaprav ne, le še več skrbi moramo 
namenjati posodabljanju in moderni-
zaciji opreme, pa tudi usposabljanju 
članov. Lahko rečem, da je v občini za 
to poskrbljeno, da imamo v sodelo-
vanju z občino in županom Tonijem 
Dragarjem, ki je tudi sam gasilec, in 
se zaveda pomembnosti urejenosti 
tega področja, sprejete programe, ki 
jih lepo uresničujemo. Prizadevamo 
si, da bi za gašenje uporabljali moder-
na sredstva, da ne bi povzročali škode, 
predvsem pa želimo z moderno opre-
mo zaščititi vsakega gasilca posebej. 
Zato tudi akcija skrbi za zdravje ga-
silcev, pa za nakup dihalnih aparatov 
za gašenje notranjih prostorov, nakup 
modernih vozil ipd. 
Govorimo o krizi prostovoljnega 
dela. Gasilcev, zlasti mladih, pa je 
čedalje več.
Vesel sem, da je tako, vem pa tudi, da 
brez dela gasilskih društev z mladi-
mi takih rezultatov ne bi bilo. Mla-
de je treba z gasilstvom seznanjati 
zelo zgodaj, zato povezanost z vrtci 

in šolami, zato organizirano delo in 
tekmovanje krožkov Mladi gasilec, 
pa tudi organizacija izobraževanj 
mladih in družabnih aktivnosti, saj se 
tako mladi navdušijo na gasilstvom in 
mu namenjajo svoj prosti čas. Veseli 
me, da so gasilski domovi in prostor 
ob njih zbirališča mladih, ki spozna-
vajo pozitivne vrednote gasilstva in 
se mu radi pridružujejo. Ob tem bi 
poudaril, da imajo vsa naša gasilska 
društva dolgoletno tradicijo, žal pa so 
z ugašanjem tovarn (Toko, Induplati, 
Universale in Lip) ugasnila tudi in-
dustrijska gasilska društva. 
Kaj pa področje skrbi za gasilce 
veterane, kamor si prestopil v leto-
šnjem letu?
Ne le tradicionalno srečanje vetera-
nov v Žejah, tudi druge aktivnosti, ki 
jih gasilska društva in Gasilska zveza 
Domžale namenjajo svojim vetera-
nom, so zelo pomembna. Gre zato, da 
se jim tako zahvalimo za njihovo dol-
goletno delo, predvsem pa smo veseli 
njihovih izkušenj, ki nam pomembno 
pomagajo pri našem delu. Rad sem 
veteran in veselim se srečanj s tovariši, 
pa naj bo to na vajah, tekmovanjih ali 
družabnih srečanjih.
Je aktivnosti, povezanih z gasil-
stvom, po upokojitvi kaj manj?
Pravzaprav niti ne, pomagam, kjer je 
moja pomoč potrebna in zaželena. 
Pri organizaciji, pa tudi pri sojenju in 
povsod drugje. Rad grem na vaje, na 
družabne prireditve, rad imam sreča-
nja s tovariši gasilci.
Niste iz družine, kjer bi bilo gasil-
stvo tradicija, sam pa ste morda za-
četnik te tradicije?
Res je, na področju gasilstva je ak-
tivna hči Janja, podčastnica, morda 
bo po moji in njeni poti šla katera 
od dveh vnukinj Neže in Žive. Hči 
Anita in žena Nuša sicer nista gasilki, 
vendar sta pri mojem delu, posebej 
žena Nuša, zelo pomembni. Ne naza-
dnje - brez pomoči mojih treh deklet 
ne bi šlo.
Prehodil si pot od gasilca pionirja – 
do gasilca veterana. Ti je bilo kdaj 
žal?
Prav nikoli in če bi se moral odločati 
še enkrat – bi bil spet gasilec. Moje 
življenje je bilo vseskozi tesno pove-
zano z gasilstvom. Imel sem tudi sre-
čo, da sem kasneje tudi na delovnem 
področju opravljal preventivno gasil-
sko delo. Tako sem prehodil pot od 
pionirja – gasilca, bil član mladinskih 
ekip, in svojo kariero počasi zaključu-
jem – še ne čisto, saj bi bil rad tudi 
aktiven gasilec veteran. Sem častnik 
2. stopnje. Gasilstvo mi je pravzaprav 
v krvi in brez njega ne bi mogel, zato 
rad rečem, da bom gasilec, dokler ne 
bom »ugasnil« oziroma mi bo zdravje 
dopuščalo delo v gasilstvu. 
Še enkrat čestitke za priznanje Ma-
tevža Haceta, ki je še enkrat več po-
trdilo, da je tovariš Janez Breceljnik 
resnično vse svoje življenje namenil 
gasilstvu, kjer mu želim še veliko 
prijetnih trenutkov – od letos naprej 
med veterani. Hvala za pogovor.

Vera Vojska

oBisKali smo Dom uPoKojencev v horjulu

Dober dan, Ludvik in Hermina Rode
Društvo vojnih invalidov Domža-
le skrbi tudi za tiste svoje člane, ki 
živijo v domovih upokojencev. Tako 
je štiričlanska delegacija društva 
obiskala Ludvika in Hermino Rode 
v Domu upokojencev v Horjulu. 
Obisk je bil za oba zakonca presene-
čenje, ki sta se ga razveselila. Izročili 
smo jima simbolično darilo in stekel 
je pogovor, v katerem smo izvedeli 
marsikaj zanimivega.
Ludvik Rode je bil rojen 30. oktobra 
1919 na kmetiji v partizanski vasici 
Rudniku pri Radomljah. Vasica je 
dala 22 partizanov, kar je pomenilo, 
da je vsak tretji vaščan odšel v par-
tizane, vsak četrti pa je dal življenje 
za svobodo, saj je padlo kar 15 va-
ščanov, se je ob obisku spominjal 
naš član Ludvik, ki je 90-odstotni 
invalid brez roke, saj so mu jo mo-
rali med vojno, potem ko ga je zadel 
strel iz nemškega letala, amputirati. 
Ranjen je bil, ko se je kot vojni ob-
veznik v avtokomandi v Beogradu 6. 
aprila 1941 v koloni vozil pomikal 
proti Valjevu. Februarja 1943 se je 
pridružil Kamniškemu bataljonu, 
kasneje je bil borec v Šlandrovi 

brigadi. Prejel je več odlikovanj, na 
katera je ponosen še danes. Njegova 
družina je med drugo svetovno voj-
no plačala visok davek; trije bratje 
in oče so padli, mamo so odpeljali v 
nemška taborišča.
Po vojni se je poročil s Hermino 
Osredkar iz Trbovelj, ki je bila med 
NOB prav tako v partizanih. Her-
mina, rojena 1926. leta, in Ludvik 
Rode sta se leta 1947 poročila na 
ljubljanskem magistratu, biserno 
poroko pa pred nekaj leti praznovala 
v krogu domačih, s hčerama Tatja-
no in Dušo ter njunima družinama. 
Ludvik je bil mizar, delal v več pod-
jetjih, vseskozi pa tudi prostovoljno 
v društvih in organizacijah. V Rado-
mljah sta zgradila dom in v njem ži-
vela do odhoda v Dom upokojencev 
Horjul v letu 2005. V domu jima ni 
dolgčas, saj ju pogosto obiskujeta 
tako hčerki, pa tudi štirje vnuki in 
šest pravnukov. Rada pogledata te-
levizijo, bereta dnevne in mesečne 
časopise, včasih tudi domžalski Sla-
mnik. V pogovoru sta med drugim 
povedala: »Glede gospodarskih in 
političnih razmer pri nas smo res 

lahko razočarani in zaskrbljeni. Do-
kler se bodo samo prepirali za stolč-
ke in oblast, ne moremo pričakovati 
izboljšanja razmer, posebno pa smo 
lahko zaskrbljeni za prihodnost 
mladih generacij.« 
Z oskrbo v domu sta zadovoljna, 
veselita se pridnega obiskovanja so-
rodnikov, vesela pa sta tudi obiskov 
članov prostovoljnega gasilskega 
društva, društva upokojencev in or-

ganizacije za vrednote NOB – vseh 
iz Radomelj. Obiščejo ju tudi stano-
valci Triglavske ulice iz Radomelj, 
razveselila pa sta se tudi obiska in 
pozornosti Društva vojnih invalidov 
Domžale, katerega dolgoletni član 
je Ludvik Rode.
Ob prijetnem klepetu in spominih 
na težke vojne čase smo nazdravili 
Ludviku in Hermini Rodetovima 
ter jima zaželeli še trdnega zdravja 
in mirnega življenja, ob slovesu pa 
posebej Ludviku ob 94. rojstnem 
dnevu zaželeli vse lepo, predvsem 
zdravja. 

Jože Novak

Čestitamo! 
Prejeli priznanja in 
odlikovanja

Z leve: Jože Novak, avtor članka, Ludvik in Hermina Rode ter Jože 
Brodar, predsednik Društva vojnih invalidov Domžale

Ob dnevu državnosti in policije je 
bila v Športnem parku Policijske 
akademije v Tacnu pri Ljubljani 
proslava, ki so se je udeležili tudi ak-
tivni in upokojeni delavci policijskih 
enot z območja Občinske uprave 
Ljubljana in člani Policijsko vete-
ranskega društva Sever Ljubljana.
V uvodnih besedah sta številne nav-
zoče nagovorila direktor Policijske 
uprave Ljubljana Stanislav Vrečar 
in generalni direktor Policije Janko 
Goršek. V bogatem kulturnem pro-
gramu je nastopila tudi Glasbena 
skupina Sever.

Na prireditvi so bila podeljena pri-
znanja in odlikovanja številnim za-
služnim, med katerimi so bili tudi 
policisti s Policijske postaje Domža-
le. Za trideset let dela v Policiji je bil 
za uspešno delo in zasluge z zlatim 
ščitom odlikovan Božidar Fekonja, 
ki že dvanajsto leto opravlja dela 
in naloge komandirja na tej postaji. 
Rajko Gabrovec, pomočnik koman-
dirja, je prejel priznanje za dvajset 
let dela v Policiji, za deset let dela 
pa sta priznanji prejela Franc Bizilj, 
vodja Policijskega okoliša Domžale 
mesto, in policistka Jožica Boštaj. 
Priznanje za delo in dosežene re-
zultate – bronasti ščit, je prejel tudi 
Branko Černoša, vodja Policijskega 
okoliša Moravče in Lukovica.
Vsem čestitamo!

Tone Habjanič

KRAJEVNA SKUPNOST DOB 
vabi vse krajane in krajanke na 
praznovanje 7. avgusta, praznika 
Krajevne skupnosti Dob

petek, 3. avgust 2012 – Športni park Dob 
ob 17. uri – začetek turnirjev: v malem nogometu, šahu in bali-
nanju   
                   
sobota, 4. avgust 2012 – Hrastovec 
ob 10. uri – proslava na Hrastovcu, z odhodom izpred KS Dob 
ob 8. uri 

sobota, 4. avgust 2012 – prostor ob stavbi KS
ob 16. uri – začetek 2. dobske golažijade in predstavitev 
društev na stojnicah
ob 17. uri – razvitje prapora Društva upokojencev NAŠ DOM
od 19. do 23. ure – družabno srečanje s skupino GAMSI
ob 20. uri – razglasitev zmagovalcev 2. dobske golažijade in 
podelitev pokalov za najboljše na športnih turnirjih

Informacije: 
Jurij Milanovič: 041/625-796 ali ksdob.ksdob@gmail.com

VSI LEPO POVABLJENI, DA SE POVESELIMO!

Združenje borcev za vrednote 
narodnoosvobodilnega boja občine 
Domžale in Krajevna organizacija ZB 
za vrednote NOB Radomlje vabita 
vse občane na

SPOMINSKO SLOVESNOST
OB 71. OBLETNICI  ODHODA
PRVIH BORCEV V PARTIZANE,

ki bo v petek, 27. julija 2012, ob 
20. uri v Preserjah pri spomeniku v 
Križkarjevih smrekicah.

Slavnostna govornica bo
Andreja Pogačnik Jarc, podžupanja občine Domžale

V kulturnem programu sodelujejo:
Moški pevski zbor Radomlje,
recitatorka Zlatka Levstek,
pevka Silva Kosec.

Vabljeni in dobrodošli!
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Krajevna 
skupnost Ihan 
praznovala – 
tržnica 2012
Na dan, ko slavimo dan državnosti, 
praznuje svoj krajevni praznik tudi 
KS Ihan. Na ta dan pred 131 leti se 
je rodil naš znameniti rojak, slov-
ničar in zbiralec ljudskih pesmi dr. 
Anton Breznik.
Že po tradiciji v ta namen v Ihanu 
priredimo Tržnico, ki je bila letos ju-
bilejna, deseta. Na ihanski tržnici ne 
prodajamo, še manj kupujemo, tem-
več podajamo, razkazujemo in sou-
stvarjamo. Namen tržnice je druže-
nje krajanov in njihovo medsebojno 
spoznavanje. Dokazati ljudem, da se 
v kraju tudi »živi«.
Že v petek, 22. junija, smo si v 
Domu krajanov lahko ogledali film 
o vseh dosedanjih tržnicah, strnjene 
misli o prvih začetkih pa sta podala 
prva voditelja, Brane Šimenc in Ve-
sna Erhart.
Osrednja prireditev je bila v soboto, 
23. junija, ker smo Ihanci ljubitelji 
športnih in njim podobnih dejavno-
sti, smo se posledično zbrali v špor-
tnem parku v Ihanu.
Tokrat so med seboj tekmovali vsi 
kraji naše krajevne skupnosti. Tek-

movanje je potekalo v športnih, kul-
turnih in gasilskih spretnostih. Med 
vsemi se je najbolje odrezal Ihan 
(pač domači teren). Med sklopi tek-
movalnega dela je potekal kulturni 
program, ki ga je spretno povezova-
la Karolina Lunar. Tako smo poleg 
ansambla Dobra volja videli nastop 
folklornega podmladka iz Ihana in 
Domžal, plesno skupino Sovice in 
še marsikaj.
KS Ihan vsako leto podeli nekaj pri-
znanj KS Ihan, čemur se tudi letos 
nismo izneverili. Tako so jih bili 
deležni posamezniki, ki so svojim 
delom in dejanji v bližnji preteklosti 
najbolj izstopali. V Ihanu so to kot 

pravilu športniki, gasilci, urejevalci 
krajevnega glasila …
Uradno smo odprli igrišče za odboj-
ko na mivki in na njem izvedli tek-
movanje med že prej nastopajočimi 
ekipami. Tokrat se je vrstni red po-
polnoma premešal in najuspešnejša 
je bila ekipa najmanjšega naselja 
naše krajevne skupnosti, Dobovlje, 
ki je v odločilnem obračunu opravila 
z drugimi najmanjšimi, ekipo Male 
Loke. Pa naj še kdo reče, da v Ihanu 
ni posluha za majhne stvari.
Nastopila je tudi ekipa Sveta KS 
Ihan, ki pa se je pomešala nekje med 
tiste pri vrhu in tiste, ki so bili od 
vrha malce bolj oddaljeni.
Bila je že skoraj noč, ko smo zaklju-

čili naše praznično druženje, a še 
vedno toliko svetlo, da je bilo prepo-
znati kopico zadovoljnih obrazov, ki 
se nam ob takih prilikah pridružijo.
Vsem, ki so pomagali KS Ihan pri 
pripravi praznovanja, se najtopleje 
zahvaljujemo. Predvsem Kulturne-
mu društvu Ihan, domačim gasilcem 
in ostalim krajevnim društvom ter 
TERMITU, CČN Domžale-Ka-
mnik, ETRI, GREGORI QUICK, 
Cvetličarni Slovnik, Farmam Ihan, 
Zidarstvu Potrbin, Mizarstvu Hri-
bar, Kulinariki Vozelj, Gostilni 
Mngan, Pizzeriji Dante, predvsem 
pa vsem ljudem dobre volje, ki so se 
družili z nami.  

J. Gregorič, Foto: A. Gregorič

Dobitnica zlatega priznanja KS 
Ihan, urednica Ihanskih Plevc, 
Marina Povirk

Aha, spodaj ni čisto po pravilih

Častniki in podčastniki o organizaciji 
MSNZ v občini Domžale
Območno združenje slovenskih 
častnikov Domžale je v skladu s 
sprejetim programom dela v maju 
organiziralo v častniškem klubu 
Gostišča Kovač predstavitev teme: 
Organizacija MSNZ (Maneverska 
struktura narodne zaščite) v občini 
Domžale v letu 1990. Temo, ki je 
bila spremljana z MS Power Po-
intom, je profesionalno predstavil 
Milan Narat. Bili smo seznanjeni 
z organizacijo, enotami, s popol-
njenostjo s pripadniki in oboroži-
tvijo, tajnimi skladišči in priznanji 
MSNZ. To je bila tajna vzposta-
vitev poveljstev in štabov, lojalnih 
slovenski oblasti in hkrati zametek 
Slovenske vojske, ki je trajala od 
15. maja do 4. oktobra 1990. Cilj 
organiziranosti je bil spontan od-
por proti odvzemu orožja TO RS, 
zavarovanje ukrepov nastajajoče 
države in organizacija oborožene 
vojaške formacije, ki bi lahko bra-

nila RS pred oboroženim napadom 
JA. Temeljna naloga MSNZ je bila 
zavarovanje ključnih objektov ob 
napadu JA, hkrati pa z zavzetjem 
skladišč OVO zagotoviti orožje za 
dodatne vpoklice formacij TO. V 
MSNZ je bilo razporejenih 22.000 
pripadnikov TO, izdelani pa so bili 
tudi podrobni načrti za napade na 
skladišča JA. Načelnik pokrajinske-
ga štaba MSNZ Ljubljana okolica 
je bil Elo Rijavec, njegov namestnik 
Bojan Končan, načelnik MSNZ 
Domžale je bil Dominik Grmek, 
namestnik Milan Narat, pomoč-
nik Bogdan Zupan, koordinator pa 
Janez Rozman. Pri izbiri najodgo-
vornejših posameznikov v občinah 
sta veljala načelo trojk in obvezen 
konsenz vseh treh pokrajinskih or-
ganizatorjev. Hkrati s kadrovskim 
popolnjevanjem je bila vzpostavlje-
na evidenca razpoložljivega orožja 
po občinah. Vsi prevozi orožja in 

streliva so bili najmanj dvakrat va-
rovani in sicer neposredno z obo-
roženimi pripadniki in s pripadniki 
organov za notranje zadeve (ONZ) 
in so potekali v strogi tajnosti. Eno-
te MSNZ Domžale so skupaj štele 
372 vojaških obveznikov, od tega 
66 častnikov in podčastnikov, imele 
pa so tudi 24 vozil. Tajna skladišča, 
skupaj jih je bilo trideset, so bila raz-

porejena po tedanji občini Domžale, 
torej od Domžal, Trzina, Mengša 
do Lukovice. Ta skladišča so bila 
locirana na domovih mnogih članov 
častniškega in veteranskega združe-
nja. Ob koncu se je razvila živahna 
razprava okrog teh dogodkov, ki so 
prav gotovo vplivali na našo uspešno 
osamosvojitev.   

Bine Kladnik

Krajevna organizacija Društva izgnancev Domžale 

Med Koroškimi Slovenci
Avstrijska Koroška – spoznavanje 
njenih zanimivosti in znamenitosti, 
predvsem pa obisk Gore sv. Eme in 
Peršmanovega muzeja, so bili cilji 
letošnjega prvega spoznavanja ob-
močij Slovenije in sosednjih držav, 
ki je del vsakoletnega programa 
Krajevne organizacije Društva iz-
gnancev Slovenije Domžale. 
Za ta del programa so si izbrali ču-
dovit dan in se z dvema avtobusoma 
po neštetih ovinkih zapeljali do iz-
branih ciljev. Najprej nas je prijetno 
presenetilo Jezersko, majhna deže-
lica, čisto samosvoja, obdana krog 
in krog od visokih gora, od koder 
do Železne Kaple onkraj nekdaj 
prave meje ni bilo daleč. Po kratki 
seznanitvi o sedežu Občine Železna 
Kapla in krajih, kjer prebiva še zelo 
veliko koroških Slovencev, smo se 
zapeljali do Globasnice in nato sku-
paj s prijaznim župnikom Petrom 
Stickerjem do bližnje Gore sv. Eme, 
kjer nam je najboljši vodnik na sve-
tu predstavil zgodovino skrivnostne 
gore. Med zgodovino je vpletel se-

danjost, tudi kakšno misel o priho-
dnosti smo slišali, pa tudi, da Dom-
žale dobro pozna. Ogledali smo si 
številne najdbe, poslušali legende o 
svetnicah Rozaliji, Doroteji in Emi 
ter si ogledali tudi cerkev in bližnjo 
votlino s sv. Emo, ki so se ji mnogi 
priporočili za svoje zdravje. Sledil je 
obisk župnijske cerkve v Globasnici 
in kratka ura zgodovine, v kateri je 
bil prostor tudi za izgnanstvo. Žu-
pnik Peter je bil, podobno kot veči-
na udeležencev, med drugo svetovno 
vojno izgnan. 
Postanek v Pliberku so nekateri iz-
koristili za obujanje spominov, kako 
smo bili nekoč pogosti obiskovalci 

teh krajev, drugi za ogled bližnjega 
kulturnega doma in slovenske za-
druge, tretji pa le za merjenje utripa 
mesteca v bližnji senci. 
Zadnji del našega popotovanja je 
bil namenjen obisku Peršmanovega 
muzeja, do koder nas je pospremil 
Peter Kuhar, nekdanji predsednik 
koroških partizanov. Ogledali smo 
si kraj tragedije Peršmanove dru-
žine, ko so 15. aprila 1945 nacisti 
ubili enajst družinskih članov, koro-
ški borci pa so muzej postavili kot 
prispevek prizadevanj za strpnost in 
dobro sožitje v družbi. Ob muzeju je 
tudi spomenik koroškim in drugim 
partizanom, ki so se borili proti na-
cizmu in fašizmu.
Prijetne počitnice in ne pozabite: 
julija in avgusta uradnih ur ni. 

D. I.

Krajevna 
organizacija 
Rdečega križa 
Dob
Brezplačno merjenje venskega 
pretoka krvi 
Krajevna organizacija Rdečega križa 
Dob je zelo aktivna in z različnimi 
dejavnostmi skuša pomagati tako 
na socialnem področju kot tudi na 
področju preventivnih dejavnosti, ki 
naj bi pomagale pri izboljšanju na-
šega zdravja.
Tako so v juniju v prostorih Krajev-
ne skupnosti Dob organizirali brez-
plačno merjenje venskega pretoka 
krvi v nogah. S povabilom vsem 
krajanov so želeli pomagati pri od-
pravljanju tovrstnih težav. Še pose-
bej so povabili osebe, ki so poskusno 
merjenje že opravile in je bilo pri 
njih ugotovljeno odstopanje, dani pa 
so jim bili nasveti, kako si pomagati 
pri blaženju težav.
Obisk brezplačnega merjenja je bil 
zelo dober, zato so se odločili, da 
tovrstno dejavnost v jeseni ponovijo, 
zato že sedaj vabijo vse, da se odloči-
jo za brezplačno merjenje venskega 
pretoka krvi v nogah, še posebej po-
vabljeni pa so tisti s težavami.
Želijo vam prijetno poletje in čim 
manj zdravstvenih težav!

V. V.
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Ste že jeDli bezgovo potico in SlaDKe 
cvetKe z liSti vrtnic, Ki jih peče ivanKa 
broDar?

Veselje, ki me spremlja
vse življenje
Pogovor z Ivanko Brodar je pogovor 
o veselju, ki jo spremlja vse življenje: 
peki raznovrstnih potic, krofov, tudi 
flancatov. Peče in cvre po starih re-
ceptih, pomembna pa sta predvsem 
ljubezen in veselje, brez katerih si 
gospa Ivanka, ki je letos praznovala 
osemdeseti rojstni dan, svojega ži-
vljenja ne predstavlja.
Že vrsto let s svojimi dobrotami so-
deluje na osrednji slovenski razstavi 
dobrot slovenskih kmetij na Ptuju 
in si je s svojimi dobrotami prido-
bila že osem zlatih, sedem srebr-
nih in šest bronastih priznanj, med 
katerimi je tudi letošnje priznanje 
za orehovo potico. In najbrž gospa 
Ivanka še ni rekla zadnje besede, saj 
na omenjeni razstavi rada sodeluje 
in je vesela tudi samo pohvale. »Saj 
priznanje ni vse, meni veliko pome-
ni, če so z dobrotami, ki jih spečem, 

zadovoljni tisti, ki jih pokušamo,« 
pravi in pripoveduje o tem, kako je 
letošnje leto za prav posebno prire-
ditev v Češminovem parku spekla 
bezgovo potico. Zanjo je uporabila 
sveže bezgove cvete in bila prijetno 
presenečena nad odzivom obisko-
valcev. 
Morda pa niste vedeli, da je mogo-
če dobrote speči tudi z listi vrtnic. 
Gospa Ivanka je na prošnjo Arbo-
retuma Volčji Potok posebne cvetke 
spekla z listi vrtnic, ki jih je arbo-
retum namenil posebej za tovrstno 
pecivo. Posebnega recepta ni, gospa 
Ivanka je cvetke z listi vrtnic spekla 
po občutku, s skuto in smetano. Pe-
civo je bilo izvrstno, celo malce zadi-
šalo je po vrtnicah in navdušilo obi-
skovalce posebnega večera, ki ga je 
arboretum namenil izboru najlepše 
vrtnice. Vse poletje so navduševale 

tudi pehtranove potice, saj na po-
rokah in drugih slovesnostih, kamor 
so namenjene Ivankine dobrote, že-
lijo lažje potice, tako da orehova ni 
več v ospredju.
Sicer pa je bilo letošnje leto v zna-
menju praznovanja 80. rojstnega 
dne in ker ima gospa Ivanka veliko 
domačih, znancev in prijateljev, slo-
vesnosti kar ni bilo konec. Prijetno 
je bilo tudi na praznovanju, na kate-
rega je povabila članice Društva po-
deželskih žena Domžale, saj je bilo 
srečanje priložnost tudi za čestitke 

Danici Marinček za 80. rojstni dan, 
in Julijani Černivec za njen 70. roj-
stni dan. Gospa Ivanka se vseh roj-
stnodnevnih prireditev rada spomi-
nja. »Sploh nisem vedela, da imam 
toliko prijateljev in znancev,« pravi, 
pa tudi, da po 80. rojstnem dnevu ni 
nič drugače. Še naprej bom delala 
z veseljem do peke, ki me spremlja 
od zgodnje mladosti, pravi, in ver-
jamem ji. Zato ji želim le zdravja in 
veliko zadovoljnih uporabnikov nje-
nih potic in drugih dobrot. 

Vera Vojska

Tri letošnje jubilantke iz Društva podeželskih žena Domžale: Danica 
Marinček (druga z leve), ob njej Ivanka Brodar, druga z desne pa je 
Julijana Černivec. Čestitamo!

Društvo poDeželSKih žena Domžale

Srečanje z robotom, ki molze krave, 
prijaznimi splavarji in še s čim …
Ena od pomembnejših nalog Dru-
štva podeželskih žena Domžale je 
tudi spoznavanje sodobnih načinov 
kmetovanja, pridobivanje novih 
znanj, ki jih je mogoče uporabiti na 
domačih kmetijah, pa tudi spozna-
vanje zanimivosti in znamenitosti 
naših lepih vasi in krajev ter običajev.
Tokratni obisk Koroške je prinesel 
veliko novega o uporabi robota v 
kmetijstvu – posebej pri molži krav 
prinaša njegova uporaba veliko stro-
kovnosti na to področje, hkrati pa 
omogoča pridelavo bolj zdravega 
mleka brez prisotnosti ljudi. Robot 
za molžo krav, ki dnevno pomolze 
32 krav, je glavna značilnost kmetije 
Klančnik v kraju Podklanc v občini 
Dravograd. Najprej smo v 170 let 
stari Klančnikovi kleti prisluhnili 
nekdanjemu gospodarju, ki je kmeti-
jo že dal iz rok sinu, ženam iz društva 
pa je slikovito predstavil zgodovino 

kmetije, opozoril na vsa obdobja, ki 
so usodno vplivala na razvoj domači-
je, hkrati pa ni pozabil niti opozoriti 
na posamezne zgodbe, ki so obliko-
vale kmetijo, ki se ukvarja tudi s pri-
delavo domačih mesnin (kar 12 ton 
jih prodajo vsako leto) in domačega 
mošta – jabolčnika, ki smo ga, sku-
paj s kruhom iz domače pšenice, tudi 

poskusili. Obdelujejo več kot 100 ha 
zemljišč, imajo blizu 100 glav gove-
je živine, redijo pa kar 200 prašičev, 
med njimi tudi nekaj vietnamskih, ki 
so namenjeni predvsem otroškemu 
veselju. Posebna značilnost je tudi 
vlakec, s katerim smo se popeljali na 
kratko srečanje z damjaki, mufloni 
pa tudi košutami z mladički, zanimi-

va pa je bila tudi pripoved o bogati 
lovski zbirki v domačem lovskem 
domu. Poslovili smo se z nekaterimi 
recepti, ki so jih ljubeznivo povedali, 
ogledom prave dvorane, kjer prire-
jajo gledališke predstave, v katerih, 
med drugim, igra mladi gospodar, in 
obljubo, da še pridemo, tudi zato, ker 
nam je sogovornik naročil, da je treba 
čim več pridelati doma. Veseli me, da 
lahko zapišem, da to članice Društva 
podeželskih žena Domžale že vedo 
in tudi delajo …
Seveda je bil ves dan namenjen tudi 
izmenjavi izkušenj udeleženk, ki vsa-
ka po svoje s svojimi domačimi uspe-
šno kmetujejo na svojih domačijah.   

Vera Vojska

turiStično Društvo jarše-roDica

Nabiranje zdravilnih zelišč na Menini planini
Menina je obsežna gozdna planota 
na vzhodnem robu Kamniško-Sa-
vinjskih Alp z nadmorsko višino med 
1200 in 1500 m, s tem da je severni 
del višji od južnega. Zaradi velikega 
izsekovanja gozdov v preteklosti je 
tu nastala poleg Velike planine naša 
druga največja pašniška planina. Paša 
se vedno bolj opušča, večji del živine 
je na planini Biba, kjer je tudi manjše 
jezero, ki je nastalo zaradi nepropu-
stnosti tal, a je zaradi pomanjkanja 
padavin čedalje manjše. Ime planine 
Menina je nastalo po menihih iz sa-
mostana v Gornjem gradu, ki so bili 
njeni nekdanji lastniki.
V letošnjem letu smo se člani TD 
Jarše-Rodica ponovno odločili za 
nabiranje zdravilnih zelišč na Me-

nini planini. Dostop do te planine je 
možen iz več smeri, tako po označe-
nih poteh in voznih cestah, ki pa so 
predvsem po neurju v slabem stanju. 
V Tuhinjski dolini smo v kraju Zgor-
nji Tuhinj pri bencinski črpalki zavili 

levo do vasi Golica. Če bi se na pot 
odpravili peš, bi lahko tam pustili vo-
zila. Do doma na Menini je približno 
za dve uri in pol v glavnem prijetne 
gozdne poti. Mi smo se na planino 
odpeljali s kombijem naših gasilcev. 

Po jutranjem okrepčilu smo se vsak 
s svojo košarico razkropili po planini 
in uživali v tišini in spokojni naravi. 
Zaradi izredno slabega vremena v 
začetku junija in nato zelo hude vro-
čine smo z nabiranjem odlašali do 
konca junija, zato naša bera zelišč ni 
bila obilna. Kljub temu nam je uspelo 
nabrati kar nekaj vrst zelišč: planin-
sko reso ali plahtico, materino dušico, 
srčno moč, ranjak, rman, arniko, liste 
jagod in šentjanževke, ki pa so šele 
pričele s cvetenjem.
Že pregovor pravi, da za vsako bole-
zen raste rožica, bo zares držalo. Ve-
čina starejših ljudi misli, da je telesno 
zdravje povezano z raznimi bolezni-
mi, nič pa ne naredijo za boljše poču-
tje in za naravno ublažitev teh težav. 
Menino planino je treba videti, jo 
doživeti s številnimi lepotami, ki po-
stanejo nepozabne, tako kot so nam 
postale nepozabne tudi urice, ki smo 
jih preživli skupaj.

Nevenka Narobe

Društvo paraplegiKov ljubljanSKe poKrajine

Tudi Občina Domžale prispevala za nov kombi
Društvo paraplegikov ljubljanske 
pokrajine, v katerega se vključujejo 
tudi paraplegiki z območja naše ob-
čine, za svoje delo nujno potrebuje 
tudi različne prevoze; posebej je za 
uresničevanje programa pomem-
ben urejen prevoz njihovih članov 
s kombiji. Društvo namreč pokriva 
veliko občin, svoje prostore pa ima 
v Ljubljani, kjer se uresničuje večji 
del programa, čeprav se trudijo, da 
bi različne oblike dela organizirali 
tudi v drugih občinah. Veliko pove 
podatek, da na leto s kombiji pre-

vozijo skoraj 100.000 kilometrov. Z 
njihove internetne strani sem pov-
zela podatke o novem kombiju, pri 
njegovem sofinanciranju pa je sode-
lovala tudi naša občina. 
V soboto, 16. junija 2012, je bil 
zanje pravi praznik, saj so svojemu 
namenu slovesno izročili nov kom-
bi Ford Transit DMR 2.2 TDCI 
s 140 konjskimi močmi, ki so ga z 
izdatnim popustom kupili v podje-
tju Summit Motors d.o.o, Sortimo 
d.o.o. pa je kombi uredilo za potre-
be vozičkarjev: namestilo je zadnjo 

klančino, šest posameznih odstran-
ljivih sedežev in nosilce za pritrditev 
vozičkov ter sponzoriralo del svojih 
storitev. Kombi je 16. junija 2012 
začel s prvo vožnjo na srečanje v 
Ribnico.
To je prva in veliko bolj praktična 
predelava kombija v društvu. Vsi 
dosedanji so imeli dvignjen pod 
in stransko klančino, tako da so se 
potniki lahko presedli na sedeže. 
Nov kombi ima dovolj prostora za 
dostop z vozičkom do vseh šestih 
sedežev. V humanitarni akciji jim 

je z donatorskimi, sponzorskimi in 
lastnimi sredstvi v rekordnem času 
uspelo zbrati denar za nakup in pre-

delavo vozila. V akciji je od 38 sode-
lovalo kar 31 občin, med njimi tudi 
Občina Domžale, s tem pa so poka-
zali, da podpirajo izvajanje njihovih 
socialnih programov. 

Srečno vožnjo!
Vera Vojska

naj meDi! 

Čebelarji pripravili dan 
odprtih vrat
»Pri organizaciji priprav na dan od-
prtih vrat našega Čebelarskega dru-
štva Domžale smo poudarek v prvi 
fazi namenili informiranju. Prikaza-
na je bila čebelarska oprema, pred-
stavljena biologija čebel, tehnologija 
čebelarjenja, čebelarska oprema, 
točenje medu oziroma pridobivanje 
čebeljih pridelkov. Obi-
skovalce smo pogostili 
z medenjaki, medenim 
likerjem in osvežilnimi 
pijačami,« je na kratko 
strnil vsebino letošnjega 
odprtega dne čebelarjev 
predsednik Čebelar-
skega društva Domžale 
Bine Kladnik.
Sama sem ob tej prilo-
žnosti obiskala znanega 
čebelarja Marjana Ko-
šaka na njegovem “medenem pose-
stvu” nedaleč od Ihana, kjer z ženo 
Jožico, znano šivalko slamnikov, 
preživljata delovno jesen življenja 
– skupaj s čebelami. Te letos niso 
zadovoljnje z vremenom kot čebelar 
Marjan ni. “Bo že še med ... Človek 
mora imeti eno posebno veselje do 
čebeljarjenja,” nadaljuje in obuja 
spomine na prve korake čebelarje-
nja v letu 1977, ko je začel iz čistega 
veselja, pa na 17 let voženj čebel na 
različne konce, dokler ni ugotovil, 
da je točenje prav v bližini Ihana 
najboljše. Sproti spremlja novosti, 
s kolegi čebelarji se razume, malo 
podebatirajo, nekatera znanja, pred-
vsem pa izkušnje pa še vedno najde 
v starih Čebelarjih iz leta 1873, ki 
jih skrbno hrani. Njegove čebele 
so pridne, prinašajo različne vrste 
medu - od jelke, kostanja, lepi, tudi 

do pet km daleč gredo in se vrnejo. 
Ob čebelnjakih ima prijetno urejen 
prostor, tudi za izobraževanje, kjer 
je največkrat govora o zdravju čebel. 
Čebelarstvo te potegne, za čebele ni 
škoda niti časa niti denarja, pravi. 
Sam vzreja matice, skrbi za zdrav-
je čebel, za pridelavo kakovostnega 
medu, ki so mu nekateri zvesti že 
desetletja. Posebej pozoren je na 
skrb za čebele pozimi. Njegov pravi 

izum je dimak, iz ekološko čistega 
brušenega lesa, iz katerega nare-
di dimak, s katerim lažje upravlja 
(pomiri) čebele. S posebno tehtnico 
ugotavlja, kako “pridne” so čebele 
in vsak njen premik napravi nanj 
večje veselje. Govoriva o zimskem 
krmljenju, o matični rešetki, tro-
tih in matici, o menjanju satov, ki 
jih napravi sam, pa tudi o rojih, ki 
sem si jih lahko ogledala od blizu. 
Čebelar Marjan veliko ve o čebelah, 
v Menačenkovi domačiji so pripra-
vljali razstave, vendar je bilo prema-
lo obiskovalcev, razstava pa zahteva 
veliko truda pa tudi denarja. Tudi ob 
odprtem dnevu jih ni bilo veliko. Pa 
nič zato. “Bodo pa še naprej k meni 
hodili,” pravi in zna odgovor prav na 
vsako vprašanje. 

Vera Vojska

štirinajSto Državno Srečanje 
veteranSKih in upoKojenSKih 
FolKlornh SKupin Slovenije

Folklorna skupina Kulturnega 
društva Groblje že petič na 
srečanju
Območna izpostava Ruše Javnega 
sklada Republike Slovenije za kul-
turne dejavnosti in Folklorna skupina 
Svoboda iz Bistrice ob Dravi sta le-
tos že štirinajstič zapored organizirali 
državno srečanje starejših folklornih 
skupin. Vodilni motiv 
srečanja je bil valček. Sre-
čanja so postala izredno 
priljubljena, kar potrjuje 
vse večje število udele-
žencev. Tudi letošnje sre-
čanje je bilo dvodnevno 
in je potekalo v dvorani 
Doma kulture v Bistrici 
ob Dravi, v soboto, 9., in v 
nedeljo, 10. junija. V dveh 
dnevih festivala se je na 
odru zvrstilo 23 skupin z 
več kot petsto plesalci in godci. Fol-
klorna skupina Groblje Kulturnega 
društva Groblje, ki jo vodi Nevenka 
Unk-Hribovšek, je pred kratkim pro-
slavila peto obletnico delovanja. Letos 
se je že petič podala na srečanje, od-
ločila se je za nedeljo. Člani, bilo jih 
je osemindvajset, so se na pot podali 
z avtobusom skupaj s prijatelji iz Mo-

ravč. Spremljalo jih je lepo vreme. Po 
prihodu jim je prijazen organizator 
zaželel dobrodošlico ter jim dodelil 
vodiča in garderobni prostor. Čas do 
nastopa je bil zapolnjen s sklepanjem 
poznanstev, igrami, pesmijo in ple-
som. Pri skupinskih igrah so zasedli 
drugi mesto; opravili so tudi tehnično 

vajo. Nastopi so se pričeli ob 16. uri. 
Grobeljčani so se predstavili s koro-
škim spletom Dober večer Nevenke 
Unk-Hribovšek na aranžma Vlada 
Podlogarja. Za nastop so bili nagraje-
ni z aplavzom, prejeli so tudi priznanje 
organizatorjev. Strokovna spremlje-
valka nedeljskega srečanja Klavdija 
Žabot je vse skupine pohvalila za 
primernejšo izbiro plesov, za boljšo 
kostumsko podobo, za večglasno petje 
ljudskih pesmi in je posebej poudarila 
izžarevanje, s katerim plesalci dosega-
jo pravo vzdušje pri gledalcih.
Po končanem »uradnem« delu sreča-
nja so gostoljubni Štajerci pogostili 
vse nastopajoče. Skupine so se razži-
vele, pa se nikomur ni mudilo domov. 
Pesem, šale in veselje so se nadaljevali 
na povratku v avtobusu in na postaji 
v Tepanjah. Zlasti so se izkazali godci 
obeh potujočih skupin: Darko, Ko-
nrad, Ivan, Marjan in Klara. Plesalci 
so ponoči navdušeni prišli domov. Ker 
je bilo zvečer na sestanku organiza-
torjev in vodij skupin odločeno, da 
se bo s srečanji nadaljevalo, si želijo, 
da bi se srečanja lahko udeleževali v 
prihodnje.

Franci Hribovšek
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Naša občina je poznana po velikem številu 
društev na mnogih področjih, ki s svojimi de-
javnostmi združujejo mnogo občanov. Dru-
ženja v društvih so namenjena različnim sku-
pinam ljudi, ki v programih društev, v katera 
se včlanjujejo, zadovoljujejo svoje interese po 

druženju in ukvarjanju z dejavnostmi, ki jih 
osrečujejo. Občina za to namenja v svojem 
proračunu sredstva za financiranje dejavnosti 
društev. Do nedavna so bila v proračunu sred-

»Ugledno in uspešno gospodarsko, 
športno in kulturno središče. Me-
sto priložnosti. Prostor zadovoljnih 
ljudi.« je (pod)naslov razvojnega 
programa občine Domžale do leta 
2025 in izraža vizijo razvoja Obči-
ne Domžale. Na svoji 14. seji ga je 

SOGLASNO potrdil tudi občinski 
svet. Ne bom ponavljal, kar je bilo 
v preteklosti že napisano o vsebini 
in strukturi razvojnega načrta. Rad 
pa bi izrazil zadovoljstvo nad demo-
kratičnim postopkom ter aktivnim 
vključevanjem najširše javnosti v 

Dragi občani in občanke! Ta članek 
pišem v času najhujše letošnje vroči-
ne – včeraj (na nedeljo) smo »uživa-
li« na 36 stopinj Celzija. Večina dr-
žavljanov je doma, nekateri (a manj 
kot po navadi) na morju, rekah, hri-
bih in v tujini. Tudi na tem turistič-
nem področju se pozna gospodarska 
kriza – in to ne samo v Sloveniji, pač 
pa v Evropi in vsem svetu. 
Pa ni vroče le v meteorološkem smi-
slu, pač pa tudi na političnem!
Začnem naj s stranko LDS – naš ne 
dolgo izvoljeni predsednik stranke 

Iztok Podbregar je hitro odstopil 
s predsedniške funkcije zaradi za-
sebnih razlogov (verjetno bolj za-
radi sodnih procesov v teku kot iz 
drugih razlogov – npr. nezmožnosti 
finančne sanacije stranke, spori zno-
traj stranke, itd.). Verjetno je ocenil, 
da je to boljše za samo stranko, pri-
znati pa moram, da je s prevzemom 
predsedniške funkcije po Kresalovi 
precej prispeval h krepitvi same 
stranke in sprožil več uspešnih po-
bud kot je npr.: »tretja pot«, podpo-
ra sedanjemu predsedniku dr. Türku 
za predsedniške volitve, vzposta-
vitev oziroma utrditev osnovnih 
organizacij LDS, pisne opredelitve 
stranke do odprtih problemov. Na 
svetu stranke LDS 28. junija 2012 
v Kranju je bil sprejet sklep o evi-
dentiranju strankinih predsedni-
ških kandidatov, ki trajajo do 10. 
septembra 2012. Na sami seji sveta 
je bila živahna razprava prisotnih 
članov sveta in nadzornega odbora 
do aktualnih dogodkov. Sprejeta je 
bila tudi pobuda, da se poda ovad-
ba proti neznanemu storilcu zaradi 
neustreznega izvajanja slovenske 

Slamnik je kot pokrivalo značilnost 
domžalske občine, zato ne presene-
ča, da ima tak naziv tudi osrednje 
glasilo Občine Domžale. Glasilo 
prinaša novice z različnih področij 
življenja v naši občini, tudi iz občin-
ske stavbe, svetniških klopi in o delu 
političnih strank. Zato je bil dosti-
krat predmet različnih (političnih) 
razprav in ocen, včasih tudi kritik. 
Kadrovanje odgovornega urednika, 
uredniškega odbora in izdajatelj-
skega sveta kot organov glasila je 
bilo vseskozi neposredno v rokah 
občinskega sveta, ki je z vsakokratno 
večinsko voljo imenoval ključne no-
silce uredniške politike.  

Ob zadnjem postopku izbire novega 
odgovornega urednika pred meseci 
je prišlo do večinskega spoznanja, 
da je potrebno časopisu dati novo 
organizacijsko strukturo in tudi ka-
drovsko podporo. V lanskem letu  
smo na občinskem svetu obravna-
vali prvotni predlog odloka o glasilu 
Slamnik, ki ga je pripravila občinska 
uprava. Glasilo bi po tem predlogu 

Po podatkih državnega statističnega 
urada je bilo leta 2011 v Sloveniji 
pod pragom revščine 13,6 odstotka 
prebivalstva oziroma 273.000 ljudi. 
To je 21.000 ljudi več kakor leto 
prej. Pri tem pa ne smemo pozabi-
ti, da se v dohodek gospodinjstva 
štejejo tudi socialni transferji. Brez 
upoštevanja socialnih transferov bi 
se stopnja tveganja revščine pod-
vojila in znašala 24,2 odstotka ozi-
roma 484 tisoč ljudi. Pod pragom 
revščine je živelo 33 odstotkov sta-
rejših od 64 let in kar 40 odstotkov 
enostarševskih družin, 40 odstotkov 
upokojencev ima pokojnino nižjo 
od 500 evrov, 60 odstotkov nižjo od 
620 evrov.
Upokojencem se pokojnine letos ne 
bodo usklajevale, tiste, ki se izpla-
čujejo iz državne blagajne, se bodo 
celo znižale. V letu dni naj bi se z 
nižanjem državnih pokojnin prihra-
nilo približno 30 milijonov evrov. 
Letni dodatek za rekreacijo bodo 
dobili le upokojenci z najnižjimi po-
kojninami. Dijakom in študentom 
se omejuje pravice do subvencioni-
rane prehrane. Znižujejo se starše-
vska nadomestila, denarna nado-
mestila za brezposelne in bolniške 
odsotnosti. Pomoč ob rojstvu otroka 
po novem ni več univerzalna pravi-
ca, ampak jo bodo dobili le najmanj 

SDS

Občinsko glasilo pod novim 
Slamnikom

izhajalo v okviru novega javnega 
zavoda, ki bi ga ustanovila Občina 
Domžale. V SDS smo temu naspro-
tovali, saj smo načeloma proti usta-
navljanju novih zavodov, kvečjemu 
podpiramo združevanje posame-
znih sorodnih obstoječih zavodov. 
V luči tega načela smo tudi vseskozi 
zagovarjali rešitev, ki je bila na kon-
cu tudi sprejeta na občinskem svetu, 
da se glasilo Slamnik organizacijsko 
in kadrovsko umesti v javni zavod 
Kulturni dom Franca Bernika, ki je 
tako ali tako že do sedaj opravljal 
administrativno in tehnično pod-
poro izdajanju glasila. V okviru de-
lovne skupine, ki sem jo na podlagi 
sklepa župana vodil, smo po dolgo-
trajnih razpravah in tudi dilemah 
ter v začetku na podlagi različnih 
mnenj uspeli pripraviti Odlok o iz-
dajanju javnega glasila Slamnik, ki je 
bil sprejet na seji občinskega sveta z 
veliko večino.
Novi odlok ureja izdajanje glasila 
na transparenten in z zakonodajo 
usklajen način. Izdajateljstvo glasila 
je po novem odloku pod okriljem 
Kulturnega doma Franca Berni-
ka, ki določa skladno z odlokom 
tudi programsko zasnovo glasila na 
predlog odgovornega urednika, ker 
je bilo prej v pristojnosti občinske-
ga sveta. Bistvena novost je tudi v 
tem, da postopke imenovanja od-

govornega urednika vodi direktor 
zavoda samostojno, občinski svet 
je ohranil le soglasje k imenovanju 
odgovornega urednika (to sicer po 
novem ureja Odlok o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o Kultur-
nem domu Franca Bernika Dom-
žale, ki je bil obravnavan in sprejet 
sočasno, saj se nanaša tudi na glasilo 
Slamnik). Kljub mnogim dilemam 
in nejeveri nekaterih kolegic in ko-
legov iz svetniških klopi predvsem 
ob prvi obravnavi obeh odlokov je 
bil na zadnji seji občinskega sveta 
soglasno sprejet sklep k izdaji so-
glasja k imenovanju nove odgovor-
ne urednice javnega glasila Slamnik. 
Novi urednici Špeli Keber čestitamo 
k imenovanju in ji želimo uspešno 
delo pri kakovostnem informiranju 
o življenju in delu v občini Domžale
V SDS smo veseli, da smo po dolgo-
trajnih usklajevanjih dosegli ključne 
cilje: ključna kadrovska vprašanja 
glede glasila Slamnik, ki so bila 
mnogokrat predmet političnega 
prestiža, smo povečini umaknili iz 
svetniških klopi, uredil se je status 
glasila skladno z veljavno zakono-
dajo, dane so podlage za sodobnejši 
in učinkovitejši način izdajanja ter 
urejanja glasila s ciljem, da izdajanje 
ne sme biti dražje kot do sedaj.

mag. 
Lovro 

Lončar, 
SDS

podžupan 
Občine 

Domžale

ZareS

Kam plovemo?
premožni. Ukinja se tudi brezplačni 
vrtec za drugega otroka … A to je 
šele začetek, zakonodaja s področja 
dela, in še kaj, nas še čakajo …
Priče smo ukinjanju socialne države 
in glede na hitrost sprejemanja za-
konov skoraj brez javne razprave in 
usklajevanj s socialnimi partnerji in 
širšo socialno družbo, in posledično 
sprejemanje nedomišljenih zakonov, 
pa tudi zatonu demokratične in 
pravne države.

Je rešitev v prebujanju civilne druž-
be? Je in skrajni čas je za to.
Vprašanje, kako vrniti državljanom 
državo, ki so jo politične in gospo-
darske elite v dvajsetih letih »ukra-
dle« s tem, da so ustvarile zakono-
dajni okvir, v katerem so si in si še 
vedno brez prevzemanja odgovor-
nosti prisvajajo naše skupno, nekdaj 
družbeno in javno premoženje, je 
bilo osrednje vprašanje in izhodi-
šče prve okrogle mize Zveze civil-
nodružbenih organizacij Slovenije 
(CoS) in Koordinacijskega odbora 
kulture Slovenije (KOKS) v Can-
karjevem domu.

Nekaj misli:
»Živimo v protinaravnem in proti-
družbenem sistemu. Oblast jemlje 
ljudem socialno državo, sedanje var-
čevanje, utemeljeno na gospodinjski 
logiki, je sramotno. To so izredne 
razmere,« je dejal sociolog Jože Vo-
grinc.
Prof. dr. Igor Koršič, ki je vodil po-
govor, je menil, da se vse to dogaja, 
ker smo državljani preveč pasivni in 
se ne odzivamo dovolj na neumno-
sti, ki jih izvaja oblast. 
Pisatelj Ivo Svetina pa je izpostavil, 
da nam je bila državljanom odvzeta 
pravica biti srečen. Mladim gene-
racijam je bila po njegovih besedah 
odvzeta perspektiva, prihodnost pa 
je grožnja.
Kakšna je naša prihodnost? 
Odgovor 17-letne Novozelandke 
Brittany Trilford, zmagovalke tek-
movanja Prihodnost, ki si jo želimo: 
»Odkrito povedano, bom vesela že, 
če bom sploh imela prihodnost. Če 
mi bo ta zagotovljena. Trenutno mi 
namreč ni.« 
Ob teh besedah se moramo zamisli-
ti. To ni samo prihodnost njene ge-
neracije, generacije naših zanamcev. 
Če se ne bomo že danes spopadli s 
problemom omejenosti virov, raz-
metavanja z naravnimi viri in mno-
žično revščino, prihodnosti pre-
prosto ne bo. Ne smemo zapraviti 
priložnosti, da si z aktivnim delova-
njem ustvarimo prihodnost, kakršno 
si želimo – dokler še ni prepozno.

 Marjan Mira

DeSuS 

Zakaj društva niso deležna 
vseh razpoložljivih sredstev

stva za društva prikazana bolj ločeno, tako da 
se je lahko na občinskem svetu odvila kon-
kretna razprava. Po spremembi zakonodaje 
na tem področju pa so sredstva prikazana 
združeno in so prikazana samo po skupinah 
glede na sorodnost dejavnosti društev. 
Sedaj se društva prijavljajo s programi na raz-
pise za združena sredstva iz občinskega pro-
računa, ki jih na podlagi le-teh razdeli neka 
komisija po nekih kriterijih. Postopek razpisa 
pa traja do junija tekočega leta, ko društva 
sprejmejo dokument, s katerim so – recimo 
– letos na koncu junija izvedela za višino do-
deljenih sredstev.  
V strokovni službi smo izvedeli, da naj bi letos 
iz fonda za družbeno-socialno in humanitar-
no dejavnost dobila društva 10 odstotkov 

manj sredstev, a vendar ni tako – dobila so 
zelo različno. Moti predvsem to, da ni jasno 
po kakšnih kriterijih se odloča, kdo odloča, 
koliko so na višino dejansko vplivali programi 
društev, ki bi morali biti temeljni kriterij. Kar 
pa je vidno, pa je to, da so v glavnem obveljale 
že uveljavljene višine finančni pomoči posa-
meznim društvom in njihova razmerja. 
Kdo je tisti, ki sme, kaj sme, ki si upa spreje-
ti odločitev, da se društvom ne razdelijo vsa 
predvidena sredstva in to v tej težki socialni 
situaciji, ko bodo vsa društva blažila posle-
dice ukrepov pri socialno najbolj potrebnih 
pomoči.
Za nerazdeljena sredstva je potreben ponov-
ni razpis, ki bo, če seveda sploh bo, zaključen 
nekje konec tega leta.
Šlager sezone v naši občini je: »To je potreb-
no proučiti, ker obstaja verjetnost, da bi lahko 
šlo za koruptivno dejanje«. Dragi moji, vse 
tudi v taki državi, v kateri je morala in pošte-
nost precej na psu, pa tudi ni in ne more biti 
vsaka odločitev koruptivno dejanje. Včasih 
razmišljam o tem, da je to argument za to, 
da se nič oziroma čim manj naredi. Da bi kaj 
naredili, je potrebno podstaviti svoj hrbet in 
zadevo izpeljati, kajti, če si pri izpeljavi »čist«, 

LTD

Razvojni načrt?
proces oblikovanja in sprejemanja 
tega »akta«. Delovna skupina, ki je 
dokument oblikovala, je prejela prek 
220 pripomb zainteresirane jav-
nosti, jih skrbno proučila, nekatere 
upoštevala in smiselno umestila v 
Razvojni program. Ne glede na to, 
da smo dokument potrdili soglasno, 
pa menim, da je zagotovo še nekaj 
prostora tudi za stvari oziroma pro-
jekte, ki v Programu niso zapisani, 
saj je dokument živ, to pa pomeni, 
da bomo spremljali njegovo uresni-
čevanje in ga dopolnjevali glede na 
aktualne razmere. Prepričan sem, 
da razvojni program vse tisto, kar 
občani Domžal potrebujemo in v 
občinskem svetu verjamemo, da 
lahko do leta 2025 izpolnimo VSE, 
kar je zapisano v njem. Seveda pa je 
vse odvisno od finančnega položaja 
lokalne skupnosti, ki je pri nas v tem 

trenutku veliko boljši od marsika-
tere druge občine v Sloveniji, saj se 
župan in občinska uprava izjemno 
trudijo premišljeno vlagati v infra-
strukturo in razvoj občine Domžale, 
gospodarno in v skladu s trenutno 
javnofinančno situacijo. Na tem me-
stu ponovno poudarjam, da se bodo 
Domžale, ne glede na finančno in 
gospodarsko krizo, razvijale ter skr-
bele za blagostanje svojih občank in 
občanov. Na tem mestu vam v ime-
nu LTD – Toni Dragar – Liste za 
vse generacije zaželim mirno in ne 
preveč vroče poletje, mi pa bomo 
poskrbeli, da bomo v jesenske me-
sece zajadrali pripravljeni na nove 
zmage naše lokalne skupnosti!

Kamal Izidor 
Shaker

LDS

Vročinski vremenski in politični val
himne napram zakonu, ki je bila 
odigrana na centralni proslavi ob 
osamosvojitvi na Kongresnem trgu. 
Ta proslava je bila posebna zgodba 
in verjetno si delim enako mnenje z 
večino Slovencev! Ali je za izločitev 
simbolov in praporščakov iz NOB, 
Tigra in Severja res primeren trenu-
tek ravno 21. obletnica osamosvoji-
tve? Pa tudi besede »konferansjeja« 
gledališkega igralca Kuntnerja še 
zdaleč niso bile primerne. Osebno 
sicer menim, da proslavljamo 21. 
obletnico osamosvojitve Slovenije 
iz leta 1991 in ni potrebnih drugih 
simbolov kot tistih, ki so sodelovali 
v osamosvojitveni vojni. Imamo na-
mreč celo vrsto proslav, kjer slavimo 
odpor proti fašizmu in nacizmu in 
pravilno odločitev slovenskega na-
roda, da smo se borili na strani za-
veznikov. Prav tako je jasno, da se je 
kar nekaj Slovencev takrat napačno 
opredelilo – za sodelovanje z okupa-
torjem. Kakšne usode so doživeli ti, 
ki so se »borili« na napačni strani, pa 
dobro vemo – tudi v zavezniških dr-
žavah (Franciji, itd.). Imputirati Jo-
sipu Brozu, da je zločinec, je nezrelo 
– kaj potem porečemo za ameriške 
voditelje, ki so vrgli atomsko bombo 
na Japonsko, za Churcilla, ki je »zra-
diral« Dresden? Ko danes ocenjuje-
mo stanje, ne pozabimo, da je bila 
vojna in gledati iz perspektive 1945 
je drugače kot iz leta 2012. Vsaj si-
novi in hčere Slovencev, ki so si v 2. 
svetovni vojni stali nasproti, pozabi-
mo, da so se očetje morebiti sovraži-
li – delujmo skupaj za našo državo 
Slovenijo, za združeno Evropo. 
Bolj kot celotne peripetije ob pro-
slavi, pa me motita dve zadevi!
Dokapitalizacija NLB (država v 
celoti 100-odstotno dokapitalizira 
največjo slovensko banko) – kaj so 
že govorili politiki »pozicije« na to 
temo v svojih volilnih obljubah?
Prav posebej pa me je pretreslo zni-
žanje pokojnin predvsem tistim, ki 
so bili izseljeni in bili v nemških ta-

boriščih in drugje (npr. v Srbiji) po 
štiri in več let in bili vojne žrtve (pa 
četudi so bili otroci) in nekaterim 
drugim kategorijam upokojencev. 
Ali nismo mogli počakati temeljite 
upokojenske reforme (ne – današnja 
pozicija je celo pomagala, da je lani 
na referendumu padla). Slišim obu-
pane klice upokojencev iz Spodnje-
ga Posavja in drugod po Sloveniji, ki 
so bili izseljeni! In to »znižanje« po 
tolikih letih. Prihranek na državo pa 
baje 17 milijonov evrov letno – kaj 
je to proti dokapitalizaciji NLB in 
drugim stroškom države? Resnično 
je bilo preizkušeno potrpljenje pri-
zadetih in tudi ostalih ljudi. Marsik-
do mi pravi, da ga je kar »strah«, kaj 
bo, kam nas pelje ta vlada.
No, mene tega zaenkrat ni strah. 
Še verjamem, da je potrebno na 
eni strani maksimalno varčevati, 
na drugi strani pa nuditi priložno-
sti na področju gospodarstva. A za 
božjo voljo, ne z »revolucionarnim« 
pravom, kot je na primer predla-
gana sprememba zakona o graditvi 
objektov, zakona o urejanju prostora 
(ta dva naštevam, ker jih poznam 
kot gradbenik), pa o varovanju kme-
tijskih zemljišč.
Vem samo to, da obupati ne smemo 
in se moramo boriti za boljši jutri.

Anton 
Preskar,

preds-
ednik IO 
OO LDS 

Domžale

V petek, 25. 5. 2012, se nas je okrog 30 mla-
dih članov in simpatizerjev Mlade Slovenije 
zbralo ob Gradiškem jezeru pri Lukovici. V 
petek, 25. 5. 2012, se nas je okrog 30 mla-
dih članov in simpatizerjev Mlade Slovenije 
zbralo ob Gradiškem jezeru pri Lukovici. V 
lepem sončnem vremenu smo začeli z igra-
njem odbojke. Bili smo tako zavzeti, da nas 
niso zmotile niti kaplje dežja, ki so se nena-
doma pojavile. Lep pogled na mavrico, ki se 
je pojavila, je dal igri še poseben čar. Utrujeni 
od športa smo se odpočili pod streho, kjer 
smo ob spremljavi slovenske glasbe poklepe-
tali s prijatelji o vsakdanjih stvareh. Kmalu je 
zavzet pogovor prekinil mamljiv vonj hrane z 
žara. Ko se je stemnilo, se je nevihta polegla, 
mi pa smo na odbojkarsko igrišče namestili 
luči, da smo z igro lahko nadaljevali. Piknik 
smo končali v veselem vzdušju in sklenili, da 
moramo tak dogodek še kdaj ponoviti. Vse 
pohvale tistim, ki so piknik pripravili.

Tadeja Šuštar, predsednica 
RO MSi Lj-vzhod

Piknik Mlade Slovenijese nima kaj zgoditi, lahko pa se veliko nare-
di za občane. Za to pa je potrebna aktivnost, 
pravičnost in ravnanje v skladu z zakonom. 
Kljub obsedenosti s strahom o korupciji, mo-
rata življenje in razvoj naprej, samo delati je 
treba brez »specialnih« interesov.
Sprašujem se tudi: »Kaj občinski svetnik lah-
ko stori, na kaj lahko vpliva, s čim oziroma 
s kakšnim predlogom lahko uspe?« Povem 
vam, da bolj malo, saj so metode, aktivnosti, 
tokovi odločanja in načini prepričevanja ute-
čeni in zato je težko kaj spreminjati. 
Zelo vroče je v naši državi tako in drugače, 
tudi v stranki DeSUS, kjer se ubadamo z re-
snimi vprašanji kot: »Kako naprej v stranki? 
Kako uresničevati 
program stranke?« 
Marsikaj se bo mo-
ralo izkristalizirati 
do jeseni.

Mija Pukl, 
predsednica OO 

DeSUS
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Veliko dogodkov, ki so se zgodili v 
zadnjem času, me je vzpodbudilo, da 
napišem ta članek. Če začnem od 
začetka – Dan državnosti. Praznik 
rojstva naše države. Leta 1991 so 
bili podlaga za njeno rojstvo - eno-
tnost, pripadnost, zavednost, danes, 

21 let kasneje – razdvojenost, boj za 
oblast, metanje polen pod noge. Ali 
nam je tega treba? Ali smo se za to 
odločili leta 1991, ko smo se posta-
vili po robu Jugoslovanski ljudski ar-
madi? NISMO. Odločili smo se za 
prihodnost, za razvoj, za boljše čase, 
v katerih bomo živeli brez skrbi za 
našo prihodnost in prihodnost naših 
otrok. In sedaj smo v krizi, iz katere 
se bomo morali nekako izvleči, ven-
dar le s skupnimi močmi. Potrebno 
je veliko energije, znanja, izkušenj in 
dela. Nikakor ne morem razumeti, 

Pozitivna Slovenija je v torek, 18. ju-
nija 2012, ustanovila občinski odbor v 
Domžalah. Članice in člani odbora so 
za predsednico izvolili Sašo Kos, poslan-
ko Pozitivne Slovenije, podpredsednica 
je postala Britta Bilač, podpredsednik pa 
Igor Gabrenja. 
Ustanovitve domžalskega občinskega 
odbora PS se je udeležil tudi predse-
dnik stranke Zoran Janković, ki je ob 
tej priložnosti predstavil svoj pogled 
na gospodarske in socialne izzive, pa 
tudi rešitve, s katerimi bi lahko Slove-
nijo povrnili na pot rasti. Poleg tega je 
Jankovića zanimal predvsem pogled 
Domžalčanov na potrebe lokalnega go-
spodarstva, pozorno pa je prisluhnil tudi 
predstavnikom Srednje šole Domžale in 
Društva prijateljev mladine Domžale. 
Kot je v uvodnem nagovoru poudarila 
poslanka in novoizvoljena predsednica 
domžalskega občinskega odbora PS 
Saša Kos, stranka združuje ljudi, ki zna-
jo in zmorejo ustvariti boljšo državo - s 
svojim znanjem ter strokovnim, preda-
nim in odgovornim delom. »Volivke in 
volivci nam zaupajo, saj se zavzemamo 
za učinkovito in napredno državo, za 
solidarno in socialno državo, za pravično 
in pravno državo, za prijazno in ustvar-
jalno državo ter nenazadnje za gospo-
darsko uspešno in tudi v mednarodnem 
merilu konkurenčno državo,« je dejala 
Kosova. Po njenih besedah članice in 
člane Pozitivne Slovenije povezuje pre-
pričanje, da je človekovo dostojanstvo 
nedotakljivo in da mora vsak posame-
znik imeti priložnost dokazati svoje 
sposobnosti in znanje. 
»V Pozitivni Sloveniji smo odločni za-
govorniki države dialoga, katere dosežki 
naj temeljijo na medsebojnem spošto-
vanju in sodelovanju. Zaradi vsega na-
štetega nam zaupa veliko število ljudi, ki 
tudi vedo, da so naša prednost poleg do-
brega programa in znanja tudi izkušnje, 
energija in odločnost. Vse to so kvalite-
te, zaradi katerih smo in bomo še bolj 
uspešni,« je izpostavila Saša Kos.
Po zmagi na volitvah se je Pozitivna 
Slovenija z nekaterimi drugimi stran-
kami pogajala o sestavi koalicije, pri če-
mer je bilo ključno vodilo PS dobrobit 

Hitro, soglasno in s pohvalnimi be-
sedami iz praktično vseh svetniških 
skupin sprejeti Razvojni program 
Občine Domžale za obdobje 2012 – 
2025 je verjetno največje pozitivno 
presenečenje in dosežek hkrati v pr-
vem polletju letošnjega dela občin-
skega sveta. Dobili smo tako dolgo 
pričakovano »strategijo«! 
Že pred časom sem zapisal: »Po-
trebna je predvsem iskrena politič-
na volja, da se strategija pripravi, 
politični pogum, da se strategija z 
vsemi vsebinami in prioritetami 
sprejme ter politična odgovornost, 
da se jo potem tudi izvaja.« Ostane 
nam torej samo še izvajanje, in po-
litična odgovornost, ki je potrebna, 
je – pohvalno – zapisna v razvojnem 
programu samem, da se bo namreč 
vsako leto izdelalo in predstavilo 
poročilo o uresničevanju zapisnega. 
Pomanjkljivost, ker je nismo imeli, 
je od leta 2005 velikokrat prišla do 
izraza. Največkrat ob oblikovanju 
vsakoletnega proračuna ali v razpra-
vah in odločanjih o »ad hoc« pro-
jektih, ki so nam bili dani na mizo, 
pa so enkrat kazali v eno, drugič v 
drugo smer. 

Na ravni Evropske unije (EU) so bili 
vse od začetka finančne in gospodar-
ske krize sprejeti številni ukrepi, s ka-
terimi so si države članice lahko po-
magale tako pri pomoči obubožanim 
ljudem kot pri krepitvi gospodarstva 
in bank. Unija je npr. v države člani-
ce pošiljala pomoč v hrani, odobrili 
smo finančno pomoč za regije, kjer 
je ostal velik del prebivalstva brez 
službe. Odobrila je finančno pomoč 

V SLS poZDraVLjamo Sprejem 
»STraTegije«

Razvojnemu programu 
Občine Domžale na pot

Končno imamo črno na belem do-
ločene strateške usmeritve, ima-
mo določene cilje in strategije po 
dejavnostih in imamo znan nabor 
večjih projektov. Ta je vendarle pre-
cej več kot le seznam »lepih želja«, 
saj so tudi finančno ovrednoteni in 
razporejeni po prioritetah glede na 
pomen za občane. 
Osebno sem sicer v razpravi pripo-
mnil, da bi bilo »vizionarsko« med 
te večje projekte začrtati vsaj en res 
izstopajoč projekt, ki bi simboliziral 
našo vizijo razvoja in po katerem bi 
tako občina Domžale kot naš na-
črt razvoja postal prepoznaven tudi 
širše. Ne predlagam nič konkretne-
ga, ampak v simboličnem smislu 
pomislim na Eifflov stolp v Parizu 
ali znameniti hotel z razglednice iz 
Dubaja. Drži, da razpravljam le o 
»češnji na torti«; najpomembnejše 
je, da tako občani kot država kot 
potencialni investitorji vedo, kaj nas 
v naslednjih 15 letih (lahko) čaka. 
Navzgor so resda omejitev le pro-
računska sredstva, saj konec koncev 
predvsem denar določa, kako hitro 
bodo zapisani načrti uresničeni. A 
je razvojni program še kako koristen 

tudi v času »suhih krav«. S spreje-
tim razvojnim programom na mizi 
se nam ob morebitnih varčevalnih 
ukrepih ne bo treba več spraševati 
»Kaj?«, ampak samo še “kdaj?”. Z 
vključenimi varovalkami pa se vsi 
skupaj nadejamo, da bo razvojni 
program dokument, ki ne bo niko-

li v predalu, ampak vedno na mizi 
pri vseh, ki odločajo o naši skupni 
prihodnosti. 
Z izkušnjo večkratnih neuspešnih 
poskusov oblikovanja strategije in 
ob dejstvu, da smo pravzaprav v ob-
čini bili brez ustreznega dokumenta 
od 2005 do 2012, je oblikovanje in 
sprejem razvojnega programa tudi 
vzorčni primer, kako se z ustreznim 
pristopom, pravimi ljudmi ter za-
dostno in iskreno politično voljo da 
premakniti tudi »nepremakljivo«. S 
tem optimizmom zrem tudi v pri-
hodnost na nadaljnje delo občinske-
ga sveta. 

Rok Ravni-
kar, občinski 

svetnik SLS

DržaVLjanSka LiSTa

Slovenija – naša prihodnost
da se nekateri ukvarjajo s tem, kako 
»všečen« je nek predlog zakona, ki 
ga je potrebno spremeniti, trošijo 
energijo, ki bi jo lahko namesto raz-
pravljanja o »všečnosti« rajši vložili 
v kakšen dober predlog zakona, s 
katerim bi lahko dodatno privar-
čevali in prispevali k čimprejšnji 
blaginji slovenskega naroda, ki je 
kljub praznemu želodcu sit takšnih 
razprav in dolgovezenja. Prav tako 
mečejo polena pod noge ljudem, ki 
so v dobro Slovenije na prvo me-
sto postavili državo, šele nato svojo 
družino, sebe, svoje zdravje in svoj 
prosti čas. Očitajo jim, ker varčujejo 
npr. pri lastnem varovanju, pošilja-
jo jih celo v kot, tako kot so včasih 
delali z majhnimi otroci?! In to de-
lajo osebe, ki so poslane od naroda? 
Nedopustno! V takšnih časih, kot 
smo sedaj, ko se je potrebno ukvar-
jati s pomembnejšimi vprašanji, z 
vprašanji, kako bomo (pre)živeli in 
kakšna bo naša prihodnost, je to ne-
dopustno. Potrebno se je ukvarjati s 
tem, kako bomo Slovencem čimprej 

ustvarili blaginjo, v kateri bomo VSI 
dostojno živeli. Predlagajte, zato ste 
poslani od naroda. Pred kratkim je 
bilo narejenih kar nekaj »posegov v 
pridobljene pravice«, vendar bo le 
eden deležen ustavne presoje – Za-
kon o poslancih. Ne zakoni, ki na 
primer posegajo v socialne transferje 
(otroške dodatke, štipendije, social-
ne pomoči), pokojnine, plače javnih 
uslužbencev ipd. Narod se je strinjal, 
se mora strinjati … Narod si želi in 
je pripravljen malce »stisniti zobe« 
za boljši jutri, nekateri, ki bi morali 
biti zgled ljudstvu, pač ne. 
V Državljanski listi imamo še veli-
ko energije, znanja, izkušenj, idej in 
sposobnih ljudi, ki znamo, zmoremo 
in smo sposobni Slovenijo popeljati 
v boljši jutri. Verjemite mi, da nam 
bo uspelo. Za narod, za domovino, 
ZA SLOVENIJO.  

 Tadeja 
Savnik 

Ivanuša,
predsed-

nica OO DL 
Domžale

poZiTiVna SLoVenija

V Domžalah ustanovili občinski odbor
te države oziroma interesi državljank in 
državljanov. A žal so se nekateri pogajali 
s figo v žepu, saj so imeli v mislih zgolj 
ozke strankarske interese. Zato je prišlo 
do milo rečeno nenavadnega preobrata, 
saj je vlado zatem sestavila poražena 
stranka.
»Obljubili smo, da bomo konstruktivna 
opozicija, ki bo podpirala vse tiste pro-
jekte, ki bodo dobri za državo, obenem 
pa bomo kritični do vseh vladnih potez, 
ki po našem mnenju za državljanke in 
državljane niso dobre. Žal se je slednjih 
doslej nabralo že precej, denimo: uki-
nitev ministrstva za kulturo, prenos dr-
žavnega tožilstva pod okrilje notranjega 
ministrstva, številna sporna kadrovanja, 
sprejemanje pomembnih zakonov po 
nujnem postopku - tako rekoč čez noč, 
brez slehernega premisleka o posledicah 
in upoštevanja strokovnih mnenj, spre-
jetje nerazvojno naravnanega rebalansa, 
poseganje v številne pravice na področju 
zdravstva, šolstva, v pravice zaposlenih 
in še bi lahko naštevali,« je opozorila 
poslanka Saša Kos. Kot je dodala, so bila 
vsa opozorila Pozitivne Slovenije žal 
preslišana, vse prošnje za tehtni premi-
slek prezrte. Koalicija v državnem zboru 
slepo izpolnjuje navodila vlade, medtem 
ko so vsi predlogi PS zavrnjeni brez ar-
gumentov.
Namesto nujnih reform ter ukrepov za 
odpravo kreditnega krča in za oživitev 

gospodarskega razvoja smo bili doslej 
večinoma deležni zgolj nekaterih roko-
hitrskih popravkov posameznih zako-
nov, katerih učinki so zaenkrat še precej 
nejasni. Na podoben način se je vlada-
joča koalicija lotila tudi ustavnih spre-
memb, zato smo se v Pozitivni Sloveniji 
odločili, da pri takšnih nedomišljenih in 
strokovno nedodelanih popravkih (kot 
so bili denimo predlagani glede vnosa t. 
i. fiskalnega pravila v ustavo) ne bomo 
sodelovali.
Vse našteto in dvig priljubljenosti stran-
ke v javnosti je botrovalo nekaterim 
»aferam« zoper predsednika stranke 
Zorana Jankovića, ki so se začele vrstiti 
v medijih, seveda ne brez obilne pomo-
či političnih nasprotnikov. »Naj ob tem 
poudarim, da predsedniku zaupam in ga 
podpiram, enako velja za moje kolegi-
ce in kolege. Skupaj bomo vztrajali pri 
ustvarjanju varne in uspešne prihodnosti 
naše države - z mislijo na generacije, ki 
prihajajo za nami. Prepričani smo, da 
smo na pravi poti, kar nam potrjujejo 
tudi pozitivni odzivi številnih državljank 
in državljanov,« je sklenila Kosova.
Po končani ustanovitvi domžalskega 
občinskega odbora Pozitivne Slovenije 
je sledil še družabni del srečanja, ki so ga 
zaokrožili Jerca Mrzel z recitali in učen-
ci Glasbene šole Domžale. Program je 
povezovala Martina Golob Bohte.

za infrstrukturne projekte. Vse je ko-
ristila tudi Slovenija. Sprejeti so bili 
tudi številni zakonodajni ukrepi, ki 
bodo države prisilili k večji disciplini 
in resničnemu izvajanju zakonodaje. 
Še vedno pa je ostalo v pristojnosti 
posameznih držav, kako bodo evrop-
ske mehanizme izkoristile, kakšne 
ukrepe bodo same izvedle ter posle-
dično kdaj in na kakšen način bosta 
njihov finančni in gospodarski sistem 
ozdravljena, prebivalci pa zaposleni 
in bodo prejemali zasluženo plačilo, 
ki jim bo omogočalo dostojanstveno 
življenje. 
Poudariti želim, da v medijskem 
prostoru najbolj odmevajo ukrepi 
»zategovanja pasu«, mi pa veliko 
svojega dela posvečamo tudi obli-
kovanju politik za spodbujanje go-
spodarstva. Te temeljijo na znanju, 
ustvarjalnosti in trajnostnem razvo-
ju ter so zajete v Strategiji Evropa 
2020. Zelo pomembno je, da imamo 
ob razvojnih politikah tudi ustrezne 
finančne spodbude za njihovo izva-
janje. In prav zdaj oblikujemo sede-
mletni evropski finančni proračun, 
ki bo zajemal leta od 2014 do 2020. 
V njegovem okviru oblikujemo šte-
vilne programe, prek katerih bodo 
lahko črpale finančna sredstva tudi 
skupine (podjetja, raziskovalci, ne-
vladne organizacije ...) iz Slovenije.
Ob mojem sedaj že večletnem delu 
v evropskem političnem prostoru se 
mi mnogokrat zazdi, da slovenska 
družba zgolj čaka, kaj se bo zgodilo 
v Bruslju in kako se bomo morali 
prilagoditi novi zakonodaji. Ljudje 
še vedno ne verjamejo v demokratič-
nost politike, v to, da je z aktivnim 
sodelovanjem mogoče tudi kaj spre-
meniti. Tudi premalo poznajo mo-
žne poti vplivanja, od neposrednega 
stika s poslanci do delovanja preko 
panožnih zvez na nacionalnem in 
evropskem nivoju. Proces oblikova-
nja evropskih politik je zapleten, ne-
nehno je treba spremljati novosti in 
usmeritve, a to je zdaj naša notranja 
politika in prej kot se tega zavemo, 
uspešnejši bomo. Ne le pri koriščenju 

finančnih sredstev, temveč pri izvaja-
nju evropskih politik, ki jih je možno 
razumeti kot prisilo, lahko pa tudi 
kot spodbudo za nova delovna me-
sta in gospodarsko rast. Ko sem bila 
pred nekaj tedni na delovnem obisku 
na Finskem, je tam imelo (sicer res 
ogromno) podjetje narejene študije 
o vplivu različnih scenarijev evrop-
skih politik na njihovo poslovanje. 
Podjetje, in ne država! Želim si več 
tovrstnih aktivnosti tudi v Sloveniji. 
Več glav več ve in več prisotnosti na 
različnih področjih evropske družbe 
(gospodarska, raziskovalna, univer-
zitetna, okoljska združenja) pomeni 
večjo prepoznanvnost in sinergijo 
Slovenije znotraj EU.
Kot primer naj omenim predlog 
za 87-milijardni program Obzorje 
2020, iz katerega se bodo (so)finan-
cirali povsem znanstveni projekti 
pa vse do tistih, ki so blizu trgu. 
Torej so primerni tako za akadem-
sko, raziskovalno sfero kot tudi za 
razvojno usmerjena podjetja. Po-
tem je tu finančno mnogo manjši, 
a za Slovenijo pomemben program 
LIFE, namenjen projektom z okolj-
sko usmerjenostjo (voda, zrak, bio-
diverziteta, podnebne spremembe). 
Oblikujemo programe za prometno, 
energetsko in telekomunikacijsko 
infrastrukturo posebnega evropske-
ga pomena ...
Z boljšo obveščenostjo, več volje po 
spremembah in močnejšim povezo-
vanjem bomo sami dosegli, da nam 
bo Unija pomagala iz težke situacije. 
In v tem je smisel evropskega pove-
zovanja: pomaga, če to želijo, in nare-
dijo države članice in državljani sami.

Dr. Romana Jordan
slovenska poslanka v Evrop-

skem parlamentu

SLoVenSka poSLanka V eVropSkem 
parLamenTu

Znanje, povezovanje, vpetost: 
za več Slovenije v EU

Sodeluj in se poteguj za privlačne 
nagrade - za 15 let - 150 nagrad!
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Rastemo z vami.

Generalni pokrovitelj:

Sodeluj in  
se poteguj  
za privlačne 
nagrade: 
za 15 let - 
150 nagrad!

21. septembra izide jubilejna številka Kamniških novic v nakladi 
39.000 izvodov - vsa gospodinjstva. Obstoječim občinam prejemni-
cam pa smo jih dodali še štiri (Lukovica, Moravče, Dol pri Ljubljani 
in Ljubljana - pošta Črnuče). Da bi jubilej potekal, kot se spodobi, 
bomo našim bralcem podelili kar 150 nagrad. Kaj morate storiti? 
Spremljajte Kamniške novice in obiščite www.kamniske-novice.si.
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Dobrodošli v Arboretumu Volčji Potok 
tudi poleti
Pošastno velike žuželke in morski 
velikani so se poslovili od Arboretu-
ma, druženje z njimi pa bo vsem, ki 
so jih obiskali, ostalo v lepem spo-
minu, saj je bilo poučno in zabavno 
- tako za naše obiskovalce kot tudi 
za nas, zaposlene v Arboretumu. 
Ekipa Arboretuma resnično upa, 
da so obiskovalci spoznali zgodo-
vino življenja na Zemlji in žuželke 
kot čudovite živali. Morda je kdo na 
številnih delavnicah celo premagal 
strah pred njimi, so zapisali v Ar-
boretumu Volčji Potok. Vabijo vas, 
da se tudi v poletnih dneh večkrat 
oglasite pri njih, poiščete senco ali 
sonce in se imate lepo. 

Poletje, s toplimi sončnimi žarki, 
petjem čričkov, svetlečimi kresnič-
kami in še čem, vabi v arboretum 
vse generacije, saj otroci lahko sko-
raj vsak vikend v juliju in avgustu 
obiščejo delavnice Športno atlet-
skega društva Mavrica (ob predho-
dni prijavi na e-mail sad.mavrica@
gmail.com), ljubitelji rastlin si lahko 
ogledajo razstavo kaktusov, orhidej, 
balkonskega cvetja, rozarij, poln di-
šečih vrtnic in nove zasaditve enole-
tnic ter nasad sivke, ki vas bo v mi-
slih popeljal na morje, vabijo pa tudi 
krošnje mogočnih dreves. Seveda 
je glavna poletna atrakcija razstava 
tropskih metuljev, ki 'oživijo' ravno 

pri temperaturah nad 30 stopinj 
Celzija. Sprehodite se po rastlinjaku 
in naj vas požgečkajo metulja krila!
Obiščite torej tudi v vročem poletju 

Volčji Potok, kjer vam želijo lepo 
poletje, ki naj bo brez skrbi in polno 
dogodivščin.

Vera Vojska

Helios Domžale 

Tudi letos za sofinanciranje obnove krajevnih
vodnjakov in razvoj vodnih učnih poti
Skupina Helios ob strokovni pod-
pori Ministrstva za kmetijstvo in 
okolje v partnerskem projektu He-
liosovega sklada za ohranjanje čistih 
slovenskih voda finančno podpira 
obnovo slovenskih krajevnih vo-
dnjakov in razvoj ter nastanek vo-
dnih učnih poti. Helios je v 15 letih 
za to namenil že več kot 253.000 
evrov. V začetku junija so bile pod-
pisane pogodbe v vrednosti 17.000 

evrov za obnovo štirih vodnjakov. 
Posebej prijetno je bilo v Kobilar-
ni Lipica, kjer so učenci naslednjih 
osnovnih šol prejeli nagrade za idej-
no zasnovo vodne učne poti v letu 

2011: OŠ Ivana Tavčarja iz Gorenje 
vasi, OŠ Slivnica pri Celju, Osnov-
na šola Šmarjeta in OŠ Antona 
Žnideršiča iz Ilirske Bistrice. 
Za obnovo so bili izbrani naslednji 
vodnjaki: Farovški vodnjak na Žu-
smu, Občina Šentjur, Vodnjak na 
kmetiji Mežnar v Javorju, Občina 
Črna na Koroškem, Jagrov vodnjak, 
Občina Šmarje pri Jelšah, in Vo-
dnjak na Belem križu, Občina Pi-
ran. Na sedežu podjetja Helios so se 
podpisa pogodb in predstavitve pro-
jektov udeležili predstavniki vseh 
občin ter se zahvalili za izbor in če-
stitali podjetju Helios za tako vizio-
narski družbeno odgovoren projekt, 
ki je edini dolgotrajen partnerski 
projekt med lokalnimi skupnostmi 
po Sloveniji in gospodarstvom s 
strokovno podporo resornega mi-
nistrstva in hidrogeologa Andreja 
Jurna iz slovenskega združenja hi-
drogeologov. 

Heliosov sklad se financira od de-
leža prodaje okolju prijaznih He-
liosovih premazov na vodni osnovi 
blagovnih znamk Bori, Ideal in Tes-
sarol. Od vsakega prodanega litra 
okolju prijaznih premazov označe-
nega z »ribico v soncu«, gre v sklad 
0,25 evra. Doslej je bilo s Heliosovo 
pomočjo obnovljenih 78 vodnih 
virov v 67 občinah, nagrajenih 32 
idejnih zasnov vodnih učnih poti ter 
očiščenih 17 kraških jam in brezen.
Prejemnikom nagrad in finančnih 
sredstev za obnovo vodnjakov is-
krene čestitke, vsem društvom in 
osnovnim šolam v naši občini pa 
napotilo, da pogledajo, ali imamo 
tovrstne potrebe tudi v naši občini.
Tik pred oddajo prispevka smo iz-
vedeli, da so v Mestinju v Občini 
Šmarje pri Jelšah slovesno odprli 
več kot sto let star Jagrov vodnjak, 
ki je bil obnovljen tudi s sredstvi 
Heliosovega sklada za ohranjanje 
čistih slovenskih voda. Podružnična 
OŠ Mestinje je izdelala tudi idejno 
zasnovo Vodne učne poti Mestinje 
- Lemberg. To bo učilnica v naravi, 
s katero bodo učenci razvijali lasten 
odnos do okolja in naravnih virov, 
predvsem vode, in spoznavali življe-
nje ob in v vodi.

Vera Vojska

Rokodelske delavnice v Poslovno trgovskem centru Breza Domžale
V sredo, 18. julija bodo na vhodu 
v Spar v Poslovno trgovskem cen-
tru Breza na Breznikovi ulici 15 v 
Domžalah od 10. do 15. ure pote-
kale delavnice rokodelcev, ki izde-
lujejo unikatne izdelke. Vabljeni 
vsi obiskovalci, stari in mladi, da se 
nam pridružite v izdelovanju mo-

zaikov iz stekla, naravnih domačih 
trdih mil z zelišči ali se preizkusite 
v ustvarjanju peščenih slik.
Tokrat se nam bo predstavila Duša 
Sušnik z mozaičnimi delavnica-
mi, Anika Kolar bo vodila izdelavo 
peščenih slik in pokazala servietno 
tehniko na kamenju, iz rokodelske 

delavnice Gaal int pa bodo izde-
lovali domača trda mila iz zelišč in 
cvetja. V tem času bo možno kupiti 
unikatne izdelke, hkrati pa so de-
lavnice odlična priložnost za razna 
vprašanja in nasvete, ki jih boste 
iz prve roke dobili od iznajdljivih 
umetnikov. 

Pred dvema letoma se je začela gra-
dnja naselja oskrbovanih stanovanj v 
Kamniku v neposrednji bližini Doma 
starejših občanov. V dobrem letu so 
zgradili 96 stanovanj in garažno hišo 
z 205 parkirnimi mesti za lastnike in 
obiskovalce. Nekaj stanovanj, vseljivih 
takoj, je še na razpolago. 
V treh novih objektih gradijo še doda-
tnih 51 stanovanj, od tega 15 garsonjer 
in 36 dvosobnih stanovanj. Gradnja bo 
končana v predvidenem roku, to je do 
konca septembra 2012. 
Veliko zanimanje potrjuje, da si starejši 
želijo življenje organizirati v prijetnem 
in mirenem okolju z zagotovljeno oskr-

Naselje oskrbovanih stanovanj v Kamniku raste
bo, ki jim bo na voljo, ko jo bodo potre-
bovali. Ker je sedanja populacija upo-
kojencev še zelo aktivna, jih, po odzivih 
in zanimanju sodeč, pritegne tudi obilo 
možnosti za rekreacijo, pohodništvo in 
plavanje.
Varstvo v oskrbovanih stanovanjih 
omogoča bivanje starejšim, ki ne želijo 
obremenjevati svojih otrok, po drugi 
strani pa tudi ne želijo, da bi jih skrbelo 
zanje, in je ena od najboljših možnosti, 
ki omogoča letom primerno kakovo-
stno življenje, individualnost in inti-
mnost. Lastno gospodinjstvo, občutek 
svobode, neodvisnosti in nadzor nad 
lastnim življenjem, ustvarjajo pogoje 

za kakovostno preživljanje tretjega ži-
vljenjskega obdobja.
Oskrbovano stanovanje lahko kupi 
kdorkoli, starostne omejitve tukaj ni, 
stanovalci pa morajo za bivanje izpol-
njevati pogoje v oskrbovanih stanova-
njih. Interesenti se lahko odločijo tudi 
za vedno bolj aktualen ‘najem z od-
kupom’, pri katerem se jim najemnina 
upošteva v odplačilo celotne kupnine. 
Na željo našim kupcem pomagamo pri 
prodaji njihove nepremičnine. Za vse 
informacije in ogled se lahko dogovo-
rite po telefonu na številko: 01/750-
72-00.

Oglasno sporočilo

V avgustu sledi delavnica kvačkanja 
in pletenja z domačinko Joži Kokalj 
iz Dragomlja. Obiskovalci jo boste 
lahko opazovali pri kvačkanju prta 
in pletenju baretk, s seboj pa lahko 
prinesete kvačko ali pletilke za »štri-
kanje« in obogatite svoje znanje, ali 
se na novo naučite rokodelskih 
spretnosti, ki kljub izumu pletilnega 
stroja leta 1589 ni izumrlo.

Senta Avbelj

Anika Kolar bo vodila delavnice 
v izdelovanju peščenih slik iz 
naravnega in barvanega peska.

TurisTično rekreaTivno DrušTvo 
Turnše, češenik 

Ta čudežna noč 2012
Pestre aktivnosti Turistično rekrea-
tivnega društva Turnše, Češenik ve-
dno znova privabijo člane in članice, 
pa tudi druge, ki si želijo s prijetnimi 
dogodki polepšati svoj prosti čas ter 
z družinami, prijatelji in znanci uži-
vati v naravi. V zadnjih letih prije-
tno urejen prireditveni prostor dru-
štva v Turnšah je, skupaj z bližnjimi 
športno-rekreativnimi površinami, 
kjer ne manjka niti priložnosti za 
otroško veselje, lepa priložnost za 
vse, ki se želijo razvedriti in uživati. 
Ena takih prireditev v organizaciji 
društva je tudi Ta čudežna noč, ki 
so jo letos pripravili 15. junija in je 
tako popoldne, ki je bilo namenjeno 
predvsem otrokom, kot zvečer, ko so 
na svoj račun prišli mladi in starejši, 
privabila veliko obiskovalcev. 
Petkovo popoldne je bilo namenje-
no otrokom, za katere je tudi sicer 
z igrišči in drugimi priložnostmi za 
igro lepo poskrbljeno v tem koncu 
naše občine. Organizatorji so jim 
ob številnih priložnostih za igranje 
pripravili prijetno otroško predsta-
vo, navdušila je Žonglerska skupina 
Čupakabra, marsikaj novega je bilo 
v ustvarjalnih delavnicah in drugih 
oblikah veselega ustvarjanja, v kate-
rem tako radi sodelujejo najmlajši, 
ki bodo zagotovo tudi v prihodnje 
radi prišli na svojo čudežno noč.

Ko se je sonce počasi spuščalo in je 
na prireditveni prostor počasi, a za-
nesljivo padala že kar poletna noč, se 
je začela »odrasla« Ta čudežna noč, 
kjer tudi sicer ni manjkalo mlaj-
ših obiskovalcev. Te so pritegnili 
predvsem Gamsi, narodno-zabav-
ni ansambel, ki ima povsod veliko 
ljubiteljev tovrstne glasbe. Veliko so 
igrali, svoje in druge uspešnice, iz-
polnjevali glasbene želje in tudi sicer 
prijetno vodili večer, ki ga je razsve-
tljeval kres, posebne pozornosti pa 
sta bila deležna fant in dekle, ki sta 
se predstavila z ognjeno predstavo 
in očarala obiskovalce, ki kar niso 
mogli verjeti, kako sta znala ukroti-
ti ogenj. Organizatorji so poskrbeli 
tudi za vse tiste, ki so od vedeževalk 
želeli izvedeti svojo usodo, manjkalo 
pa ni niti srečelova ter dobre hrane 
in pijače. 
Prijetna je bila Ta čudežna noč 2012, 
za katero si želimo, da bi jo tudi v 
prihodnje lahko obiskali, predvsem 
pa, da bi bralci in bralke Slamnika 
uživali v vseh čudežnih nočeh. Turi-
stično rekreativnemu društvu Turn-
še, Češenik pa v prihodnje še več 
obiskovalcev!

Vera Vojska

Pohodniški družinski izlet Društva 
Sožitje Mengeš v Tamar
Nestrpno smo pričakali soboto, 23. 
junija 2012, ko smo se vsi polni pri-
čakovanj vkrcali v avtobus, ki nas je 
popeljal do planiške velikanke. Tu je 
človek prvič v zgodovini na smučeh 
poletel prek 100 metrov, kasneje pa 
tudi prek 200 metrov. Ogledali smo 
si staro skakalnico in gradbišče nove. 
Oprtali smo si nahrbtnike, v roke 
vzeli popotniške palice in se odpra-
vili v dolino Tamar. Med potjo smo 
opazovali prekrasno naravo, megli-
ce, ki so se ovijale okrog vrhov, po-
duhali dišeče planinske nageljčke ob 
poti in se prijetno družili. Hitrejši so 
se nam hitro izgubili izpred oči. V 
naši skupini pa je pogovor potekal o 
zdravih pridelkih, ki rastejo na naših 
vrtovih. Izmenjavali smo izkušnje in 
se prijetno zabavali.
Urica, ki smo jo porabili za dosego 

cilja, je hitro minila. Po planinski 
malici smo jo mahnili nazaj. V Moj-
strani smo si ogledali Slovenski pla-
ninski muzej. Najprej smo pogledali 
film o naših prelepih planinah, nato 
pa nas je prijazna vodička vodila po 
muzeju. Reševali smo naloge in se 
čudili pripomočkom, ki so jih pla-
ninci včasih uporabljali. Zanimiv je 
bil bivak, v katerem simulirajo ne-
vihto v planinah.
V Triglavskem narodnem parku 
smo se povzpeli do slapa Peričnik, ki 
se mogočno preliva čez strme skale. 
Občudovali smo neokrnjeno naravo 
in uživali ob nepozabnih razgledih.
Polni prijetnih vtisov in lepot smo 
se veseli vrnili domov. Preživeli smo 
lep dan in si obljubili, ga se še kdaj 
vrnemo v ta prelepi del Slovenije.

Metka Mestek

»Jolerijo, mi 
Konfinci smo…«
Takšen je bil refren letošnje himne 
na taboru ŠRD Konfin - Sv. Trojica, 
ki smo ga imeli zadnje tri dni v juni-
ju. In kaj vse se je dogajalo?
Najprej smo s traktorjem in prikolico 
odpeljali vse potrebne stvari za kam-
piranje na primeren prostor. S sku-
pnimi močmi smo postavili šotore, 
nato so se že začele aktivnosti. Igre 
z žogo, sestavljanje himne, katere 
kitice opisujejo posameznega člana 
društva, priprava prostora za kurjenje 
tabornega ognja in razdelitev nalog 
za posameznike. 
Čez dan so sledile aktivnosti po v 
naprej določenem urniku. Zanimivo 
je bilo kuhanje kosila v kotlu, nad 
tabornim ognjem. Vse dni smo bili 
tudi dobro poučeni o bogati zgodo-
vini in zanimivostih vasi in okolice, 

kjer smo kampirali. To nam je bil 
velik izziv in hkrati zelo dobra pri-
prava na nedeljsko igro Moja Trojica, 
povezano z vprašanji na to tema-
tiko. Zaradi visokih temperatur in 
močnega pripekanja sonca so bile 
za najstnike najbolj zanimive in ak-
tualne vodne igre, saj so se po kon-
čanem tekmovanju vsi do zadnjega 
polili z vodo, ki je osvežila razgreta 
telesa. Pri tekmovanju po skupinah 
v igri lov za zakladom, smo prišli do 
izvira manjšega studenca, kjer je bilo 
vidno, po stopinjah v blatu, da se tam 
zadržujejo divji prašiči. Še dobro, da 
nam niso podrli tabora. Vendar smo 
bili dobro oboroženi, ker je celo noč 
gorel ogenj, ki nas je ščitil pred noč-
nimi nepridipravi. Nočno dežurstvo 
za ogenj je bilo razdeljeno po urniku, 
ki so ga sestavili udeleženci.
Super je bilo, doživeto in nepozabno. 
Še pridemo na tabor.

Marija Ravnikar
Zmagovalci igre Lov za 
zakladom
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PROSTOVOLJNO
GASILSKO DRUŠTVO IHAN
VABI NA TRADICIONALNE

IN 10. TEKMOVANJE V PEKI
NA ŽARU „ŽARMOJSTER“ 2012

OB 20.00 URI VELIKA VRTNA VESELICA  Z ANSABLOM   

GOST VEČERA  

 

 OB 13.00 URI PRIČETEK TEKMOVANJA V PEKI NA ŽARU, ZA NAZIV

   V KATEGORIJI AMATER IN PROFI

OB 19.00 URI  KONCERT 

OB 20.00 URI  VELIKAVRTNA VESELICA Z ANSABLOM 

NEDELJA 15. JULIJ OB17.00 URI GASILSKA PARADA OB 90 LETNICI DRUŠTVA 
                                

                                         SODELUJEJO:   

 

PO PARADI SLEDI VELIKA VRTNA VESELICA Z  ANSABLOM 

                                                                PROGRAM BO POVEZOVAL 

                                 

 Ihanski gasilci bomoza vas pripravili sveže pečene odojke
                      in druge mesne dobrote ter poskrbeli zapestro izbiro osvežilnih pijač.

VLJUDNO VABLJENI NA IHANSKE  VESELICE

 
                                                                     GLAVNI  POKROVITELJ 

PETEK 13. JULIJ

MALI BU

KICO SLABINAC

SOBOTA 14. JULIJ

ŽAR MOJSTER  2012

GODBE BEŽIGRAD

TONIJA VERDERBERJA

GASILCI, GODBA DOMŽALE, 

NARODNE NOŠE, KONJENIK.

LETECI MUZIKANTI

BORIS KOPITAR

IHANSKE VESELICE

VSE PRIREDITVE  BODO IZVEDENE NA PRIREDITVENEM PROSTORU OB GASILSKEM  DOMU- OB VSAKEM VREMENU.

 

Občina Domžale, župan, Ljubljanska cesta 69, 
1230 Domžale, na podlagi 35. člena Statuta Ob-
čine Domžale (Ur. vestnik Občine Domžale, 
9/2011-uradno prečiščeno besedilo 2) 

vabi zainteresirane kandidate k 
oddaji vlog o zainteresiranosti za 
pridobitev koncesije za izvajanje 
javne službe na področju lekarni-
ške dejavnosti za območje občine 
Domžale, kraj Domžale, Krajevna 
skupnost Slavka Šlandra.

Kandidati naj predložijo poslovni načrt, v katerem predstavijo izpolnje-
vanje pogojev za izvajanje lekarniške dejavnosti, objekt, v katerem name-
ravajo opravljati javno službo, želeni obseg izvajanja javne službe,  raz-
položljiv kader, dodatne storitve, čas pričetka izvajanja javne službe ipd.

Kandidati bodo vabljeni na razgovore. Poslovni načrt z osnovnimi po-
datki in navedbo kontaktne osebe, mora biti poslan do 20.08.2012 na 
naslov: Občina Domžale, Oddelek za družbene dejavnosti, Ljubljanska 
69, 1230 Domžale. Dodatne informacije lahko dobite na Oddelku za 
družbene dejavnosti Občine Domžale, tel. 01/7241-305.

Občina Domžale

V okviru aktivnosti, ki jih pripravlja-
mo v letu 2012, pričenjamo z vzpo-
stavitvijo Učnih točk v Sloveniji in 
v državah, kjer Metodo lasirajo naši 
partnerji. Ko se Učne točke vzposta-
vijo, se povežejo v Učno-turistično 
transverzalo. Z vzpostavitvijo Učnih 
točk smo začeli v juniju 2012. Pri-
javnice za vzpostavitev sprejemamo 
na naslov:
Life Learning Academia, p.p. 118, 
1230 Domžale. 
Ob koncu vsakega koledarskega leta 
bomo v katalogu predstavili novo 
postavljene Učne točke. Informacijo 
bomo posredovali vsem turističnim 
agencijam, šolam, hotelom, Mini-
strstvu za šolstvo, Zavodu za šolstvo 

Vesele poletne 
počitnice v centru  
za mlade

To poletje je v Centru za mlade spet 
pestro. Takoj po zaključku šolskega 
leta smo začeli s programom Vesele 
poletne počitnice, ki potekajo v treh 
tednih.  Obiskali smo  Železniški 
muzej starih lokomotiv v Ljubljani. 
Ob vročih dneh smo  čofotali na 
Domžalskem bazenu, se hladili v 
vodi in se zabavali v senci. Obiskala 
nas je profesorica španščine, ki nam 
je približala Španijo in njene značil-
nosti. Španski dan smo zaključili z 
brezalkoholno  sangrio.  V prostorih 
centra smo se zabavali z igranjem 
namiznih iger , izdelovanjem nakita, 
risanjem  tatujev … Skratka UŽI-
VALI SMO !!

Dejan Grilj je pred slabimi tremi 
leti v delovni nesreči izgubil obe 
roki do ramen. Za nakup bion-
skih protez, ki bi mu omogočile 
vsaj delno samostojnost, potrebuje 
172.500 €.
V Centru za mlade smo se z Deja-
nom spoznali lani in začutili njego-
vo stisko. Izkupiček dobrodelnega 
bolšjaka nas je povezal in iskali smo 
nove možnosti pomoči. Ta odslej 
prihaja iz zamaškov  in rabljenih 
knjig. K nam lahko prinašate oboje. 
Zamaške lahko oddate ob vhodu v 
Domžalski dom, knjige, ki jih  ne 
potrebujete več, pa prinesite v cen-
ter. Prinešene knjige bodo vnešene 
v seznam, ki se sproti ažurirajo na 
naši spletni strani. Del knjig pa je na 
ogled tudi v razstavnem delu Dom-
žalskega doma.

učne Točke v sloveniji

Vzpostavitev učno-turistične transverzale
in ostalim zaintereiranim. Vpis v 
katalog je za organizacije, vključene 
v Metodo Learning Brand, brez-
plačen, za ostale pa znaša 100 evrov 
neto na letni ravni in se poravna v 
začetku vsakega leta. 
Vsaka učna točka ima zaporedno 
številko, ki je razvidna tudi iz štam-
piljke Učne točke. 

Kaj je Učno-turistična transver-
zala?
Je Učna pot, ki je sestavljena iz raz-
ličnih Učnih točk.

Kaj je Učna točka?
Učna točka predstavlja prostor ali 
kraj, kjer lahko posamezniki preko 

različnih načinov predstavitev pri-
dobijo nova znanja. Le-ta se nana-
šajo na vsebino, ki jo Učna točka 
predstavlja.

Kje se lahko postavi Učna 
točka?
Učna točka se lahko postavi povsod, 
kjer imajo posamezniki ali skupine 
dostop in si lahko ogledajo vsebino 
točke. 

Kdo lahko vzpostavi Učno 
točko?
Učno točko lahko vzpostavi katera-
koli organizacija (javna ali zasebna) 
ali posameznik, ki meni, da na Učni 
točki lahko predstavi koristno učno 
vsebino. 

Kaj je namen vzpostavitve Učno- 
turistične transverzale? 
Nemen je spoznavanje Slovenije 
in njenih dosežkov in predvsem 
vzpodbujanje vedoželjnosti pri vseh, 
ki so še v aktivni fazi šolanja (učen-
ci/dijaki/študenti), da pridobijo na 
drugačen, predvsem praktičen način 
vsebine, na katere se navezuje njihov 
študij in ostale vsebine, ki jih zani-
majo. 
Vsekakor pa so Učne točke name-
njene tudi družinam, posamezni-
kom, interesnim skupinam itd.

Koristi Učnih točk
Izsledki kažejo, da je način dose-
ganje razumevanja in sprejemanja 
snovi v drugačnem okolju (na Učni 
točki ) dober, saj pri posamezniku 
sproži določena čutna zaznavanja za 
sprejete informacije. 
Učne točke pripomorejo k bolj-
ši prepoznavnosti Slovenije in 
slovenskih znanj v tujini, saj jih 
obiskujejo tudi študenti, ki so v 
Sloveniji na izmenjavi ali redno 
študirajo v Sloveniji. Vsekakor pa 
so atraktivne tudi za domače in 
tuje turiste. 
Ogled Učne točke se lahko zdru-
ži s sprehodom po organizaciji ali 
okolici, kjer je Učna točka posta-
vljena in predstavlja posebno do-
živetje. 

Life Learning Academia

Pomagajmo

Za Dejanov objem
Pomagajmo Dejanu s prodajo 
oz. odkupom rabljenih knjig za
simbolično ceno 1evro= 1 
KNJIGA.
Po knjige pridite v prostore Centra 
za mlade Domžale, Ljubljanska 58, 
1230 Domžale, lahko pa jih pošlje-
mo tudi po pošti.
Vabimo vas, da po svojih močeh 
prispevate k širjenju SEZNAMA 
KNJIG. Na ta način bodo stare 
knjige ponovno našle pot do bralcev, 
Dejan pa bo bliže cilju. Z umetnima 
roka bo lahko objel svojo hčerkico. 
Očkov objem je bila njena edina že-
lja ob srečanju z Božičkom.
Verjamemo, da skupaj lahko stopa-
mo čez ovire in premikamo skale!
Spremljajte seznam knjig, ki   je 
na  ogled tudi na spletni strani 
www.czm-domzale.si

Homški otroško-mladinski pevski 
zbor Mali cvet se že sedmo leto ob 
sobotah dobiva na vajah in ob nede-
ljah s petjem slavi Gospoda na koru. 
V tem času se je v zboru izmenjalo 
veliko število pevcev, kar nekaj pa 
imamo tudi takih, ki v njem vztra-
jajo že od vsega začetka. Tako je naš 
Mali cvet včasih kot droben cvetek 
bele marjetice, spet drugič pa velik, 
sijoč cvet zlate sončnice, včasih v 
svoji majhnosti in skromnosti neo-
pazen kot vijolica, spet drugič poln 
navdušenja in veselja bogat kot vr-
tnica. Radi prepevamo na različnih 
prireditvah v župniji, kot sta mi-
klavževanje in materinski dan, lani 
smo z velikim veseljem in ponosom 
s Petrom Pučnikom v studiu Domi-

mlaDi Pevci iz Homca

Župnijski zborček Mali cvet
nika Krta posneli oratorijsko himno 
V tvojo smer, redno pa se udeležuje-
mo tudi revij pevskih zborov. Eno 
ali dvoglasno petje večkrat oboga-
timo s spremljavo različnih inštru-
mentov, njegov najlepši okras pa so 
vsekakor nasmejani obrazi mladih 
pevcev, ki ne pojejo le z usti, ampak 
predvsem s srci.
Vsako pevsko leto zaključimo z 
izletom ali piknikom. Letos je na 
zadnjem veselem srečanju nastala 
takšna umetniška fotografija. Mali 
cvet pa se že veseli počitnic v Bohi-
nju, kjer v vsej razigranosti prav go-
tovo ne bomo pozabili zapeti kakšne 
vesele pesmice.

Andreja Šuštar
Foto: Lojze Popelar

Naslednja številka glasila Slamnik izide v petek, 7. septembra 2012. 
Rok za oddajo prispevkov je v sredo, 29. avgusta 2012, do 10. ure. 

Prispevke lahko v času uradnih ur oddate v Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, izven uradnih ur v nabiralnik na stavbi ali pa na 

e-naslov: slamnik.urednica@gmail.com.
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HROŠCEK SIMON UŽIVA NA POCITNICAH

ZAKLJUČILO SE JE ŠOLSKO LETO IN PRED 
HROŠČKOM SIMONOM SO DOLGE IN DOGODIVŠČIN 
POLNE POLETNE POČITNICE. “JUPI DEDEK! SEDAJ 

LAHKO SVOJO ŠOLSKO TORBO POSTAVIM V KOT IN 
UŽIVAM V POČITNICAH,” SIMON Z NAVDUŠENJEM 

PRAVI DEDKU, KI IMA ZA SVOJEGA MALEGA 
JUNAKA SPET PRIPRAVLJENA PRESENEČENJA. 

DEDEK ZATO HITI HROŠCKU RAZLAGATI: “DANES 
SI BOVA V KNJIŽNICI DOMŽALE NAJPREJ 

IZPOSODILA NEKAJ KNJIG, NATO PA ODŠLA NA 
DOMŽALSKI BAZEN”. “KOMAJ ČAKAM!” ZAVRISKA 

HROŠČEK, KI V NASLEDNJEM TRENUTKU ŽE 
POTOŽI, DA NE ZNA PLAVATI. “NE BOJ SE. BOVA 
POSKRBELA TUDI ZA TO,” MU ODVRNE DEDEK. 

“vIDIŠ VNUČEK MOJ. NA BAZENU JE VELIKO OTROK, 
KI NE ZNAJO PLAVATI. TE BOM ŽE NAUČIL,” PRAVI 
DEDEK. “PRAV. POTEM PA KAR POJDIVA V VODO,” 

REČE SIMON. “TAKOJ, VENDAR SI MORAVA NAJPREJ 
NADETI ROKAVČKE«, ODVRNE DEDEK IN ŽE STA V 

OSVEŽUJOČI V VODI, KI JU HLADI V ŽGOČEM 
SONCU.

»DEDEK, KDO PA JE TA VELIKI FANT?« VPRAŠA 
HROŠČEK. »TO JE REŠEVALEC, KI BUDNO 

SPREMLJA DOGAJANJE V BAZENU IN OB NJEM IN 
SKRBI, DA NA BAZENU NE PRIHAJA DO KRŠENJA 

PRAVIL. LE TAKO LAHKO VSI KOPALCI 
BREZSKRBNO ČOFOTAJO, V PRIMERU NESREČ PA 

JIM TAKOJ PRISKOČIJO NA POMOČ.”

PROTI VEČERU SI HROŠČEK IN DEDEK KONČNO MALO  
ODPOČIJETA OD VSEH VODNIH DOGODIVŠČIN. “RES 

SEM ZELO UŽIVAL. BOVA ŠE PRIŠLA?” VPRAŠA 
HROŠČEK. “SEVEDA SIMON, VRNILA SE BOVA JUTRI. 
SEDAJ PA JE ČAS, DA SE ODPRAVIVA DOMOV,  ŠE 

PREJ PA SI BOVA PRIVOŠČILA SLASTNI SLADOLED,” 
REČE DEDEK IN SIMONOV NASMEH JE VEDNO VEČJI.

HROŠČEK JE V VODI ZELO UŽIVAL IN SE ZATO 
KMALU PODAL ŠE NA VODNI TOBOGAN. KO JE 

PRISTAL V VODI, SE JE NJEGOVA GLAVA POTOPILA 
POD VODO, VENDAR GA TUDI TO NI USTAVILO. “ŠE 

GREM NA TOBOGAN DEDEK. KAKO DOBER IN HITER 
JE!” VZKLIKNE HROŠČEK IN ŽE SE ODPRAVI NA NOV 

SPUST PO TOBOGANU. 
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Letošnji festival gorenjskih kome-
dijantov, ki je potekal v Letnem 
gledališču v Dobu, je slavil manjši 
jubilej, saj je bil že 15. po vrsti. Več 
kot 50 predstav, z več kot 500 igralci, 
da tisočih kulturnih navdušencev ne 
štejemo posebej, je lep uspeh Kultur-
nega društva Jožef Virk, ki je skupaj 
z Javnim skladom RS za kulturne 
dejavnosti ter njeno Območno izpo-
stavo Domžale organiziral letošnje 
srečanje, ki je spadalo tudi v okvir 
praznovanja dneva državnosti. Lepo 
vreme, odlične igralske skupine, ra-
znovrstne predstave - vse je prispe-
valo, da, tako kot za vse sedanje, tudi 
za letošnji 15. festival lahko rečemo, 
da je uspel in je bil za vse, tudi za 
tiste, ki štirih brezplačnih predstav 
niste obiskali, odlična priložnost za 
dva prijetna kulturna večera. Iskrene 
čestitke organizatorjem!

15. festival gorenjskih komedijantov v letnem 
gledališču v dobu 

Od Vražjega fanta zahodne strani do 
Predvolilne mineštre

Vražji fant zahodne strani 
Najprej je dobsko kulturno dvorano 
obiskal Vražji fant zahodne strani, 
ki ga je pripeljal loški oder Ško-
fja Loka. Režiserju Jaši Jamniku je 
uspelo gledalce pritegniti z malce 
nenavadno zgodbo o vražjem fan-
tu, ki se na vse načine hvali, kako je 
ubil lastnega očeta in s tem svojim 
dejanjem pritegne vrsto ljudi in jih 
očara. Ko se razkrije, da oče ni mr-
tev, se stvari spremenijo in Vražji 
fant zahodne strani, namesto da bi 
doživel pohvale, zaradi negativnih 
vrednot, ki jih zagovarjajo vsi juna-
ki zgodbe, doživi klavrn konec. Ob 
ogledu in razmišljanju o morali in 
etiki smo prav lahko našli vzpore-
dnice z današnjim časom – tudi pri 
nas. V predstavi je posebej blestela 
Tamara Avguštin. 

Kaj pa Leonardo?
O Leonardu v predstavi Kaj pa Le-
onardo ni ne duha ne sluha, zato pa 
so igralci in igralke DPD Svoboda 
Žiri s tragikomedijo Evalda Flisar-
ja v režiji Nadje Strajnar Zadnik 
presenetili in navdušili. Osrednji 
prostor briljantne komedije je ne-
vrološki inštitut, kjer je morje po-
hlepa, in zanimivi bolniki, vsak s 
svojimi značilnostmi in težavami, 
s katerimi zabavajo, ali pa tudi ne, 
občinstvo. Veliko zlobnega humorja, 
ki da človeku misliti in ga poganja 
iz prizora v prizor, je sicer nasmejal 
obiskovalce, ki pa so iz predstave v 
poletnem gledališču odhajali kar 
malce pretreseni. V vlogi Rebeke je 
blestela Nina Poljanšek, ki je pre-
jela nagrado za najboljšo stransko 
žensko vlogo, enako nagrado pa je 
za vlogo Poševnega med moškimi 
prejel Rok Klemenčič.

Pigmalion
Romanco Pigmalion Georga Ber-
narda Shawa, ki jo je marsikdo videl 
v katerem od odličnih filmov, je v 
Dob pripeljalo Gledališče Belan-
sko – Kulturno društvo Bohinjska 
Bela, gledljivo predstavo pa je re-
žirala Bernarda Gašperšič. Poskus 
profesorja in prijatelja, da iz pre-
prostega dekleta naredita fino damo 
sicer uspe, a vendar ne doseže cilja, 
kot je zapisan v gledališkem listu: 
»Razlika med fino damo in navadno 
prodajalko rož ni v njenem obna-
šanju, pač pa v tem, kako se drugi 
obnašajo do nje.« Igralci in igralke, 
med njimi posebej glavna igralka 
Špela Elizabeta Soklič, ki je prejela 

nagrado za glavno žensko vlogo, so 
sledili drugačnosti in različnosti ter 
pestrosti prestave in z njo navdušili 
tudi dobsko občinstvo.

Predvolilna mineštra
Ker že kar nekaj časa ni bilo vo-
litev, nam je v okviru festivala še 
kako prav prišla predstava Neč Bat 
Teatra, KUD Sovodenj Predvolil-
na mineštra, v kateri smo se lahko 
naučili kar nekaj novih volilnih 

potegavščin, predvsem pa, kako 
je treba voditi volilno kampanjo, 
marsikdo pa je morda našel tudi 
kakšno vsebino bodočega progra-
ma svoje stranke, ali pa se bo morda 
vključil v eno od treh strank, ki so 
se v Dobu borile za svoje glasove: 
Konzervativni Domoljubi – Kon-
-Dom; Banalna Umetnost, Banane 
in Razvoj – BumBar in Javna Or-
ganizacija za Širjenje Kozmetičnih 
Interesov – J.O.Š.K.I. Gledalci so 

uživali ob pravih bravurah voditeljev 
strank enako, kot je uživala igralska 
skupina, ki je za pogumno, satirično 
izostreno in samosvojo uprizoritev 
prejela posebno priznanje selektorja. 

Med izbranimi predstavami tudi 
Hlapci 
Ob tem zapišimo še, da je selektor 
programa Branko Kraljevič na fe-
stival uvrstil predstavo Gledališča 
Bohinjska Bistrica Hlapci Ivana 
Cankarja v režiji Nika Kranjca, ki 
je bila zaradi tehničnih zahtev iz-
vedena v matični gledališki hiši. V 
tej predstavi je zaigral tudi Klemen 
Langus, ki je za odigrano vlogo Jer-
mana in vlogo Debelega v predstavi 
Na odprtem morju dobil nagrado za 
najboljšo glavno moško vlogo. 
Za sodelovanje na 15. festivalu go-
renjskih komedijantov so bili med 
skoraj 30 gledališkimi skupinami 
iz Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti, Območne izpostave 
Domžale, prijavljeni: KUD Franc 
Kotar Trzin: Lov na čarovnice, KD 
Jožef Virk Dob: Častni povabljenec, 
KUD Vrhpolje Moravče: Ženska 
Kmetija in Društvo MILF Domža-
le: Kurba in režiser. 
Čestitke vsem nastopajočim, še po-
sebej pa organizatorjem, ki so tudi 
letos odlično organizirali in izvedli 
festival, ki ga je odprl Jurij Milano-
vič, predsednik Sveta KS Dob. Na-
svidenje na 16. festivalu gorenjskih 
komedijantov junija 2013!

Vera Vojska

Naslednja številka glasila 
Slamnik izide v petek, 

7. septembra 2012. Rok za 
oddajo prispevkov je v sredo, 

29. avgusta 2012,  
do 10. ure. Prispevke lahko 

v času uradnih ur oddate 
v Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, izven 

uradnih ur v nabiralnik na 
stavbi ali pa na e-naslov:  

slamnik.urednica@gmail.com.
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Preberimo zanimive publikacije 
založbe ZRC in poglejmo, kaj v 
predstavitvi knjig pravijo njihovi 
uredniki.
Uredila Andrej Pleterski in Tomo 
Vinšćak: PERUNOVO KOPLJE
Stara vera Slovanov je bila nekoč 
način življenja. Vtkana je bila v ži-
vljenje posameznikov od rojstva do 
smrti, v tek dneva in noči, v krog 
leta od pomladi do zime. Urejala 
je prostor, v katerem so ljudje ži-
veli, preprečevala kaotične dogodke 
in omogočala preživetje skupnosti. 
Avtorji knjige Perunovo koplje raz-
iskujejo sledove starodavne zgodbe, 
ki prikazuje delovanje gonilnih sil 
naravnega reda in nereda. Posebno 
pozornost posvečajo njihovemu za-
pisu v prostor. Kot najbolj podrob-
no prikazano prizorišče je v knjigi 
prikazana gora Perun pri Splitu v 
Dalmaciji. Podrobna in bogato do-
kumentirana študija niza argumente 
v prid razlagi, da ima prizor poleg 
navidezno krščanske vsebine tudi 
staroverski pomen kozmičnega dvo-
boja med Perunom in Velesom. V 
tem pomenu je bila ta kamnita plo-
šča doslej nepoznana. Sedaj jo lahko 
razumemo kot vrhunsko upodobi-
tev verovanja starih Slovanov.
Branko Marušič in Franc Roz-
man: STOCKHOLMSKA SPO-
MENICA HENRIKA TUME
Leta 1917 se je socialistična inter-
nacionala odločila, da skliče mirovni 
kongres v Stockholmu. Za sodelo-
vanje na kongresu je bila povablje-
na tudi Jugoslovanska socialde-
mokratska stranka, ki je za svojega 
predstavnika določila dr. Henrika 
Tumo. Dr. Tuma je pripravil poseb-
no, v nemškem jeziku napisano spo-
menico. Ker se konferenca zaradi 
nasprotovanja socialističnih strank 
antantnih držav ni mogla odvijati, 
tudi spomenica ni imela želenega 
pomena in učinka. Že pred desetle-
tji se je kot ena izmed nalog sloven-
skega zgodovinopisja pokazala tudi 
objava Tumove spomenice. Kopija 
koncepta in njen slovenski prevod 
sta v pričujoči knjigi objavljena. 
Stanislav Južnič, Drago Samec, 
Peter Weiss: Domoznanec in kul-
turni delavec JOŽE GREGO-
RIČ. 
Kostelski ponos na slovenskem le-
poslovnem nebu
Kostelski rojak, profesor slavistike 
in duhovnik Jože Gregorič, se je v 
slovensko duhovno zgodovino 20. 
stoletja zapisal kot publicist, ki je 
Slovence pred drugo svetovno vojno 
in med njo, ko je v Zagrebu študiral 
in kot duhovnik skrbel za tamkaj-
šnje Slovence, vzajemno seznanjal 
s slovenskim in hrvaškim literarnim 
in gledališkim dogajanjem. Obja-

Nova knjiga 60 let Poletnega gle-
dališča na Studencu je že 23. knjiga 
Velimirja Vulikića in se pravzaprav 
bere kot pravljica, sicer še brez sreč-
nega konca, ampak tega ne bo. Bo 
srečen, ne bo pa konec, saj vsi, ki po-
znamo glavne junake pisateljev nove 
knjige, vemo, da bosta Kulturno 
društvo Miran Jarc Škocjan in Pole-
tno gledališče na Studencu živela še 
mnogo, mnogo let. In vsi jima vsa ta 
uspešna leta tudi privoščimo. 
Kulturno društvo Miran Jarc Ško-
cjan je 10. decembra 2011 v Kultur-
nem domu Franca Bernika Domža-
le novo knjigo – kroniko 60 LET 
POLETNEGA GLEDALIŠČA 
NA STUDENCU tudi predstavilo 
na prijetnem kulturnem dogodku, 
kakršnih je bilo v zgodovini društva 
veliko. Tokrat je bil to prav poseben 
večer, saj je prinesel pisano zgodo-
vino in sedanjost društva, ki jo je na 
osnovi številnih gradiv (kar nekaj 
deset fasciklov je bilo treba pregle-
dati) in fotografij napisal Velimir 

Na sobotni večer, 16. junija 2012, je 
bila med 18. in 24. uro v naši do-
movini že deseta Poletna muzejska 
noč, ko muzeji in galerije brezplačno 
odprejo svoja vrata in ljudi povabijo, 
da si ogledajo kulturno dediščino, 
udeležijo vodenih ogledov različnih 
razstav, postanejo ljubiteljski muze-
alci v različnih delavnicah, poslušal-
ci koncertov in obiskovalci drugih 
prireditev. Poletna muzejska noč je 
bila letos že desetič največja promo-
cijska akcija slovenskih muzejev in 
galerij, 

Naj ne mine dan brez knjige

vljal je etnografske in literarnovedne 
prispevke ter domoznanske s po-
dročja Kostela, prevajal, obsežno pa 
je tudi njegovo uredniško delo. Gra-
divo z narečnim besedjem govora 
svoje rojstne vasi in bližnje okolice 
je predal inštitutu za slovenski jezik 
pri SAZU v Ljubljani, pozneje pa 
je iz njega sestavil rokopisni slovar 
kostelskega govora. 
Neva Makuc: Historiografija in 
mentaliteta v novoveški Furlaniji 
in Goriški
Na osnovi antične in srednjeve-
ške tradicije so skupine, katerih 
drugačnost je bila zaradi izrazitih 
kulturnih in drugih razlik posebno 
občutena in so jih dojemali kot bar-
barske (Hune, Avare, Ogre, Skite, 
Otomane itd.), ali njihove domnev-
ne potomce dojemali kot biološko 
povezane in homogene skupnosti z 
določenimi dokaj ustaljenimi nega-
tivnimi lastnostmi. Delo obravnava 
tudi poznavanje slovenskega pro-
stora in dojemanje srednjeveških in 
novoveških Slovanov z današnjega 
slovenskega ozemlja.
Uredila: Darja Mihelič in Matjaž 
Bizjak: VOJAKI iz slovenskega 
prostora na tujih tleh v preteklosti
Monografija si je prizadevala osve-
tliti zgodovino prisotnosti vojakov 
z ozemlja današnje Republike Slo-
venije na tujih tleh. Prispevki se na-
našajo praktično na vsa zgodovinska 
obdobja od antike do 20. stoletja in 
med drugim osvetljujejo ustroj voja-
ške organizacije rimskega imperija, 
srednjeveško in novoveško plemi-
ško vojsko ter križarske pohode, 
kakor tudi vključenost slovenskega 
prebivalstva v vojaške sisteme vseh 
državnih tvorb, ki so od nastanke 
modernih držav dalje vključevale 
slovensko ozemlje. Iz monografi-
je je razvidno, da je bil slovenski 
prostor v vojaškem pogledu vpet v 
širšo evropsko in deloma svetovno 
skupnost.
Miha Seručnik: TRTNA UŠ, TA 
STRAŠNO DROBNA POŠAST
Sredi osemdesetih let 19. stoletja se 
je v vinogradih vzhodne Dolenjske 
pojavila trtna uš, ki je takrat že do-
bro desetletje uničevala vinsko trto 
v obeh polovicah habsburške mo-
narhije. Prizadevanja oblasti, da bi 
zajezili njeno širjenje v neokužene 
vinograde, so bili, tako kot v dru-
gih deželah, obsojeni na neuspeh. 
Zaradi tega je vinogradništvo na 
območjih, ki so bila prva napadena, 
malodane povsem zastalo. Rešitev iz 
težav so predstavljale odporne vrste 
ameriških trt, cepljene s sortami 
evropske vinske trte. Zaradi pre-
cejšnjih investicij, ki jih je zahtevala 
obnova vinogradov, so prizadetim 
vinogradnikom priskočili na pomoč 

deželne in državne oblasti. Brez 
dobro organiziranega sistema brez-
obrestnih posojil, številnih državnih 
in deželnih trsnic, bi se vinogradni-
štvo lahko ohranilo le v okviru red-
kih veleposesti.
Andrej Šmalc, Jakob Müller: 
SLOVENSKO TEHNIŠKO IZ-
RAZJE. Jezikovni priročnik
V knjigi so prikazani modeli in 
morfemi slovenskega tehniškega 
izrazotvorja. Sistemsko so obdelane 
fizikalne veličine, kemijski elemen-
ti in spojine, biotehnični kultivarji, 
imena industrijskih izdelkov: stro-
jev, kemikalij, zdravil in polimerov. 
Priročnik je namenjen univerzite-
tnim učiteljem in drugim strokov-
njakom. 
Helena Dobrovoljc, Nataša Jakop: 
SODOBNI PRAVOPISNI PRI-
ROČNIK med normo in predpi-
som
Monografija, ki sestoji iz treh sklo-
pov, uvodoma pojasnjuje različne 
družbene okoliščine, ki vplivajo na 
odnos med jezikovnimi uporabniki 
in priročnikom, kakršnega na Slo-
venskem »pooseblja« pravopis; nato 
pa aktualne okoliščine, ki so pove-
zane s tehnološkim napredkom in 
vplivajo na novomedijska besedila, s 
tem pa posredno tudi na pospešeno 
dinamiko jezikovnega razvoja.

Tatjana Kokalj

nova knjiga dr. velimirja vulikića

60 let Poletnega gledališča 
na Studencu  

Vulikić. Ta je v knjigi upošteval tudi 
številne pogovore s člani in člani-
cami društva, ljubitelji poletnega 
gledališča in tako opravil ogromno 
delo, saj se, nenazadnje, kronika 
zaključuje z letošnjo gledališko se-
zono.  
Pisatelj Velimir Vulikić je opravil 
ogromno delo, pri tem mu je poma-
gal Odbor za knjigo v sestavi Mari 
Nahtigal, Marta Majdič, Tadeja Ca-
puder Flegar, Alojz Stražar, Brigita 
Hrovat, Mateja Kos in France Stra-
žar. Za bralce bodo zanimivi tudi 
kratki prispevki kulturnikov. 
Kot že rečeno, je bila knjiga pred-
stavljena v Kulturnem domu Franca 
Bernika v Domžalah. Prav na po-
seben, zanj zelo značilen slog, jo je 
predstavil novinar Silvo Teršek, vse 
skupaj pa je v prijeten večer poveza-
la Tadeja Capuder Flegar. Na sceni 
so se kot prijetni sogovorniki pred-
stavili Mihelca Sušnik, poročena 
Hribar, župan Toni Dragar, Velimir 
Vulikić, France Stražar, Monika Je-

retina Vrabec, Karel Leskovec, Kon-
di Pižorn se je poskusil v vlogi rež-
iserja, prisluhnili smo okrepljenemu 
Jožetu Vunšku, Marti in Rajku 
Majdič, Lojzetu Stražarju in Jožetu 
Napotniku. Za »kulturni« del je po-
skrbel Mešani pevski zboru Šutna s 
pevovodjem Karlom Leskovcem in 
pianistko Martino Bohte. 
V nedeljo, 11. decembra 2011, je 
bila v prostorih Kulturnega društva 
Miran Jarc Škocjan s kulturnim 
programom odprta razstava slikov-
nega gradiva društva od začetkov do 
danes. Teden kasneje pa, ob zaprtju 
razstave, še en prijeten kulturni do-
godek – že za naslednjo knjigo.

Vera Vojska

menačenkova domačija in slamnikarski muzej domžale 

Poletna muzejska noč
Tudi Kulturni dom Franca Bernika 
Domžale, v okviru katerega pote-
kajo dejavnosti v Menačenkovi do-
mačiji in v novem Slamnikarskem 
muzeju Domžale, nas je povabil na 
Poletno muzejsko noč. Ponudili so 
možnost vodenih ogledov Mena-
čenkove domačije in Slamnikar-
skega muzeja Domžale ter se tako 
vključiti v vseslovenski projekt. 
Čeprav morda tudi zato, ker je bilo 
prvič, se s številom obiskovalcem 
ravno ne moremo pohvaliti, smo pa 
tisti, ki smo želeli del noči preživeti 

v omenjenih hišah, bolj uživali, saj 
sta se nam Katarina Rus Krušelj 
v Menačenkovi domačiji in Ro-
man Kos v Slamnikarskem muzeju 
Domžale lahko resnično posvetila 
in odgovorila na vsa naša vprašanja. 
Menačenkova domačije je obisko-
valce presenetila s svojo domačno-
stjo, ki jo je Katarina Rus Krušelj 
nadgradila z zgodbami Ahčinovih, 
vrtom z zelišči, (ste vedeli, da je 
Menačenkova mama veljala za eno 
prvih zeliščark na našem območju), 
galerijo, v kateri smo si ogledali naj-

novejšo razstavo, in obiskom bodo-
čega razstavnega prostora v prvem 
nadstropju domačije. Obiskovalci 
so radi prisluhnili zgodovini hiše 
in njenih prebivalcev, nekaj o njih 
so vedeli sami, veliko zanimanja pa 
so pokazali tudi ob pogledu na po-
samezne predmete (npr. star šival-
ni stroj, ki spominja na gospodarja 
hiše, ki je bil krojač) in ob obisku 
črne kuhinje. 
Slamnikarski muzej Domžale je 
obiskovalcem predstavil Roman 
Kos. Najprej smo si vsi skupaj po-
gledali daljši film o Občini Domžale 
– njeni zgodovini, kjer je bilo naj-
več govora o slamnikarstvu, pa tudi 
sedanjosti, kjer je bil poudarek dan 
delu društev ter kulturi in športu kot 
tistima, po katerih naše mesto naj-
bolje poznajo in prihodnosti.  

Potem je bil na vrsti sprehod od 
prvih pojavov slamnikarstva, njego-
vega začetka in razvoja, kjer je vo-
ditelj Roman kar zasipal udeležence 
s podatki in zgodbami iz teh časov. 
Posebne pozornosti so bile deležne 
pletice slamnatih kit, ki so pripravi-
le pravcato mini delavnico, v kateri 
so tudi obiskovalci poskušali iz več 
slamic splesti kite, zanimivo pa je 
bilo tudi pripovedovanje o širjenju 
slamnikarstva po svetu, kjer so imeli 
Domžalci, kot bi rekel Matjaž, zelo 
pomembno vlogo. Veliko vprašanj 
pa je bilo naslovljenih na Jožico Ko-
šak, ki je tudi tokrat šivala slamnike 
in rada poklepetala z radovednimi 
obiskovalci. Te ni zanimal le nasta-
nek slamnikov, ampak tudi novejša 
zgodovina, zato so jo spraševali tudi 
o delu v Univerzale, kjer je bila zelo 

zanimiva ugotovitev, da so se nor-
me v tej nekdanji tovarni kar naprej 
poviševale, saj, ko je bila dosežena 
zastavljena, so takoj določili novo 
– višjo. Predstavitev slamnikarstva 
je bila zaključena z njegovim odme-
vom na sedanjost ter povabilom, da 
Slamnikarski muzej še obiščejo. 
Prva muzejska noč je za nami, zane-
sljivo ji bodo sledile še druga, tretja 
in vse naslednje … kakor tudi do-
godki, s katerimi bomo poskušali še 
podrobneje predstaviti zgodovino 
slamnikarstva. 
Muzej slamnikarstva bo v juliju in 
avgustu zaprt, v septembru pa ste na 
ogled muzeja povabljeni vsak dan 
med 10. in 12. uro ter med 17. in 19. 
uro, ob sobotah med 10. in 12. uro. 

Vera Vojska 
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Letošnji 12. kulturni festival Stude-
nec 2012 je pred vrhuncem – naj-
težje pričakovanim dogodkom v 
Poletnem gledališču Studenec – do-
mačo gledališko predstavo Jaroslava 
Haška Dogodivščine dobrega vo-
jaka Švejka, ki jo je po predlogi A. 
Aranickega dramatiziral in spesnil 
Roman Končar, priredil in režiral pa 
Alojz Stražar. Preden pa odrske luči 
zasvetijo nad Konradom Pižornom 
Kondijem in vsemi ostalimi nasto-
pajočimi, kar blizu 80 jih bo, poglej-
mo še na kratko letošnja dva junij-
ska glasbena dogodka, ki sta našla 
mesto na 12. kulturnem poletnem 
festivalu Studenec 2012.

Halo, Europa 2 ali Ansambel 
Igor in zlati zvoki praznuje 20. 
rojstni dan 
Pogled na pretekle kulturne poletne 
festivale na Studencu pokaže, da sko-
raj ni bilo leta, ko ne bi v čudovitem 
naravnem okolju svojega jubileja pra-
znoval kateri od slovenskih narodno-

Kulturno društvo Jožef Virk Dob 
se je tudi prejšnja poletja trudilo, 
da bi z različnimi predstavami, tudi 
domačimi, kar najbolj popestrilo 
poletne dneve v Letnem gledališču 
Dob. Ob že tradicionalnem festi-
valu gorenjskih komedijantov in 
enako tradicionalnem praznovanju 
dneva državnosti so navadno pova-
bili še kakšno gledališče, tako da je 
bilo poletje bolj kulturno, obisko-
valci in obiskovalke pa navadno zelo 
zadovoljni.
Letos se je tovrstno kulturno po-
letje, ki so ga naslovili JUNIJSKI 
KULTURNI VEČERI POD 
ZVEZDAMI začelo sredi junija, 
ko nas je v Poletnem gledališču Dob 
obiskal eden najbolj znanih kan-
tavtorjev Adi Smolar, ki je bil tudi 
sam moderator glasbeno-pevskega 
večera. To je bil ob pevcu in kitari-
stu Adiju Smolarju mnogo več kot 
le prijeten glasbeni večer. Prav vsa-
ko svojo pesem, med njimi so bile 
tudi tiste izpred več kot treh dese-
tletji, ko je začenjal svojo pevsko in 
glasbeno kariero, slišali pa smo tudi 

Obveščamo vas, da tudi v letu 2012 organiziramo

letovanje otrok na otoku Krku.

Letovanje bo potekalo v času letnih počitnic za učence osnovnih 
šol Občin Domžale, Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin,
od 1. razreda do vključno 9. razreda.

Izvajalec je družba Leštan&Leštan d.o.o.

Izmene:

• 1. izmena: 7. julij - 17. julij 2012
• 
• 2. izmena: 17. julij - 27. julij 2012
• 
• 3. izmena: 27. julij - 6. avgust 2012
• 
• 4. izmena: 6. avgust - 16. avgust 2012
• 
• 5. izmena: 16. avgust - 26. avgust 2012

Prijavnica za letovanje je objavljena na naši spletni strani ali pa 
vam jo na vašo željo pošljemo po pošti. 

Obveščamo vas, da termini še niso zapolnjeni, zato nam pri-
javnice za letovanje še lahko pošljete, vendar najmanj 5 dni pred 
odhodom na letovanje za izbrani termin.

Polna cena 10 dnevnega letovanja je 330,00 evrov. Plačilo 
je v treh obrokih.

Prijavijo se lahko vsi učenci, ki želijo letovati na  otoku 
Krku.
Prijavijo se lahko tudi otroci iz sosednjih občin (npr.: Kam-
nik, Dol pri Ljubljani, …)

Letovanje socialno in zdravstveno ogroženih otrok sofinan-
cira ZZZS.

Prispevek staršev za plačilo je 156,00 evrov, ki je plačljivo 
v treh obrokih (3 x 52,00 evrov)

V primeru., da starši ne morete kriti prispevka v znesku 156,00 
evrov, vas prosimo, da se po telefonu ali osebno oglasite v naši 
pisarni, da se dogovorimo za kritje le-teh stroškov iz sredstev 
naših donatorjev, ki jih je še nekaj na voljo.

Za vse dodatne informacije pokličite telefonsko številko 01/721-
27-91 ali 051/624-176, vsako sredo med 16. in 18. uro, ali nam 
pišite po e-pošti: zpm.domzale@siol.net.

Veselimo se počitnic z vami!

V začetku junija 2012 je bilo v kra-
ju Weiz na avstrijskem Štajerskem 
mednarodno tekmovanje rogistov. 
Med 44 skupinami rogistov v B in 
ES zasedbi so Domžalski rogisti pre-
jeli za svoje odlično igranje zlati rog 
in tako nadaljevali odlično tradicijo 
igranja, ki jih uvršča med najboljše 
skupine v Sloveniji in tudi širše. 
Zanimivost letošnjega tekmovanja je 
bila, da so sodelujoči strokovni žiriji 
posredovali partituro za skladbo po 
lastni izbiri in partituri za dve korač-
nici, nato pa se je žirija sama odločila, 
katero bo posamezna glasbena sku-
pina zaigrala na tekmovanju. V sku-
pini Domžalskih rogistov so tokrat 
nastopili: Kozarič (umetniški vodja), 
Hribar, Vuk, Rettinger (predsednik), 
Oražem, Kadunc in Zabret. Tekmo-
vanje je potekalo v dvorcu Thann-
hausen. Po zaključku tekmovalnega 
nastopa je vsaka skupina v ličnem 
kartonu dobila priložnostno darilo, ki 

nadaljevanje s prve strani

Prvi dan letošnjega domžalskega 
festivala torej zaznamujejo mladi 
glasbeniki, ki bodo sodelovali že na 
drugem JariERF. V Češminovem 
parku Domžale (v primeru dežja na 
OŠ Domžale), se bodo od pol petih 
popoldne do zgodnjega večera zvrstili 
Dinozavri, Gregor Gabrovšek, Zala 
Erdani, Andraž Stariha, Peter in An-
drej Omejc ter ob koncu še Prekmur-
ska banda Glasbene šole Beltinci.
Na 16. etno rock festivalu v petek, 
24. avgusta 2012, na ploščadi pred 
nekdanjo blagovnico Vele v središču 
Domžal se bodo od 17. do 24. ure 
predstavile zasedbe: Volk folk, Riki 
& Boogie Band, G&G (Grega in 
Gašper Trio), Šukar, Neozbiljni pe-
simisti, in stalnica festivala, glasbena 
skupina Kontrabant, ki je mlajšim 
izvajalcem vzor in navdih s svojim 

23. In 24. aVgusTa 2012

Etno rock šestnajstič, 
JariERF drugič

Brez Kontrabanta ne bi bilo etno rock festivala. 

dolgoletnim obstojem.  »Etno rock 
festival je kljub betonskemu mestu, 
Domžalam, zibelka mladih prihaja-
jočih rodov etno glasbenikov,« pravi 
glavni organizator Béla Szomi Kralj. 
»To je vsakoletna uspešna predsta-
vitev, kjer ob možnosti nastopanja 
mlajši glasbeniki izmenjajo izku-
šnje z že dokazanimi glasbeniki, ki 
so mnogim nastopajočim tudi idoli. 
Osnovni cilj festivala je ohranjati 
predvsem slovensko ljudsko glasbo, 
poezijo, njeno poustvarjanje in z njo 
želja okužiti mlajše sposobne glas-
benike ter njihove glasbene skupine, 
da ta glasba prehaja iz roda v rod, 
poleg vsega pa še ustvarjanje avtor-
skih del slovenskih glasbenikov.« 
Tudi letošnjega 16. etno rock festi-
vala in 2. JariERF ne bi bilo brez 
finančne pomoči Občine Domžale 
ter Ministrstva za izobraževanje, 
znanost, kulturo in šport. (P.H.)

12. kuLTurnI POLeTnI fesTIVaL sTuDenec 2012

Glasbeno humoristični show in glasbeni 
spektakel, kjer smo peli in uživali 

-zabavnih ansamblov. Tako je leto 
2012 zaznamoval Ansambel Igor in 
zlati zvoki (Igor Podpečan – klavia-
ture, vokali; Sašo Vavpetič – bas kita-
ra, vokal; Matej Mastnak – trobenta, 
bobni, vokal; Mike Orešar – kitara, 
bobni, solo vokal; Branko Jahn – kla-
rinet, saksofon, vokal; in Jelka Hafner 
– solo vokal, violina), ki je skupaj z 
gosti polnemu poletnemu gledališču 
pripravil ne le koncert temveč pravi 
glasbeno humoristični show, v kate-
rem so ob vsestranskem ansamblu 
blesteli voditelj, glumač in šaljivec 
Konrad Pižorn Kondi, Alfi Nipič, 
Fantje s Praprotna, Lucienne Lonči-
na, Domen Kumer in Zlate zvokice.  
Vrnitev z evropskega gostovanja, po-
spremljena s številnimi zapletenimi in 
smešnimi situacijami, ki so med gle-
dalci vzbujale salve smeha, na sončno 
stran Alp, kjer ima Ansambel Igor in 
zlati zvoki jubilejni koncert, je uspešna 
in pred jubilanti je koncert, kakršnega 
si le želijo. Pa še prijetno presenečenje 
jih čaka - v obliki tisočglavega pevske-

ga zbora, ki je glasno pomagal peti na-
stopajočim najbolj znane skladbe. Bil je 
to res prijeten in zabaven rojstnodnev-
ni večer, kjer ni manjkalo niti številnih 
pozdravov in čestitk jubilantom, ki ob 
20. rojstnem dnevu obetajo prav pose-
ben album, ki bo zagotovo našel pot 
do ljubiteljev njihovih pesmi. Nekaj, 
da ne rečem kar veliko, so jih pridobili 
tudi na koncertu, kaj koncertu, pra-
vem glasbeno humorističnem showu 
na Studencu, ki je prijetno popestril 
letošnji festival. Iskrene čestitke Igorju 
in zlatim zvokom, za organizatorje pa 
vprašanje: Že veste, kdo od znanih na-
rodno-zabavnih ansamblov praznuje 
jubilej v letu 2013? 

Trio EROIKA – letos in vsako 
leto …
Ko sta organizatorja RTA Domža-
le in Kulturno društvo Miran Jarc 
Škocjan zapisala, da bo koncert Tria 
Eroika s 60-članskim Simfoničnim 
orkestrom Domžale-Kamnik in gosti 
Klapo Mali grad nepozaben koncert, 

glasbeni spektakel in posebno doži-
vetje, nista nič pretiravala. Povečano 
poletno gledališče Studenec, zasedeno 
do zadnjega stola, je uživalo od prvega 
trenutka petja Matjaža Robavsa, Me-
toda Žunca in Aljaža Farasina, članov 
Eroike, ki so tokrat navduševali s Sim-
foničnim orkestrom Domžale-Ka-
mnik pod vodstvom Patrika Grebla. 
Morda so pevci pričakovali več sode-
lovanja s strani publike. Ampak, kako 
sodelovati in peti, če pa je že samo 
poslušanje treh izjemnih vokalistov 
užitek brez primere. Največji uspehi, 
pa tudi najnovejše pesmi so poslušalci 
sprejemali v največji tišini, ob koncu 
posamezne pesmi pa s spontanim 
aplavzom nagrajevali odlično izved-
bo – tako pevcev kot simfoničnega 
orkestra, ki je še enkrat več dokazal, 
da je njihovo igranje profesionalno – 
čeprav že štiri desetletja nastopajo kot 
amaterska glasbena skupina. Navdu-
šeno so poslušalci sprejeli tudi nastop 
klape Mali grad, ki se je predstavila z 
znanimi dalmatinskimi pesmimi in se 
poslovila z znano Ružo crveno … 
Letošnji navdušujoč glasbeni spek-
takel – koncert Tria Eroike, simfo-
ničnega orkestra pa tudi klape Mali 
grad je bil še en dokaz več, da orga-
nizatorji festivala vedo, kaj imamo 
poslušalci in poslušalke radi, saj je 
Eroika v zadnjih letih kar pogost 
gost na Studencu. Pride še kdaj?

V. V.

MeDnarODnO TekMOVanje rOgIsTOV 

Domžalskim rogistom v ES zasedbi nov zlati rog
jih je opozarjalo tudi na 40. rojstni dan 
rogistov v Weizu, knjiga o kraju pa jih 
bo še dolgo spominjala, da je to oskr-
bovalno, izobraževalno in kulturno 
središče tega dela avstrijske Koroške, 
predvsem pa na prijazen sprejem in 
prijetno tekmovalno vzdušje.
Zaključek tekmovanja je bil na glav-
nem trgu, kjer so Domžalski rogisti 

kuLTurnO DrušTVO jOžef VIrk DOb

Junijski kulturni večeri pod 
zvezdami

nekaj skladb z njegove zadnje CD 
plošče, je pospremil s komentarjem, 
prijetnim spominom ali nasvetom, 
ki naj bi nam pomagal na življenj-
skih poteh. Skupaj z njim smo se, ne 
le s ploskanjem, temveč tudi s po-
močjo pri njegovem petju, prav po-
časi sprehodili po njegovi življenjski 
poti. Zaupal nam je, kako tesno je 
povezan z naravo, kakšen zagovor-
nik pozitivnih vrednot je, hkrati pa 
nam je skoraj ob vsaki zapeti pesmi 
dal tudi koristen nasvet, kako prije-
tno hoditi skozi življenje ter koristiti 
sebi pa tudi vsem drugim, saj samo 
vse pošteno, odgovorno in dobro, 
kar puščamo za sabo, bogati našo 
življenjsko pot. 
Pesmi Ko sem bil mlad, sem bil 
trapast, Neprilagojen, Jaz ne grem 
v šolo, Če te ena noče, te pa druga 
če, 20 ljubic, Daleč je za naju po-
mlad, Bog ne daj, da bi crknu te-
levizor, Rolica papirja in druge so 
nas popeljale na njegovo glasbeno 
pot, predvsem pa nas seznanile z 
vrsto življenjskih resnic, ki so našle 
odmev tudi v marsikaterem obisko-

valcu. Res, prijeten večer je bil to in 
Adi Smolar je še enkrat dokazal, 
kako velik pevec je.
Drugi kulturni večer pod zvezdami 
je bil namenjen komediji Častni po-
vabljenec, lahko zapišemo kar uspe-
šnici domače gledališke skupne, ki 
je, čeprav je bila že večkrat odigrana, 
tudi tokrat v Poletno gledališče Dob 
privabila kar lepo število obiskoval-
cev. Ti so se skoraj do solz nasme-
jali prijetni komediji in častnemu 
povabljencu, njegovim domačim, 
bližnjim in daljnim sorodnikom 
ter znancem in prijateljem, iskali 
v posameznih prizorih primerjave 
z današnjimi časi in jih tudi našli, 
pa se tudi oddahnili ob srečnem 

koncu, ki navadno komediji tudi 
pripada. Režiserju Milošu Starbku, 
ki odigra tudi pomembno vlogo, je 
igralce uspelo ohraniti v dobri kon-
diciji, zato še enkrat iskrene čestitke. 
Če bi ocenjevala sama, bi častnega 
povabljenca zanesljivo povabila na 
katerega od festivalov. Pa nisem, 
ampak predstava domače gledališke 
skupine je res dobra in če si je doslej 
niste ogledali, vam je lahko žal, ne 
veste, kako v teh ne preveč veselih 
časih dobri dve uri smeha in dobre 
igre prav prideta … 
In po nekaj dneh kulturnega odmo-
ra, je prišel 15. festival gorenjskih 
komedijantov … 

Vera Vojska 

za svoj nastop prejeli velik aplavz. Ob 
koncu prireditve je z glavnega trga 
krenil sprevod z godbo na pihala in 
sodelujočimi rogisti v mestno dvorano, 
kjer so na zaključni slovesnosti pode-
lili osvojene rogove in notni material 
z vpisanimi ocenami in pripombami 
o posameznem nastopu. Zaključno 
srečanje se je po uradnem delu nadalje-

valo z družabnim delom pozno v noč.
Osvojeni zlati rog priča, da Domžal-
ski rogisti nadaljujejo uspešno pot, 
ki je vseskozi tlakovana z osvojenimi 
zlatimi priznanji, s katerimi jim tudi 
mednarodna strokovna javnost pri-
znava, da spadajo med najboljše to-
vrstne glasbene skupine. Ta kvaliteta 
se odraža tudi na nastopih v občini in 
širše, kjer so Domžalski rogisti vedno 
zaželena glasbena skupina.
Iskrene čestitke, spoštovani rogisti, 
in naj bo tudi v prihodnje vaša pot 
tlakovana z zlatimi rogovi!

Vera Vojska  
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Se bralci Slamnika še spomnite, da smo tudi 
v našem časopisu predstavili Domžalčana 
Jurija Vulkana, katerega mladost je bila za-
znamovana s telovadnimi uspehi, nato pa je 
skupaj z, zdaj žal že pokojno ženo Tončko, s 
katero sta praznovala zlato in biserno poro-
ko, več kot stokrat prehodil domžalsko spo-
minsko pot, nabiral zdravilna zelišča, izde-
loval prav posebne palice, ovite s srobotom, 
in bil vedno prijazen sogovornik. Gospod 
Jurij Vulkan, ki raje sliši na tovariš Jur, je 19. 
junija 2012 praznoval 90. rojstni dan. Prav 
na rojstni dan so ga v Domu upokojencev 
Domžale obiskali župan Občine Domžale 
Toni Dragar in vodstvo Krajevne organiza-
cije borcev za vrednote NOB Simona Jenka 
Domžale s predsednico Almiro Zemljičevo. 
Žal je bolezen preprečila njegovo pregovor-
no živahnost, je bil pa obiska in dobrih želja 
zelo vesel. 
Rojen je bil v Domžalah. Mladost je zazna-
movala prezgodnja izguba očeta ter velika 
skrb in ljubezen matere, predvsem pa šport 
in telovadba, saj je bil dober orodni telova-
dec, ki je nastopal na različnih tekmovanjih. 
Tedanja domžalska telovadna vrsta pod vod-
stvom Vinka Vidmarja je bila zelo uspešna. 
»Družili so nas ljubezen do športa, prijatelj-
stvo in navdušenje,« mi je povedal tovariš 
Jur v enem od pogovorov o svoji mladosti. 
Najraje je telovadil na bradlji in drogu, bil 
med prvimi člani TVD Partizan Domžale, 
pomagal graditi stadion, ustanovil kegljaški 
klub, skoraj pet desetletij hodil Ob žici oku-
pirane Ljubljane in še in še. Na kratko: špor-
tu in naravi je ostal zvest vse svoje življenje. 
Bil je tudi borec NOV in med vojno skrbel 

Iskrene česTITke Ob 
70. rOjsTneM DneVu! 

Pavel Cerar 
Med Dobljane, ki se lahko pohvalijo s pe-
strim društvenim in političnim življenjem 
v Krajevni skupnosti Dob in izven nje, za-
nesljivo lahko uvrstimo Pavla Cerarja, ki 
je pred kratkim praznoval 70. rojstni dan, 
hkrati pa je leto 2012 tudi 40-letnica obsto-
ja in uspešnega dela njegovega samostojnega 
podjetja – mizarstva. To ima tradicijo v dru-
žini, saj je z obrtjo začel oče Slavko, nadalje-
val jubilant, sedaj pa se z mizarstvom ukvarja 
sin Robert.
Pavel je bil rojen 29. junija 1942 v Dobu ter 
se rad pošali, da dopoldne praznuje rojstni 
dan, popoldne pa god. Izučen mizar je vse 
življenje pridno mizaril, že pred desetle-
tji opravljal delo po nekdanji Jugoslaviji in 
svetu. Tudi v Rusiji in Nemčiji pa še kje 
so njegovi izdelki. Zelo rad pa je skoraj od 
otroštva sodeloval v društvih. V gasilskem le 
kot pionir, v športnem društvu pa ga sreča-
mo kot zagnanega nogometaša in ustanov-
nega člana društva, še posebej pa nogometne 
sekcije v letu 1962. Dve mandatni dobi pa je 
bil predsednik sedanjega Športnega društva 
Dob. To je bil čas, ko je bila zgrajena osnov-
na stavba z garderobami. V Športni park 
Dob še vedno rad prihaja balinat in pogle-

»Čas neusmiljeno beži, pol stoletja že mine-
va, ko smo na razpotju se razšli iskat življenj-
sko srečo. Odloži zdaj svoj delovni vsakdan, 
prebudi se naj čas spominov na tiste srečne 
šolske dni in na srečanje v Domžale pridi,« 
je bilo zapisano v povabilu zlatim maturan-
tom Tehnične srednje usnjarske šole Dom-
žale, ki so se na svoji nekdanji šoli, sedaj 
Srednji šoli Domžale zbrali 27. junija 2012, 
maturirali pa v šolskem letu 1961/1962. 
Srečanje je organizirala zlata maturantka 
Metka Zupanek, za katero lahko rečemo, 

Za naslov sem si sposodila misel iz povabila, 
s katerim sta zlatoporočenca Metka in Adi 
Zupanek iz Domžal, Češminova ulica 27, 
domače, prijatelje in znance povabila 23. 
junija 2012 v poročno dvorano Kulturnega 
doma Franca Bernika Domžale ter pred žu-
panom Tonijem Dragarjem, prav na dan, ko 
sta pred petimi desetletji sklenila zakonsko 
zvezo, obnovila poročno obljubo in postala 
zlatoporočenca. Z njima so se veselili sinova 
Toni in Peter z družinama, obe priči, Metki-
na sestra Janja Robič, ter Adijev brat Janez, 
in drugi sorodniki. 
Adolf Adi Zupanek se je rodil 20. novem-
bra 1939 v Domžalah. Oče delavec, mama 
gospodinja sta lepo skrbela za tri fante. Ob 
začetku vojne je šel oče v partizane, mama je 
skrbela za sinove. Adi je po koncu osnovne 
šole v Domžalah obiskoval gradbeno geo-
detsko šolo v Ljubljani, kasneje je ob delu 
dokončal višjo upravno šolo. Mladost je pre-
živel ob delu, telovadbi, naravi in pohodih v 
naravo, stvareh, ki jih je imel rad. 
Zlatoporočenka Marjeta Metka Zupanek 
roj. Kovačič, se je v Mirni Peči na Do-
lenjskem rodila 23. avgusta 1942. Po kon-

da je leto 2012 res zlato, saj je v njem pra-
znovala tudi zlato poroko. Zlati maturanti 
in maturantke iz različnih koncev Slovenije 
in nekdanje Jugoslavije so se srečanja nadvse 
razveselili. Zlasti ganljiv je bil zbor pred sre-
dnjo šolo, kjer so se, tudi s solzami v očeh, 
predvsem pa s številnimi prijetnimi spomini, 
pozdravljali in objemali ter bili veseli ponov-
nega srečanja, na katerem se jim je pridru-
žila tudi nekdanja tovarišica Štefka Petrič. 
Zlati maturanti so se razveselili pozornosti 
srednje šole ter čudovitega kulturnega pro-

grama, še posebej pa jih je presenetil župan 
Občine Domžale Toni Dragar. Med gosti 
je bila tudi nekdanja dijakinja Vera Banko, 
predsednica Sveta KS Simona Jenka.  
Zbrane je najprej nagovoril mag. Primož 
Škofic, direktor Srednje šole Domžale: ki je 
govoril o tkanju drobnih niti od začetka obi-
skovanja domžalske srednje šole do zlatih 
prijateljstev, ki povezujejo maturante. »Tovr-
stnih generacij ne delajo več,« je zaupal raz-
igranim zlatim maturantom in vsem zaželel, 
da se imajo prijetno na svoji šoli. »Dragi so-
šolci in drage sošolke,« je pozdravila Metka 
Zupanek in spomnila na umrle sošolce in 
sošolke. Spomnili so se jih z minuto molka 
in ugotovitvijo, da ostajajo z njimi. Spomni-
la je na tedanje čase, na kvalitetno usnjarsko 
industrijo v nekdanji skupni državi, še po-
sebej pa v Domžalah, kjer so prav zaradi te 
industrije ustanovili Usnjarske tehnikum, iz 
katerega se je razvila današnja srednja šola. 
Spomnila je na najboljšo šolo na Balkanu, 
tudi z veliko veljavo v Evropi, in s ponosom 
povedala, da so dijaki nekdanje šole bili zelo 
vplivni v usnjarski industriji. Po poti od 
Usnjarskega tehnikuma do današnje Sre-
dnje šole Domžale se je sprehodil Marjan 
Ravnikar, pomočnik ravnatelja Srednje šole 
Domžale. Kljub številnim organizacijskim 
spremembam je domžalska srednja šola 
ostala dobra šola, s katere je prišlo mnogo 
zelo uspešnih dijakov in dijakinj, med njimi 
tudi odlična slovenska pevka Eva Černe ter 
plesalca z mednarodnim slovesom Špela in 
Matej Kralj, ki so zlate maturante navdušili 
s pesmimi in plesom.
Župan Toni Dragar je poudaril, da s pono-
som gleda na preteklost, sedanjost in priho-
dnost Srednje šole Domžale, ki naj bi v krat-
kem času dobila tudi telovadnico. Obenem 
je opomnil, da je Občina Domžale edina 
nemestna občina, ki ji je uspelo, da je, skupaj 
z državo, soustanoviteljica in sofinancerka 
Gimnazije Domžale. Govoril je tudi o ure-
jeni, prijazni in še vedno bogati občini, ki je 
ponosna tudi na zlato generacijo maturan-
tov 1962–2012, kateri želi predvsem veliko 
zdravja. Zlati maturant Mišo Burger se je s 
spominskima dariloma zahvalil županu in 
direktorju Srednje šole Domžale ter izrazil 
iskreno zahvalo za tako prijetno srečanje. 

Vera Vojska

50. ObLeTnIca MaTure TehnIčne sreDnje 
usnjarske šOLe 1962–2012 

Srečanje zlatih maturantov 
prebudilo spomine na srečne 
šolske dni v Domžalah

Iskrene česTITke Ob ZLaTI POrOkI MeTke In aDIja  

Tam, kjer se rodita ljubezen in spoštovanje, 
se uresničijo vse želje

cu vojne se je družina preselila na Blejsko 
Dobravo na Gorenjskem, kjer je doživljala 
lepo, čeprav skromno otroštvo. Spominja se 
ljubečih staršev, posebej napredne mame. Po 
osnovni šoli je obiskovala Srednjo tehnično 
usnjarsko šolo v Domžalah, kjer je bila tudi 
v internatu. Od tedaj je novejša zgodovina 
naše občine tesno povezana z Metkino ži-
vljenjsko potjo. 
Poznanstvo zlatoporočencev se je začelo na 
tradicionalnih plesih v Grobljah. Ljubezni 
na prvi pogled so sledili sprehodi v naravo, v 
planine in ljubezen do športa ter poroka 23. 
junija 1962, le dva dni po Metkini maturi. 
Poročil ju je Jernej Lenič v Domžalah, priči 
sta bili Metkina sestra Janja in Adijev brat 
Franc. Na poroki pa žal Metkinih staršev 
zaradi bolezni ni bilo, sta ju pa šla novopo-
ročenca takoj po poroki obiskat. 
Življenjska pot ju je nato vodila v Ljutomer, 
kjer sta se rodila tudi sinova Toni in Peter. 
Na povabilo domačih se je leta 1967 mla-
da družina vrnila v Domžale in le dve leti 
kasneje  – z veliko odrekanji, vsak dinar je 
šel v hišo, zgradila prijeten dom. Ob delu sta 
pridno doštudirala. Adi je delal na občini, pa 

v Titanu, na statistiki v Ljubljani, najdlje v 
Heliosu. Metka je bila sprva v neposredni 
proizvodnji. Spominja se ustvarjalnega dela 
pri razvoju, vpeljevanja novih tehnik, tehno-
logij, vodenja proizvodnje, pa tudi uspehov 
na razstavah, ko je bila v Toku. Kasneje je 
bila na Delavski univerzi v Domžalah vodja 
izobraževanja in direktorica. 
Ko se priložnosti za ustvarjalnost izmaknejo, 
jih je treba ustvariti, je moto Metke, ki se je 
v novejši zgodovini naše občine zapisala kot 
pobudnica in ustanoviteljica Univerze za 
tretje življenjsko obdobje Domžale in z njo 
popestrila jesen življenja več tisoč slušateljev, 
ki so prav po njeni zaslugi odkrili, da je lah-
ko tudi v jeseni življenja pomlad in ustvar-
jalnost, le najti ju je treba. Sodelovala je pri 
izdaji literarnih zbornikov, v katerih je tudi 
sama rada objavljala. Vrh njenega tovrstnega 
delovanja je izdaja knjige Cvetje pomladi.  
Družino vseskozi povezuje smučanje, pa 
tudi drugi športi. Adi je lovec in čebelar, oba 
veliko časa preživita v Gradišču v Tuhinjski 
dolini, kjer sta si ustvarila dom za prosti čas. 
Zlatoporočenca tudi rada potujeta, saj je 
Metka strašno radovedna.  
Ponosna sta na sinova, na snahi in vse štiri 
vnuke in to rada povesta na glas, pa tudi, da 
se imata rada in da je petdeset skupnih let 
dokaz ljubezni, sloge in trdne volje. Pred žu-
panom Občine Domžale Tonijem Dragar-
jem sta iskreno vesela potrdila obljubo, da 
želita tudi v prihodnje živeti skupaj in s svo-
jo pridnostjo sodelovati v življenju občine. 
Ob koncu svečanega obreda je župan Toni 
Dragar zlatoporočencema dejal: »V poseben 
ponos mi je, da lahko danes kot župan Obči-
ne Domžale prisostvujem zlati poroki dveh 
občanov, tudi mojih prijateljev, ki sta v svo-
jem življenju upoštevala znani rek: Ne kar 
mora, kar more mož (žena) storiti, je dolžan 
in vidva sta to delala vse življenje – oba, saj 
brez razumevanja moža oz. žene zanesljivo 
ne bi bila tako uspešna. Draga zlatoporo-
čenca, Adi in Metka Zupanek, iskrene če-
stitke za dopolnjenih pet desetletij skupne, 
bogate in lepe življenjske poti; iskrena hvala 
za vse, kar sta dala Domžalam, ob koncu pa 
še iskrena želja vseh, ki se veselimo z vama: 
naj vaju tudi v prihodnje spremljajo sreča, 
zdravje in ljubezen vajinih najbližjih.« 
Čestitamo!

Vera Vojska 

Ob jubILeju jurIja VuLkana 

Vse najboljše ob 90. rojstnem 
dnevu, tovariš Jur!

za kurirsko zvezo v okrožju Kamnik. Znašel 
se je v številnih nevarnih položajih, iz kate-
rih so ga reševali dober sluh in vid, kondicija, 
tudi zaradi telovadbe, prisebnost ter dobra 
obveščevalna služba. Po vojni je jubilant 
delal kot mizar pri Kavalša v Domžalah, 
kasneje Lesna industrija Domžale, po 17 
letih pa odšel v Tosamo in kot vzdrževalec 
delal do upokojitve. Aktiven je bil na kul-
turnem področju, v Zvezi borcev, sindikatu, 
delavskem svetu in drugod. Za svoje delo je 
prejel številna državna, občinska, klubska in 
sindikalna priznanja, med njimi tudi srebrno 
plaketo Občine Domžale. Še posebej se je 
v letu 2006 razveselil priznanja za življenj-
sko delo na področju športa in rekreacije, ki 
so mu ga dali prijatelji iz Partizana, enako 
tudi zlate plakete, ki jo je prejel na predlog 
Krajevne organizacije za vrednote NOB Si-
mona Jenka. 
Domžalčani ter njegovi prijatelji in znanci 
pa smo Jurija in pokojno ženo Tončko naj-
bolj poznali po »poti užitka in sprostitve«, 
kot sta ji pravila sama, in na katero sta se po-
dajala vrsto let. Njuna knjižica o prehojeni 
Domžalski poti spominov je prešla številko 
sto, prehodila sta na stotine kilometrov poti, 
pohvaliti pa velja tudi njuno skrb za urejeno 
pot, prijazna srečanja s pohodniki in doma-
čijami ob poti, nabiranje zdravilnih zelišč 
za odlične čajne mešanice in gob. Jubilanta 
poznamo tudi po izdelovanju unikatnih po-
hodniških palic, ki smo si jih lahko ogledali 
na razstavi v letu 2010 v Kulturnem domu 
Groblje, ko je njegova hči Joži Anžin razsta-
vljala svoja umetniška dela. 

Vera Vojska 

dat kakšno tekmo. Bil je tudi član vodstva 
Zveze športnih organizacij Domžale in član 
komisij – tudi Komisije za vrhunski šport. 
Je tudi ustanovni član Društva upokojencev 
Naš dom Dob.
Posebej pa je njegovo življenje zaznamovalo 
delo v Krajevni skupnosti Dob, kjer je bil v 
obdobju 1990 – 2002 predsednik Sveta Kra-
jevne skupnosti Dob. »V tistem času se je ve-
liko naredilo, predvsem na področju gradnje 
infrastrukture,« rad pove in obuja spomine 
na številne uspehe v obdobju predsedniko-
vanja, pa tudi na sodelovanje in pridno delo 
vseh sodelavcev. V tem času je bil tudi član 
Občinskega sveta Občine Domžale. Kar 
štiri mandatna obdobja je opozarjal na po-
trebe Krajevne skupnosti Dob, bil pa je tudi 
član vodstva občinske LDS. V Občinskem 
svetu je predstavljal lastne rešitve, ki včasih 
niso bile sprejete, se je pa večkrat pokazalo, 
da je imel svetnik Pavel, ki je bil tudi član 
več komisij, prav. Danes je upokojenec, ki se 
še vedno ukvarja z balinanjem, pomaga sinu 
Robertu pri vodenju s. p., predvsem pa se z 
ženo Vido posveča vnuku Ažbeju. Seveda pa 
je tu še vinograd v Drveniku pod Bočem, ki 
prinaša nekaj dela, predvsem pa veliko ve-
selja. Tega prinaša tudi srečanje s prijatelji, 
s katerimi se vsako jutro dobijo na kavi – da 
malo poklepetajo in izmenjajo novice. Ob 
rojstnem dnevu se je srečal z vsemi domači-
mi, posebej pa so ga obiskali člani Krajevne 
organizacije za vrednote NOB Dob, Krtina 
in Društvo upokojencev Naš dom Dob. 

Vera Vojska
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Na pragu počitnic je Osnovna šola 
Rodica praznovala okroglo obletni-
co, 40 let od njenega odprtja. Pra-
zniku so posvetili slavnostno akade-
mijo, na kateri so nastopili sedanji in 
nekdanji učenci. Prisrčen dogodek, 
poln spominov, ki so oživeli. Prav 
posebna energija je prevevala nek-
danje in sedanje učence in njihove 
učitelje ter druge goste prireditve, 
med njimi župana Tonija Dragar-
ja pa podžupana Lovra Lončarja, 
nekdanjega učenca, in podžupanjo 
Andrejo Pogačnik Jarc, dolgoletno 
ravnateljico, ki so jo povabili k slav-
nostnemu nagovoru.
40 let v življenju šole ni kakšna ča-
stitljiva starost, a v teh 40 letih je 
slovensko šolstvo doživelo in doži-
vlja pomembne spremembe, v ka-
tere je bila vpeta tudi Osnovna šola 
Rodica.
Začetek njenega delovanja pred 
štiridesetimi leti je bil svojevrsten. 
Bili so prva popolna osnovna šola v 
Domžalah, zgrajena s samoprispev-
kom, s sredstvi občanov, prva v plazu 
gradenj hramov učenosti, ki so jih v 
Domžalah zgradili v tako imenova-
ni šolski mreži, kar je pomenilo zgo-
dovinski premik, ki ga na področju 

Namen letošnjega vseslovenskega 
DNEVA ZA SPREMEMBE, na 
pobudo Slovenske filantropije, je 
bilo premagovanje osamljenosti na 
različnih nivojih. S tem se krepijo 
vrednote prostovoljstva, spodbuja se 
solidarnost in povezuje skupnosti. V 
okviru tega dneva smo prostovoljci z 
OŠ Rodica izvedli dva dogodka:
Najprej smo na sobotno dopoldne, 
14. aprila, obiskali starejše sokrajane 
iz okolice šole. Glede na cilj prema-
govanja osamljenosti smo izbrali 
starejše, ki težko zapustijo svoj dom 
in so pogosto osamljeni. Zjutraj smo 
se zbrale pred Gasilskim domom v 
Jaršah, nato pa so se prostovoljke v 
parih podale na obiske. Namen je 
bil druženje in pogovor o različnih 
temah. Prostovoljke so se vrnile s 
pozitivnimi vtisi in novim znanjem 
o življenju nekoč, o vojni, o preži-
vljanju starosti, idr. Kot spomin na 
druženje so starejšim izročile lična 
darilca – izdelke učencev naše šole, 
še pomembnejši pa so notranji spo-
mini, ki bodo tako mlada dekleta 
kot tudi starejše spominjali na pri-
jetno dopoldne.

14. junija je, pod pokroviteljstvom 
predsednika RS dr. Danila Türka, na 
Brdu pri Kranju potekala prireditev 
z razglasitvijo najboljših prostovolj-
cev in prostovoljskih projektov za 
leto 2011. 
»Tako mlada, a že prostovoljka, kaj 
šele bo iz nje,« je bilo rečeno, ko je 
na oder stopila učenka naše šole, 
sedmošolka Amalija Cotman, ki nas 
je zastopala kot najbolj prizadevna 
prostovoljka OŠ Rodica 2011. 
Amalija si je naziv prislužila za nje-
no prizadevno in nesebično pomoč 
vrstnikom na OŠ Roje ter učencem 
v oddelku podaljšanega bivanja. V 
vsaki skupini je preživela eno uro 
tedensko, z njimi izvajala različne 
dejavnosti in jim nudila učno po-
moč. Prav tako je sodelovala na vseh 
drugih prostovoljskih akcijah, ki so 
potekale na šoli:
•	 Širjenje ideje prostovoljstva z raz-

deljevanjem magnetnih srčkov
•	 Simbioz@ - učenje starejših osnov 

računalništva
•	 Izdelovanje »objemčkov« – pliša-

stih igrač za otroke v bolnišnicah
•	 Akcija zbiranja odpadnih oblačil
•	 Dan za spremembe, v okviru kate-

rega smo obiskali starejše sokraja-
ne na njihovem domu

•	 Sodelovanje na mladinskem fe-
stivalu Bralnice pod slamnikom, 
kjer je v Češminovem parku brala 
mlajšim učencem, v Domu upo-
kojencev Domžale pa starejšim 
zgodbe iz »njihovega časa« Janeza 
Medveška

•	 Zbiranje šolskih potrebščin za in-
dijsko šolo Piali Ashar Alo

Dodajamo še del Amalijinih misli o 
prostovoljskem delu:

Že tretje leto zapored revija Mavrica 
organizira Mavrično katehetske igre 
(MKI) za svoje mlade bralce. Tudi 
na Homcu imamo kar nekaj navdu-
šencev, ki vsa leta z veseljem sodelu-
jejo pri njih. Letos je zaključni kviz 
MKI potekal v soboto, 9. junija. Iz 
naše župnije se ga je udeležilo šest 
tekmovalcev, ki so sestavili dve ma-
vrični trojki. Med letom so reševali 
različne naloge in izdelali dve pro-
jektni nalogi. Vanju so vložili veliko 
truda. Ena od njiju je bila predsta-
vitev svetnika. Pri tem niso izbrali 
najenostavnejše poti in samo nekaj 
na hitro prepisali iz knjig ali inter-
neta, ampak so se lotili snemanja 
filmčka. Zgodbo o Bernardki Lur-
ški so posneli ob Kamniški Bistrici 
in jo objavili tudi na You tube. Po 
intenzivnem učenju zadnjih tednov 
pred tekmovanjem sta naši dve sku-
pini Mavričarjev dosegli zmagovalni 

Praznovanje

Štirideset let 
Osnovne šole Rodica

oŠ roDICa

Dan za spremembe
Z drugo dejavnostjo smo se pridru-
žili obeleženju dneva za spremem-
be v Češminovem parku Domžale, 
kjer smo se družili in premagovali 
osamljenost mladi in starejši iz raz-
ličnih društev, šol in vrtcev, pod vo-
dilom: Bodi z nami, družimo se. 
Trije učenci prostovoljci so na tem 
dogodku spodbujali starejše k upo-
rabi računalnika in jih učili osnove 
računalništva. Starejši so s strani 
mladih potrebovali kar nekaj spod-
bud za sodelovanje, ko pa je bil strah 
premagan, so delavnico zapustili 
veseli, z novim znanjem, ki jim bo 
prek medmrežja pomagalo prema-
govati osamljenost tudi v prihodnje, 
ali pa so zgolj naredili prvi, ključni 
korak premagovanja strahu pred ra-
čunalniki.
Temi »premagovanje osamljenosti« 
in »povezovanje med generacijami« 
sta mlade prostovoljce navdušili, 
zato se bomo v prihodnjem šolskem 
letu na različne načine še več družili 
s starejšimi.

Tanja Logar,
mentorica prostovoljcev  

na OŠ Rodica 

Učenci prostovoljci učijo starejše osnove računalništva.

gradenj osnovnih šol ni najbrž do-
živela nobena druga slovenska obči-
na. V dobrem letu dni so v novih ali 
obnovljenih stavbah začele z delom 
poleg Osnovne šole Josip Broz Tito 
– danes OŠ Rodica, OŠ Šlandrove 
brigade – danes OŠ Domžale, OŠ 
v Mengšu, pa prizidki v Radomljah 
in v Dobu, v novih šolskih hramih je 
našlo streho nad glavo več kot 1500 
otrok. V dobrem letu dni, s sku-
pnimi močmi občank in občanov, 
staršev, starih staršev, pa tistih, ki so 
otroke še načrtovali in pričakovali, s 
skupnim ciljem, nepojmljivo za da-
našnji čas.
Očitno je bilo v Domžalah razmi-
šljanje o ključni vlogi izobraževanja 
pri uravnavanju vrste napetosti, ki 
jih mora obvladovati sodobna druž-
ba, prisotno že tedaj. Politiki tistega 
časa so verjeli, da brez pomembne 
vloge izobraževanja ni moč doseči 
idealov miru, svobode in socialne 
pravičnosti, blagostanja. 
Visoko zastavljeni cilji so šoli nare-
kovali presegati poprečje, nenehno 
iskanje izzivov in spodbujanje spre-
memb pa je zahtevalo ambiciozne, 
ustvarjalne, predane in kompetentne 
strokovne delavce. 

V učiteljskem kolektivu na Rodici 
nikoli ni ugasnila želja in potreba 
po takšnem delu z učenci, ki bo sle-
hernemu posamezniku omogočalo 
oblikovati pozitivno samopodobo, 
iskati močna področja, tiste speci-
fične lastnosti, ki se kažejo ne le v 
njegovem kognitivnem, pač pa tudi 
socialnem in čustvenem delovanju.
Mnoge tovrstne izkušnje je učitelj-
ski kolektiv pridobival pri uvajanju 
celodnevne osnovne šole in v ure-
sničevanju številnih projektov, ki so 
temu sledili, ter so presegali običajno 
šolsko prakso. Ob njih so dozorevala 
spoznanja o drugačni šolski paradi-
gmi in zatorej drugačnem razumeva-
nju bistva učenja in poučevanja.
Vse bolj postaja jasno, da v novih 
življenjskih pogojih, ki smo jih spre-
jeli ne le z vstopom v Evropo, pač 
pa tudi v vrtincu recesije, slabšanju 
življenjskega standarda, vse večjem 
socialnem razslojevanju, ne bodo 
imeli prednosti posamezniki z ve-
liko faktografskega znanja, pač pa 
predvsem tisti, ki bodo ob dobrem 
temeljnem splošnem znanju tudi iz-
najdljivi, avtonomni, kritični, a obe-
nem strpni in sposobni sodelovanja.
Spremenjena šolska paradigma 
zahteva premik od tradicionalne 
šolske kulture, za katero so značil-
na predvsem visoka pričakovanja, 
delavnost in disciplina h kulturi 
dobre skupnosti, ki poudarja dobre 
odnose, strpnost in sodelovanje ter v 
ospredje postavlja take lastnosti kot 
so neodvisnost, kritičnost, izvirnost 
in pozitivno samovrednotenje. To je 
tudi kultura, ki za razliko od tradici-

onalne, v veliko večji meri omogoča 
združevanje kognitivne dimenzije 
s socialno in čustveno, uveljavljanje 
višjih oblik učenja in poučevanja, 
kar vse učencem omogoča, da se 
uspešno naučijo dobrega učenja. Ta-
kšnega dela pa so sposobni le učite-
lji, ki tudi sami nenehno pridobivajo 
nova znanja, ki živijo in delajo v kli-
mi, ki omogoča veliko avtonomnost, 
kritičnost, ki spodbuja izvirnost, in 
terja strpnost in sodelovanje.
Projekt zgodnejše vključitve v de-
vetletni program osnovne šole v za-
dnjem triletju, je zahteval ogromno 
časa in energije. Z novim, svežim 
znanjem pa je omogočil, da je ure-
sničevanje nove paradigme vzgoje in 
izobraževanja lažje uresničljivo. 
Da osnovna šola resnično in ne le 
deklarativno deluje v tej smeri, potr-

jujejo aktivnosti, prednostne naloge, 
ki jih šola udejanja skozi teh štiri-
deset let. Da je temu res tako, potr-
jujejo podatki, zbrani v zborniku ob 
40-letnici.
Vizijo delovanja šole, ki so jo zapi-
sali pred leti, da bodo takšna šola, da 
so njeni učenci, ko jo zapuščajo, bolj 
radovedni, ustvarjalni in odgovorni 
kot takrat, ko vanjo vstopajo, OŠ 
Rodica vztrajno uresničuje.
Občina Domžale se s ponosom 
pridružuje vsem nekdanjim in seda-
njim učencem, nekdanjim in seda-
njim učiteljem in drugim delavcem 
šole, staršem, vsem tistim, ki s šolo 
sodelujejo kot krajani, člani društev, 
ko ob jubileju izrekamo čestitke in 
pohvale za prehojeno pot. Vsem, ki 
ste pri tem sodelovali, iskrena hvala. 
Upamo in želimo, da bi še naprej 

vzdrževali ustrezno ravnotežje med 
znanjem, dobrimi rezultati, dosež-
ki in dobrim počutjem. Trudite se 
tudi v naslednjih desetletjih buditi 
radovednost in željo po znanju. To 
je pomembno za blagor vsakega po-
sameznika in celotnega naroda.
Slovesnost ob praznovanju je bila 
»kronana« z jagodo na torti, kot je 
rekla ravnateljica Milena Vidovič, ko 
je župan v spremstvu direktorja grad-
benega podjetja VG5, ravnateljice in 
podžupanje položil temeljni kamen 
za zahodni prizidek k šolski stavbi. 
Pridobitev novih prostorov bo omo-
gočala boljše delovne in bivalne pogo-
je. Darila so bili veseli vsi udeleženci 
prireditve, ki so še pozno v noč obujali 
spomine na pretečena štiri desetletja.

Andreja Pogačnik Jarc, 
podžupanja

ČestItamo

Podelitev priznanj 
prostovoljcem leta 2011

»… do otrok s posebnimi potrebami 
sem imela najprej nekaj predsodkov 
in me je bilo prvega srečanja kar 
malo strah. Sedaj imam na ta sreča-
nja najlepše spomine. Spoznala sem, 
kako se ti otroci hitro navežejo in te 
vzljubijo. Delo z njimi mi je bilo od 
srečanja do srečanja vedno bolj prije-
tno in vedno bolj sproščeno. Prav ti 
otroci so me obogatili. Ob njih sem 
spoznala, kako smo ljudje sebični, 
oholi in kar hitro se ovijemo v ob-
sojanja in predsodke. Otroci so me 
presenetili s svojo prisrčnostjo. Niko-
li nisem vedela, da so ti otroci veliko 
bolj čuteči, kot smo mi, zelo so ran-
ljivi in občutljivi, tako so krhki, da jih 
enostavno moraš imeti rad. Najbolj 
osrečujoče je to, ker znajo biti zelo 
hvaležni, kar mi zdravi otroci prepo-
gosto pozabljamo. Oni vso ljubezen 
enostavno in spontano vračajo.
Čisto posebne izkušnje sem do-
bila pri delu v OPB na naši šoli. S 
Tinkaro naju je zelo zabavalo izmi-
šljanje vedno novih in manj znanih 
igric. Počasnejšim in slabšim učen-
cem sem večkrat pomagala pri do-
mačih nalogah. Ob njih sem se učila 
potrpežljivosti, vedno sem bila na-
grajena s hvaležnim in zmagoslav-
nim pogledom po premagani nalogi.
Počasi se učim in spoznavam, da je 
dajanje veliko bolj osrečujoče kot 
prejemanje. Denar nikoli ne more 
odtehtati notranje sreče, ki jo pri 
tem občutim.«
Iskrena hvala Amaliji za njeno pri-
zadevnost in čestitke za pridobljeni 
naziv!

Tanja Logar, 
mentorica prostovoljcev  

na OŠ Rodica

mavrIČne katehetske Igre

Zmagala je Marijina vojska
prvo in drugo mesto med dvajsetimi 
tekmujočimi skupinami iz vse Slo-
venije. Srečanje je bilo zelo dobro 
pripravljeno, tako da tudi dež ni 
mogel zmotiti dobrega razpolože-
nja. Vsi smo ponosni na naše zavze-
te Mavričarje, ki širijo navdušenje še 
naprej.
Mavrični kviz, ki je vseboval večino 
vsebin iz vseh številk Mavrice, je 
vodil Jure Sešek. Ko sta se v finalu 
pomerili naši dve trojki s Hom-
ca, je nagajivo pripomnil: »Kdo bo 
zmagal: Marijina vojska ali Marijini 
srčki? Nekaj je gotovo: zmagala bo 
Marija!«
Za konec pa še kitica iz predstavitve 
naše zmagovalne skupine:
»Vojska smo Marijina,
za dober boj pripravljena:
ščit je znanje, sloga - moč, 
dobra volja pa v pomoč.«

Andreja Šuštar
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Prireditev ob podelitvi priznanj 
najboljšim športnikom in športni-
cam osnovnih šol naše regije je bila 
povezana tudi s prisrčnim slovesom 
od Marjana Tancika, dolgoletnega 
prizadevnega delavca na področju 
športa in rekreacije v občini Dom-
žale, ki načrtuje svoj odhod v pokoj. 
Marjan Tancik, ki je pomemben del 
svoje življenjske poti namenil po-
dročju športa in rekreacije, svojega 
pečata ni pustil le na številnih gene-
racijah učencev in učenk Osnovne 
šole Rodica, kjer je poučeval športno 
vzgojo in zgledno vodil Šolsko špor-
tno društvo, temveč je svoje delo na 
tem področju razdajal na celotnem 
območju naše občine. Tako je bil 
po mnenju mag. Janeza Zupančiča, 
direktorja Zavoda za šport in rekre-
acijo Domžale, eden najbolj delovnih 
članov Strokovnega sveta zavoda, ki 
nikoli ni rekel ne. Velik je njegov pri-
spevek k številnim športnim pano-
gam, ob tem pa naj omenim njegovo 
sodelovanje pri organizaciji in izved-

Kati, Ria, Viki, Kristjan,
Beni so skupina.
Z voljo skupaj so držali,
s trmo ovire zmagovali.
MEPI četica junakov cilj je zdaj 
dosegla, 
bronasto priznanje imajo,
za veščine, dobrodelnost,
bronasto priznanje imajo,
šport in kompas že poznajo.

V letošnjem letu smo ponovno 
uspešno zaključili program MEPI, 
ki na naši šoli poteka že peto leto. 
V program se je vključilo 18 učen-
cev, a do končne odprave so nekateri 
odstopili. Bronasto MEPI priznanje 
je osvojilo 14 učenk in učencev, trem 
pa manjka še končna odprava.
Inštruktorice in mentorice smo si 
delo razdelile tako, da sta mento-

Zveza prijateljev mladine Domžale
Skupaj z SD SONČEK organizira

poletje s Sončkom v Domžalah

Športne aktivnosti, ustvarjalne delavnice in zabave bodo 
potekale od ponedeljka do petka od 8. do 16. ure.

• 3. termin     20. 8. – 24. 8. 2012
• 4. termin     27. 8. – 31. 8. 2012

Cena od 100,00 evrov /na teden

InFormaCIje In PrIjave:
www.sd-soncek.si, e-mail: sd.soncektecaji@gmail.com
031/232-423 (rok), 041/853-071 (Primož)

V petek, 8. junija 2012, so učenci 
posebnega programa vzgoje in izo-
braževanja ter otroci iz razvojnega 
oddelka vrtca pri OŠ Roje spozna-
vali poklice. Predstavili so se jim mi-
zar, frizer in vrtnar. 
Pri mizarju, katerega delo je nazor-

Mavrične počitnice 
in  vadbe
Vroče poletje kaže na to, da se mo-
ramo ohladiti, spočiti in predvsem 
igrati.
Tako je prav za otroke, naj ne bodo 
pred računalniki in televizijo, ko so 
lahko v varnem varstvu okrilja ŠAD 
MAVRICA in se igrajo, veselijo, 
raziskujejo, ustvarjajo in zabavajo. 
Tako jim spomini ostajajo trajni in 
nekatera prijateljstva nepozabna.
Vaše otroke vabimo na MAVRIČ-
NE POČITNICE. Počitnice po-
tekajo vsak dan od 7. in vse do 16. 
ure. KUHARSKE, INDIJANSKE, 
POKLICNE, TABORNIŠKE, 
JAMARSKE, VODNO PLESNE, 
ATLETSKE, INDIJANSKO-
-RAZISKOVALNE IN KUHAR-
SKO - PUSTOLOVSKE POČI-
TNICE … vse to se dogaja in tudi 
bazen, kolesarjenje, lokostrelstvo, 
rolanje, košarka, atletika, odbojka 
… vsak teden različne teme, za vse 
okuse.
Do 13. julija sprejemamo tudi pri-
jave na letovanje v Fieso, ki bo 13. 
avgusta 2012. Konec avgusta gremo 
v Bovec, od 20.8. do 24.8. z mladi-

14. junija smo na igrišču OŠ Dra-
gomelj preživeli prijetno in obenem 
koristno druženje otrok in staršev. 
Odvijal se je namreč Bolšji sejem 
igrač.
Zamisel za ta dogodek se mi je po-
rodila konec zime, ko smo se mami-
ce majhnih otrok večkrat pogovar-
jale o tem, da imajo današnji otroci 
preveč igrač. Le-te uporabljajo le 
kratek čas, nato pa jim kmalu po-
stanejo nezanimive in igrače kmalu 
pristanejo v raznih škatlah, na pod-
strešju in v podobnih ropotarnicah 
ali pa celo v smeteh. Tako smo že 
konec zime v domači ulici, med ne-
kaj otroci, mamice pripravile manjšo 
zamenjavo igrač. Takrat si je vsak 
otrok izbral igračo, ki je ni več po-

Na OŠ Roje smo spoznavali poklice
no prikazal Slavko Lenaršič, učitelj 
tehničnega pouka na OŠ Roje, so si 
učenci ogledali najpogostejše izdel-
ke ter stroje in orodja, ki jih mizar 
uporablja. Tudi sami so poskusili 
zvrtati luknjo, prežagati desko in 
zabiti žebelj.

Frizerki sta nas razvajali kar dve: 
Zdenka Peklaj, frizerska mojstrica, 
in Maja Kos, ki se ukvarja s frizer-
stvom za gluhe in ostale ljudi s po-
sebnimi potrebami. Uredili sta kar 
nekaj pričesk, ostali učenci pa so 
opazovali njune spretne prste.
Svoje delo nam je predstavil tudi 
vrtnar Peter Rojc, s katerim je vsak 
učenec posadil sadiko, ki si jo je 

izbral, si ogledal vrtnarsko orodje, 
obenem pa izpulil redkvico na šol-
skem eko vrtu. 
Vsi sodelavci so delavnice izvedli 
brezplačno, za kar se jim lepo za-
hvaljujemo!
Učenci so bili ob koncu dopoldneva 
sicer utrujeni, ampak polni novih 
vtisov in spoznanj.

Jelka Rojc

PreD oŠ Dragomelj

Na bolšjem sejmu igrač smo se prijetno 
družili in zabavali

treboval, zavili smo jo v papir, nato 
pa smo imeli med seboj žrebanje. 
Na koncu so bile igrače zamenjane, 
otroci pa zadovoljni.
Spomladi sem se z idejo o izvedbi 
bolšjega sejma v domačem kraju 
obrnila na predsednika KS Drago-
melj Pšata Jožeta Rozmana, ki je 
bil pripravljen na sodelovanje. Na 
sestanku KS smo določili datum 
dogodka, dorekli zadeve in stvari so 
stekle dalje. 
Osnovna ideja bolšjega sejma je bilo 
druženje med otroci, ki ga danes na 
žalost nadomešča preveč gledanja 
televizije, preveč igranja računalni-
ških igric, obiskovanja preštevilnih 
izvenšolskih dejavnosti ipd. Prav 
tako je bil namen dogodka pope-

stritev dogajanja v domačem kraju. 
Obenem naj bi vsak otrok prinesel 
s seboj eno do dve igrači, ki bi jih 
na sejmu zamenjal z igračo drugega 
otroka. Odločili smo se, da dogodek 
popestrimo z napihljivim trampo-
linom, ki otrok nikoli ne pusti rav-
nodušnih, s katerim razpolaga naše 
družinsko podjetje Miha Kern, s.p. 
iz Bišč pri Domžalah. Seveda niso 
smeli manjkati gasilci PGD Dra-
gomelj Pšata, v družbi katerih nam 
nikoli ni dolgčas. Obenem smo se 
dogovorili, da vstopnine ne bomo 
pobirali, tako da bodo otroci enako-
vredno in lepo preživeli popoldne.
Po skupnem sestanku z ravnatelji-
co OŠ Dragomelj Metko Murn, ki 
nam je prijazno in odprto pomagala 

pri realizaciji dogodka, smo izdelali 
še plakate in letake. Še nekaj detaj-
lov in prišel je dan dogodka.
Vreme nas je pustilo v negotovosti 
vse do zgodnjega dopoldneva, nato 
pa se je sonce le odločilo sijati in 
pregnati dež, ki ga je bilo v tistih 
dneh v izobilju. Starši in otroci so 
dobrega razpoloženja začeli prihaja-
ti ob 17. uri, ko se je začelo druže-
nje odvijati. Na pripravljenih mizah 
so otroci razprostrli svoje igrače in 
se začeli samostojno pogajati med 
seboj. Nekateri pogumno, drugi 
plašno, večinoma pa zadovoljni. 
Obenem so se na napihljivem tram-
polinu otroci razgibali in zabavali, 
starši pa smo se medtem v miru dru-
žili. V vročem popoldnevu so nam 
seveda še kako prav prišli gasilci z 
osvežujočimi curki vode. Tu največ 
povedo same fotografije, iz katerih 
kar sije otroški smeh.
Za konec se zahvaljujem vsem pri-
sotnim in sodelujočim, s katerimi 
smo skupaj dokazali, da se lahko z 
dobro voljo ustvari marsikaj prije-
tnega in koristnega.

Barbara Kern

na oŠ venClja Perka

Mednarodni projekt Mepi 
Mežan med letom učence seznani-
li z osnovami vseh štirih področij, 
na katerih morajo biti aktivni in z 
njimi delali na skupinski dinamiki. 
Učenci so skozi leto redno posvečali 
svoj prosti čas dejavnostim s podro-
čja veščin, dobrodelnosti in rekrea-
tivnega športa, na skupnih srečanjih 
z mentoricama pa pregledali svoje 
dnevnike, se spoznavali skozi dru-
žabne igre in se pripravljali na za-
dnji, težji del programa, odpravo. 
V letošnjem letu so opravili poizku-
sno odpravo na terenu bližnje oko-
lice. Iz Tacna so startali na Šmarno 
goro, nadaljevali do Povodnji, od 
tam do Vojskega in nato na Rašiško 
planoto do doma Staneta Kosca na 
Rašici, kjer so prespali. Naslednji 
dan so pot nadaljevali na Dobeno, 
od tam do Mengeške koče na Go-
bavici, mimo tovarne Lek v Jaršah 

do mostu pri Papirnici Količevo ter 
nadaljevali pot ob Kamniški Bistrici 
do Domžal in zaključili pred šolo 
Venclja Perka.
Na končno odpravo, ki je bila bolj 
zahtevna, so se pripravljali z inštruk-
toricama Meto Travnik Gorjanc in 
Nino Arh. Štartali so v Vilenici na 
Primorskem. Šli so skozi naselje 
Lokev do vasi Prelože pri Lokvi, 
mimo Vročka, Bareda in Vrhpo-
lja, nadaljevali skozi Krvavi potok, 
Mihele, sotesko Glinščice, Beke in 
Kastelca do Ospa, kjer so prespali. 
Naslednji dan so pot nadaljevali do 

Mepi četica koraka, strumno in 
pogumno.
Z dola v breg, iz brega v dol,
giblje se prav urno. 
Z dola v breg in z brega v dol
giblje se prav urno.

Eva, Zala, Berni, Gašper, Jan so 
fejst skupina,
prvi so na cilj prispeli,
kje je pica, so zapeli.
Prvi so na cilj prispeli,
kje je pica, so zapeli.

Tilen, Žan, pa Žan in Vili dru-
ga so skupina,
Rdeči vragi imenovana. 
Svojim ciljem res predana,
Rdeči vragi imenovana,
svojim ciljem res predana.

ostaja v ŠPortu In rekreaCIjI

Hvala, Marjan!
bi številnih športnih in rekreacijskih 
prireditev, med katerimi je tudi tra-
dicionalna kolesarska dirka po ob-
močju Upravne enote Domžale, nje-
govo delo pa je vtkano tudi v uspehe 
Atletskega kluba Domžale, ki mu je 
zvest vse njegovo obdobje. Zaneslji-
vo pa je prispeval tudi k uspehom 
svojih sinov na področju gorskega 
kolesarjenja in Kolesarskega kluba 
Energija. Mlade je vselej znal moti-
virati za uspešne in zdrave nastope, 
tudi s svojim zgledom in delom, ki je 
pomembno zaznamovalo to področje 
v naši občini. Nenazadnje področje 
športa in rekreacije spremlja tudi s 
fotoaparatom in novinarskimi zapisi. 
Marjanu, ki je ob zahvali le skromno 
dejal: »Brez sodelavcev tudi meni ne 
bi nič ratal …«, želimo veliko pri-
jetnih upokojenskih dni, za katere 
že danes vemo, da bo na njih tudi 
poslej veliko športa in rekreacije ter 
skrbi za domžalski šport. Hvala, 
Marjan, in se vidimo …

Vera Vojska 

no, ki si želi naučiti, kako preživeti v 
naravi in seveda naši plavalni tečaji, 
ki potekajo na domžalskem bazenu 
so vse bolj zasedeni. Tudi vadba se 
za nas med poletjem ne ustavi, le 
popestri se z bazenom. POLETNA 
ABECEDA ŠPORTA poteka vsak 
torek od 17.30 do 19. ure in POLE-
TNA ATLETSKA ABECEDA 
vsak četrtek na stadionu.
Vabljeni na ogled naših spletnih 
strani www.sadmavrica.si, kjer 
si podrobne informacije za vsak 
dan lahko temeljito preberete. Na 
031/314-870 dobite vse potrebne 
informacije.
Veselite se poletja, zdravo in zabav-
no!

Predsednica društva, 
Mojca Grojzdek 

Naslednja številka glasila 
Slamnik izide v petek, 

7. septembra 2012. Rok za 
oddajo prispevkov je v sredo, 

29. avgusta 2012,  
do 10. ure. Prispevke lahko 

v času uradnih ur oddate 
v Kulturnem domu Franca 
Bernika Domžale, izven 

uradnih ur v nabiralnik na 
stavbi ali pa na e-naslov:  

slamnik.urednica@gmail.com.

naselja Urbanci, skozi Plavje, Bužo, 
naselja Risoti, Noveli in Norbedi do 
Ankarana, mimo picerije v Valdoltri 
do cilja v avtokampu.
Učencem, ki so uspešno zaključili 
program, so bila podeljena bronasta 
priznanja na zaključni prireditvi za 
devetošolce – valeti. Mentorice in 
inštruktorice so jim zapele prav za 
to priložnost spisano pesem.

Andreja Mežan

rica in inštruktorica Tina Preglau 
Ostrožnik in mentorica Andreja 
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Novice iz 
Atletskega kluba 
Domžale

Na drugi junijski dan je v Novi Go-
rici v metu kopja nastopila Bernarda 
Letnar. Na sicer dvodnevnem eki-
pnem prvenstvu Slovenije za člane 
je nastopila edina izmed Domžalča-
nov in z rezultatom 46,77 m dosegla 
tretji najdaljši met med članicami. 
Ob članih so na mitingu nastopili 
še trije fantje: Matevž Hribar, Anže 

Starejši dečki Mladinskega no-
gometnega centra Domžale so ob 

Vsak konec šolskega leta prinese 
tudi zaključek športnih tekmovanj 
ter razglasitev najboljših športnikov 
in športnic osnovnih šol. Ker vsa 
tekmovanja, ki so navadno dobro 
obiskana in prinašajo vrsto odličnih 
uspehov, potekajo v okviru regije, 
boste v tem prispevku našli najbolj-
še športnike in športnice z območja 
nekdanje občine Domžale. Pri tem 
pa je treba povedati, da prav številna 
športna tekmovanja osnovnošol-
cev prinašajo tudi kasnejše športne 
uspehe, zato je ob učencih in učen-
kah potrebno čestitati vsem men-
torjem šolskih športnih društev, pa 
tudi Zavodu za šport in rekreacijo 
Domžale, kjer se mag. Janez Zu-
pančič, direktor, in sodelavka Marta 
Grilj trudita, da so tekmovanja do-
bro izvedena.
Tudi letos je bilo tako in zaključna 
prireditev, kjer so najboljši prejeli 
priznanja, je bila pika na i vseh le-
tošnjih tekmovanj. Najboljšim špor-
tnikom in športnicam, mentorjem 
in staršem ter predstavnikom občin 
sta spregovorila in jim čestitala mag. 
Janez Zupančič, direktor Zavoda za 
šport in rekreacijo Domžale, župan 
Občine Domžale Toni Dragar, ki 
je ob čestitki najboljšim poudaril, 
da verjame, da bodo tudi v priho-
dnje uspešni ter jim zaželel uspešne 
športne poti in prijetne počitnice. 
Pri podeljevanju je sodeloval tudi 
predstavnik Občine Trzin Matjaž 
Erčulj. Kot zanimivost: med naj-
boljšimi športniki in tudi športnica-
mi je največ nogometašev, skoraj vsi 
pa so uspešni atleti.  

OŠ Domžale
Žan Žužek: odličen učenec in obe-
tajoč nogometaš, član NK Domžale, 
kandidat za reprezentanco Slovenije 
do 15 let, hkrati pa tudi dober ko-
šarkar, uspešno nastopa v plavanju, 
badmintonu, namiznem tenisu in 
gimnastiki ter atletiki (skok v višino 
171 cm). Na 12. slovenskih igrah šo-
larjev je v nogometu z ekipo osvojil 
prvo mesto. 

Zavod Za šport in rekreacijo domžale nagradil 
najboljše športnike in športnice osnovnih šol

Največ nogometašev in nogometašic, skoraj 
vsi so uspešni v atletiki 

Veronika Škrjanc je vsestranska 
športnica, odlična igralka tenisa, ki 
je v šolskem letu 2011/12 za šolo 
opravila veliko nastopov. Tako je 
bila članica šolske košarkarske eki-
pe, ki se je uvrstila v polfinale dr-
žavnega prvenstva, uspehe dosega v 
namiznem tenisu, osvaja medalje v 
badmintonu, je odlična plavalka in 
vedno pripravljena pomagati. 

OŠ Preserje pri Radomljah
Anamarija Stojc je športno pot za-
čela v Športnem društvu Želva. Naj-
bolj uživa v atletiki in odbojki. Sprva 
je osvajala medalje v krosu, kasneje v 
odbojki in badmintonu – na šolskih 
in regijskih tekmovanjih. Letos je 
tekmovala tudi v atletiki, odlikujejo 
jo prizadevnost, navdušenost za vse 
novosti, ustvarjalnost in pripravlje-
nost pomagati. 
Janez Šuštar se je s športom začel 
ukvarjati v športnem društvu Pre-
serje in NK Radomlje. Trenira no-
gomet in je s šolsko ekipo dosegel 
vrsto odličnih uvrstitev. Uspešen 
je tudi v odbojki, odbojki na mivki 
(ekipno vrsto medalj) badmintonu, 
kjer ima že vrsto medalj, namiznem 
tenisu in atletiki. Je vzoren in vztra-
jen športnik. 

OŠ Venclja Perka 
Rok Simon je član Nogometnega 
kluba Domžale. Vsa leta je zastopal 
šolo na nogometnih in atletskih tek-
movanjih. Vedno se je uvrščal med 
najboljše osnovnošolce domžalske 
regije v krosu in teku na 1000 m, 
uspešno usklajuje vse obveznosti in 
je vrstnikom zgled uspešnega učen-
ca-športnika. 
Eva Brili Grebenar je članica Pla-
valnega kluba Ilirija Ljubljana. V 
letošnjem letu je zastopala šolo na 
atletskem področnem tekmovanju, 
krosu domžalske regije in bila fina-
listka državnega prvenstva v plava-
nju, ki je njena paradna disciplina. 
Vrstnikom je s svojimi uspehi na 
vseh področjih vzor.

OŠ Rodica
Laura Maučec je zavzeta športni-
ca, predvsem uspešna plesalka v 
Plesnem klubu Miki, na državnem, 
evropskem in svetovnem prvenstvu 
je osvojila odlične uvrstitve v mo-
dernih tekmovalnih plesih. Odlično 
igra nogomet – tudi za šolsko ekipo, 
se spozna na orientacijo. Je vsestran-
sko dekle in je vedno pripravljena 
pomagati. 
Jan Repas je odličen in vsestranski 
športnik, vrsto let član Nogometne-
ga kluba Domžale in eden vodilnih 
igralcev v mladinskih selekcijah, ki 
že trka na vrata slovenske reprezen-
tance. Je odličen atlet, zmagovalec v 
krosu. Uspešno igra badminton in je 
vedno pripravljen pomagati, je špor-
tnik v pravem pomenu besede. 

OŠ Dob
Neja Kavčič vneto trenira gimna-
stiko in najboljše rezultate dosega 
v skokih na mali prožni ponjavi 
(državna prvakinja – posamično 
in ekipno) in pri akrobatiki (drugo 
mesto). Uspešna je tudi v skoku v 
daljino. Rada ima vse vrste športa. Je 
marljiva, vztrajna in potrpežljiva ter 
z združevanjem uspešnega učenja in 
aktivnega treninga vzor vrstnikom. 
David Ivartnik vsa leta šolanja tvor-
no sodeluje v športnem utripu šole. 
Uspešno tekmuje v odbojki (ekipno 
področni prvaki), prosti čas pa na-
menja gorskemu kolesarjenju, kjer je 
že osvojil naslov državnega prvaka, 
odlične rezultate pa je dosegel tudi 
na mednarodnih dirkah. Je član 
Športnega društva Energija in ima 
zelo pozitiven odnos do dela. 

OŠ Dragomelj
Lana Kovič je dobra športnica in je 
sodelovala na mnogih šolskih špor-
tnih tekmovanjih v košarki, ki jo je 
nekaj časa trenirala, rokometu, od-
bojki, uspešna pa je tudi v atletiki. 
Največje uspehe v zadnjem času do-
sega v kickboksingu in boksu, kjer je 
uspešna tako na državnem prven-

stvu (prvo mesto) kot mednarodnih 
tekmah. 
Maks Štempihar je odličen vse-
stranski športnik in vzoren učenec. 
Je odličen atlet, zlasti v skoku v viši-
no in v krosu, hkrati je bil član šol-
ske ekipe v košarki, nogometu, kjer 
je tekmoval v 1. področni nogome-
tni ligi, in odbojki. Pri urah športne 
vzgoje je bil vedno vzor svojim so-
šolcem tako po vzgojenosti kot po 
rezultatih. 

OŠ Jurija Vege
Nina Andrejka je vsestranska špor-
tnica, odlično obvlada igre z žogo 
in atletske prvine. Odlično igra no-
gomet. V ekipi, ki je sodelovala na 
ŠKL, je ključna igralka. V odbojki, v 
kateri je šolska ekipa dosegla drugo 
mesto, je bila vodilna igralka. Uspe-
šna je bila tudi kot atletinja, sodelo-
vala pa je tudi v krosu.
Tadej Bibič je vsestranski športnik. 
Najboljši je med vratnicami pri no-
gometu, ki ga aktivno trenira pri 
Nogometnem klubu Roltek Dob. 
Bil je eden najboljših igralcev v no-
gometni ekipi ŠKL, odličen je tudi 
v košarki, atletiki in odbojki ter je 
zgled svojim vrstnikom, saj zelo po-
zitivno vpliva na vse okoli sebe. 

OŠ Mengeš
Monika Cerar je aktivna in uspešna 
tako na športnem kot na kulturno-
-umetniškem področju. V letošnjem 
šolskem letu je igrala odbojko, tek-
movala v atletiki, tekla pa tudi na 
krosu. Trenira v Klubu Calcit Ka-

mnik. Je tudi maržoretka ter pozna-
na kot vztrajna, zanesljiva, prizadev-
na in vestna učenka.
Martin Kunavar se je posebej izka-
zal v atletiki, kjer se je uvrstil med 
najboljše sprinterje osnovnih šol 
v Sloveniji, uspešen pa je bil tudi s 
štafeto OŠ. Je vsestranski športnik, 
saj je šolo zastopal na krosu, v košar-
ki, nogometu in odbojki. Z uspehi 
je dokazal, da si zasluži biti zgled 
generacijam, ki prihajajo. 

OŠ Janka Kersnika Brdo 
Ajda Tič je izredna športnica in s 
svojimi rezultati izstopa v različnih 
športnih zvrsteh, posebej v gimna-
stiki in atletiki. Je uspešna v igrah 
z žogo, plesu, akrobatiki, predvsem 
v skokih na mali prožni ponjavi, je 
kotalkarica (članica državne repre-
zentance) in zaradi spoštovanja fair 
playa med sošolci in sošolkami ter 
prijatelji zelo priljubljena.
David Lebar s svojimi športnimi 
dosežki izstopa v različnih športnih 
panogah. Je član šolske reprezentan-
ce v košarki in odličen atlet – pose-
bej v tekih na srednje proge, kjer je 
bil posebej uspešen na področnem 
prvenstvu, je tudi najboljši telovadec 
na šoli in član šolske reprezentance 
v košarki in nogometu.

OŠ Trzin 
Annamaria Prezelj je vsestranska 
športnica, ki je šolo zastopala v od-
bojki, atletiki in seveda v košarki 
(članica Ženskega košarkarskega 
kluba Domžale), kjer se je s svojo 

ekipo uvrstila med prvih šest ekip 
na državnem prvenstvu osnovnih 
šol. S svojim odnosom do športa je 
dokazala in dokazuje, da je športnica 
šole več kot zasluženo.
Anej Kmetič je odličen športnik 
in član Nogometnega kluba Dom-
žale. Tekmuje v nogometu, šahu 
(drugo mesto na državnem prven-
stvu) in atletiki. Redno se udeležu-
je ljubljanskega maratona. Pri urah 
športne vzgoje je marljiv in vzoren 
učenec, vedno pripravljen pomagati. 
 
OŠ Roje
Larisa Strojanšek se je udeležila šte-
vilnih šolskih športnih tekmovanj 
in z energičnostjo, iznajdljivostjo, 
vztrajnostjo in občutkom za ekipno 
igro dosegla lepe rezultate. Uspešna 
je bila zlasti v atletiki in v odbojki. 
Ima tudi dober ritem in smisel za 
ples. V šoli je zelo iznajdljiva, do-
brovoljna in ima čut za soljudi.
Sandi Perkovič se je udeležil šte-
vilnih šolskih športnih tekmovanj, 
kjer so ga odlikovali hitrost, borbe-
nost in občutek za igro ter soigralce. 
Posebej uspešen je bil v sprintu in 
v košarki, igra tudi nogomet. V šoli 
je dober učenec, ki podpira šibkejše 
sošolce, in pripomore k dobri razre-
dni klimi. V prostem času v klubu 
trenira nogomet.
Vsem najboljšim učencem in učen-
kam naših osnovnih šol iskrene če-
stitke ter veliko športnih uspehov 
na njihovih nadaljnjih življenjskih 
poteh, pa prijetne počitnice, seveda.

Vera  Vojska

Farkaš in Klemen Ribaš so se pred-
stavili vsak v svoji disciplini (100 m, 
300 m, daljina) in se vsi uvrstili na 
drugo mesto.
Rok Balantič in Gabriela Kumek sta 
svoja nastopa na 7. Memorialu Ma-
tica Šušteršiča in Patrika Cvetana 7. 
junija 2012 v Ljubljani zaključila s 
tremi visokimi uvrstitvami. Rok je 
bil najboljši v suvanju krogle in dru-
gi v metu kopja med mladinci, Ga-
briela je bila druga v metu kladiva.
Da so v letošnji sezoni ekipno res 
boljši fantje, so le-ti še enkrat do-
kazali 9. junija 2012 na Atletskem 
pokalu Slovenije za pionirje do 16 
let, kjer so bili ekipno sedmi. Največ 
točk je ekipi prinesel Rok Balantič 
kot zmagovalec v kopju in drugi 
v krogli, na stopničkah je stala še 
štafeta 4 x 300 m v postavi: Anže 
Farkaš, Luka Razpotnik, Gregor 
Pevec in Klemen Ribaš. Na najdalj-
ši preizkušnji 3000 m se je pomeril 
Janez Golja, med dekleti pa je kot 
edina predstavnica na nehvaležnem 
četrtem mestu svoj nastop v skoku 
v daljino zaključila Tea Podbevšek.
Le dan za starejšimi so se v Kopru 
na Atletskem pokalu pomerili še 
pionirji do 14 in do 12 let. Med sta-
rejšimi, ki so bili ekipno tretji, sta za 
srebrni medalji poskrbela Matevž 
Potrbin v vortexu in Juš Smole v vi-
šini, bronaste medalje se je veselila 
štafeta 4 x 200 m v postavi Matevž 
Hribar, Matic Ulčar, Jakob Jančar in 
Juš Smole. Dekliška postava 4 x 200 
m Sofia Kokot, Neja Karner, Zala 
Šenet in Neža Hren je bila sedma. 
Tri odličja so osvojili tudi najmlaj-
ši: Sven Ulčar je bil drugi v hoji na 
800 m, Tilen Ulčar tretji na 200 m, 
na tretjo stopničko pa je stopila še 
štafeta 4 x 200 m: Tilen Ulčar, Jure 

Hribar, Maks Ulčar in Žan Gashi.
Slovenske barve sta kot člana mla-
dinske atletske reprezentance 9. 
junija 2012 na četveroboju Hrva-
ška-Češka-Madžarska-Slovenija v 
Slovenj Gradcu zastopala Gabriela 
in Denis Kumek. Prva je metala 
kladivo, drugi disk, oba sta nastopa 
zaključila na osmem mestu.
Na postojnskem stadionu se je 10. 
junija odvil 3. miting mednarodne 
atletske lige. Med sicer ne številnimi 
udeleženci sta svoj nastop zabeležila 
tudi Bernarda Letnar kot zmagoval-
ka v metu kopja (46,18 m) in Anže 
Zupan kot drugouvrščeni v teku na 
800 m (1:59,23 min). Berni je na-
stopila še na močnem 17. medna-
rodnem mitingu ob dnevu rudarjev 
14. junija v Velenju, kjer je osvojila 
osmo mesto.
Radovljica je bila 16. junija 2012 
obarvana oranžno, saj je na odpr-
tem prvenstvu Gorenjske nastopila 
množica domžalskih atletov. Med 
zmagovalce so se zapisali: Anže 
Farkaš, Rok Balantič, štafeta 4 x 
100 m fantov U16 ter deklet do 16 
in do 12 let (U16, U12). Podprvaki 
Gorenjske so postali: Klemen Ribaš, 
Juš Smole, Tea Podbevšek, štafeta 4 
x 100 m fantje U14, Žan Vrhovnik 
in Tilen Ulčar. Bronastega odličja so 
se veselili: Luka Razpotnik, Neža 
Hren, Maks Ulčar in Žan Vrhovnik.    
Na Finalu atletskega pokala Slo-
venije ima pravico nastopiti le naj-
boljših 12 oziroma 16 atletov v po-
samezni disciplini, ki si svoj nastop 
priborijo na dveh kvalifikacijskih 
tekmah. Na letošnjem Finalu je 
nastopila peterica domžalskih atle-
tov. Na tretjo stopničko je po metu 
kopja stopila Bernarda Letnar, tik 
pod stopničkami je bila med kladi-
vašicami Gabriela Kumek, na petem 
mestu sta svoja nastopa zaključila 
Jože Pirnat v suvanju krogle in Peter 
Kastelic na 3000 m, šesta je bila še 
Erika Pirnat v krogli.

Bojana Vojska

Alja Sitar je na evropskem pr-
venstvu v atletiki kot članica 
štafete 4x100m osvojila 11. me-
sto! Čestitke!

mnc domžale 

Starejši dečki NK Domžale 
ponovno državni prvaki!

članski ekipi najuspešnejša selekcija 
Nogometnega kluba Domžale. V 

minuli sezoni so še drugič zapored 
in tretjič v zgodovini osvojili naslov 
državnega prvaka Slovenije. Moštvo 
trenerja Tomija Broniča, ki je s fanti 
delal vse od desetega leta starosti, je 
v finalu s skupnim izidom 5:2 za-
služeno odpravilo Celjane, ki so bili 
najboljši v vzhodnem delu države. 
Fantom iskreno čestitamo! 

Foto: Lado Vavpetič, 
NK Domžale 
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klub borilnih 
veščin domžale

Hana gre 
na svetovno 
prvenstvo 
Hana Mihelčič, perspektivna člani-
ca Kluba borilnih veščin Domžale, 
je bila na osnovi odličnih uvrstitev 
na tekmovanjih v Sloveniji in tujini 
povabljena na priprave slovenske re-
prezentance. Med številnimi uspehi 
je treba posebej izpostaviti, da je ka-
detska slovenska prvakinja, na Sve-
tovnem kickboxing pokalu 2012 pa 
je osvojila tretje mesto.
Priprave so potekle konec junija in v 
začetku julija, vodili pa so jih trener 
državne reprezentance za disciplino 
semi contact Igor Kalšek ter trener-
ji Igor Hudales, Srečko Rozman, 
Emil Benko in Klemen Juvan. Poleg 
treningov so mladi prisluhnili tudi 
mednarodnemu sodniku Ivu Vodo-
pivcu, ki je pripravil predavanje na 

Golf še vedno 
premalo poznan šport
Golf je igra, v kateri igralec z enim 
ali več zaporednimi udarci v skladu 
s pravili spravi žogico od udarjališča 
v jamico. Začetek razvoja sega v 15. 
stoletja na Škotskem (po nekaterih 
virih celo v 10. stoletje na Kitaj-
skem). Sčasoma je pridobil vedno 
več privržencev, tako da v 18. stole-
tju nastanejo na Škotskem in Angli-
ji prvi klubi in vse bolj izpopolnjena 
pravila. Med prvo ustanovljene sodi 
danes svetovno znani klub Royal 
and Ancient golf club of St. An-
drews, znan tudi pod imenom The 
society of St. Andrews golfers. Da-
nes je golf najbolj razširjen v Angliji, 
Novi Zelandiji, Avstraliji in Ameri-
ki. Zadnje čase se sorazmerno hitro 
širi tudi v azijske in afriške dežele. 
Golf je nekoč že bil olimpijska di-
sciplina, pa je potem izpadel. Leta 
2010 je bilo doseženo, da bo golf 
spet zastopan na olimpijskih igrah 
leta 2016. 
V Sloveniji se je organiziran razvoj 
golfa razvil sorazmerno pozno in 
sicer na Bledu leta 1938. Šele v za-
dnjih 20 letih se je ta šport bolj raz-
širil in šteje že 14 igrišč na različnih 
lokacijah v Sloveniji. Bolj se je začel 
razvijati po letu 2000 in vsako leto 
pridobi približno 500 novih članov, 
kar je povezano tudi s povečevanjem 
števila igrišč, ki jih je danes že 14 in 
poleg tega še 26 vadbišč. V Sloveniji 
deluje 45 klubov, ki so registrirani 
v Golf zvezo Slovenija, ki beleži že 
okoli 7000 igralcev.
Vsa golf igrišča v Sloveniji zahtevajo 
od igralcev, da imajo opravljen izpit 
golfa, ki je sestavljen iz dveh delov: 
poznavanje pravil in praktičnega 
igranja na igrišču.

Golf ni več šport elite
Zaradi spremenjenega načina gle-
danja na golf kot športno dejavnost, 
golf počasi zgublja prizvok elitizma. 
V strukturi igralcev je delež višjega 
sloja le še okoli 5%, z načrtnim de-
lom pa vse bolj narašča delež učen-
cev, dijakov in študentov (že okoli 
20%).

Golf klub Arboretum ima vizijo
Cilj GK Arboretum je navdušiti čim 
več ljudi v igranje golfa. Nove člane 
skuša pritegniti z več aktivnostmi:
- Organizacijo ugodnih tečajev za 
začetnike po sprejemljivi ceni (99 
evrov), ki potekajo vsak četrtek in 
soboto, kjer se spoznajo s teoretič-
nim delom pravil golfa, 8 ur prak-
tičnega dela na vadišču, igranjem 9 
lukenj ter pridobitvijo licence, izpo-
sojo opreme in opravljanjem izpita 
iz teoretičnega znanja.
- Vodenje šole golfa, ki je namenje-
na šolanju mladine do 25. leta. 
V Sloveniji vodi to šolo samo 7 klu-
bov. GK Arboretum je na mladin-
skem področju vodilna šola v Slove-
niji. V šolo se lahko vključijo otroci 

Teden dni za članskim junijskim 
izpitom v Ljubljani so v Domžalah 
potekali izpiti za otroke in nižje pa-
sove članov. Telovadnica v osnovni 
šoli Venclja Perka je bila nabito polna 
otrok in staršev, ki so prišli spodbu-
jat mlade nadobudneže. Konec tega 
semestra smo na izpitih uvedli tudi 
novost – naši najmlajši karateisti so 
pod vodstvom ene od trenerk  cici-
banov pokazali, kaj vse so se naučili 
v letošnjem letu. Pozneje je za otroke, 
ki so letos končali prvi razred, sledil 
še izpit za 8. kyu, saj bodo septembra 
začeli trenirati v višji skupini. Za ci-
cibani so sledili še izpiti za otroke do 
rumenega pasu, nato pa razglasitev 
rezultatov. Vsi otroci so domov od-
šli veseli, saj so njihovi beli pasovi vsi 
dobili dodatno črno črtico za uspe-
šno opravljen izpit. Zatem je sledila 
krajša pavza, nato pa izpiti za višje 
pasove, in izpiti za člane do zelenega 

ssk sam ihan

Priprave na 
novo sezono
Čeprav je tu že konec šole in so počitnice, se naši fantje 
trdno pripravljajo in pridno trenirajo. Prejšnji mesec so 
bili na pripravah v Predazzu v Italiji, kjer so odprli po-
letno sezono skakanja. S pripravami so zelo zadovoljni 
in tudi kažejo se že uspehi in napredovanja naših ska-
kalcev, za katere je v veliki meri zaslužen trener Simon. 
Pravi, da še ni bilo boljšega vzdušja v klubu, kot je se-
daj. Da pa ne bom pozabila naših najmlajših, ki se prav 
tako trudijo in vestno hodijo na treninge, ki jih vodi Gaj 
Trček, moram povedati, da se je fantom pridružila tudi 
predstavnica nežnejšega spola Zala, ki z velikim veseljem 
in brez kakršnega koli strahu uspešno konkurira našim 
mladim fantom. Število članov v klubu se uspešno pove-
čuje. Povečala se je tako starejša kot tudi mlajša skupina. 
Omeniti pa moram tudi to, da imamo novega pomočni-
ka trenerja Andraža Korošca.
Po končanih pripravah se je 9. junija 2012 zgodil ve-
lik trenutek za nas in prav tako za Jureta Šinkovca, ki 
se mu je pričela nova sezona FIS pokala. V soboto je v 
Romuniji na uvodni tekmi dosegel 1. mesto in rekord 
skakalnice z 72,5 metra. Jure je po skoku dejal: »Skok 
sem moral nekoliko skrajšati, saj se mi je pričela delati 
že ravnina.«

Vsako leto ob zaključku šolskega 
leta in ob pričetku vadbe JOGE V 
PARKU Društvo Joga v vsakda-
njem življenju Domžale skupaj z 
Arboretumom Volčji potok organi-
zira dogodek, ki združi vse vadeče 
in je hkrati otvoritev nove sezone 
vadbe joge v parku.
Tudi letos so se člani Domžalskega 
društva in prav tako člani nekaterih 
drugih slovenskih društev zbrali na 
parkirišču pri bazenu v Domžalah. 

temo anti-dopinga in postopka kon-
trole prisotnosti dopinga ter tekmo-
valce seznanil s sodniškimi pravili in 
drugimi aktualnimi zadevami.
Svetovno kadetsko in mladinsko 
kickboxing prvenstvo bo od 8. do 
15. septembra v Bratislavi na Slo-
vaškem. Hana bo čas do septembra 
izkoristila za naporne treninge v 
klubu s trenerji, v veliko pomoč pa 
ji bo tudi dvojčica Teja. Teji, ki je 
tudi slovenska kadetska prvakinja v 
light contact disciplini, se letos žal 
ni uspelo uvrstiti v ožji izbor kan-

didatov za reprezentanco, enako pa 
tudi perspektivnemu mladincu An-
dreju Repniku, ki je dosegel odlič-
ne uvrstitve v kar dveh disciplinah 
kickboxing športa, kick lighta in 
K1-rullsa. Oba bosta imela prilo-
žnost, da svoje moči in spretnosti 
morda pokažeta v letu 2013, ko bo 
Evropsko kadetsko in mladinsko 
prvenstvo na Madžarskem.
Držimo pesti za Hano Mihelčič, 
vsem članom in članicam kluba pa 
prijetne počitnice!

V. V. 

sankukai karate klub domžale

Junijski izpiti za otroke 
in 35. LKŠ

pasu. Tako otroci kot člani so bili na 
izpit dobro pripravljeni in v večini so 
napredovali v višji pas. Vsem, ki so 
izpit uspešno opravili, iskreno česti-
tamo, tistim, ki te sreče tokrat niso 
imeli, pa želimo veliko volje in do-
brih treningov še naprej, in se vidimo 
na naslednjem izpitu!
Izpit za višji pas so uspešno položili:
•	 8.kyu: David Bokan, Nejc Bol-

har, Oskar Ivanec, Maj Vidmar, 
Taja Pavlič, Nicholas Gabrovšek-
-Galsworthy, Aljaž Goršek, Lina 
Kadunc, Jaka Korošec, Jan Kromar, 
Katja Mihajlovič, Nik Moder, Šte-
fan Podgornik, Tajda Rusjan, Vid 
Kiauta, Jaka Špruk, Anže Žalec

•	 7. kyu: David Aljoša Pavlin, Ma-
tic Šuštar, Žan Legat, Anže Žalec, 
Kiara Čižmešija, Kristjan Luknjar 

•	 6. kyu: Liam Cimperman, Brina 
Markič, Živa Markič, Mark Po-
ljanšek, Matej Ravnikar, Lenart 

Terčič, Vasja Varšič, Gal Podlipnik, 
Antonio Glišič, Žan Juhant, Miha 
Kolar, Sebastijan Ščekič, Patrik 
Blagus Basarić, Vital Maj Krivic 
Rezar, Luka Novak, Luka Osolin, 
Pia Pavič, Zala Tavčer, Dominik 
Močan, Maks Urh, Neža Volčini, 
Nina Cuderman, Neža Jurjevec, 
Din Čolić, Riena Hribar, Aleksej 
Peter Ivanuš, Zoja Kokalj, Nel-
li Koncilja, Mark Krevs, Matju 
Limoni, Mark Loboda, Matevž 
Petrič, Nik Pirc, Adam Rakun, La-
ura Savič, Rok Schwarzbartl, Nik 
Štrukelj, Blaž Kešnar

•	 5. kyu: Matic Tomori, Martin Je-
reb, Aljaž Kuhar, Domen Podbe-
lšek, Max Žibert, Erazem Burja, 
Luka Debelić, Jurij Drobež, Lana 
Štrumbelj, Simon Jeglič, Andraž 
Kavčič-Pavlivič, Maja Kotar, Bar-
bara Skukan, Lara Ulčakar, Liza 
Ulčakar, Dejan Vatovec, Mirta 
Zajc, Aleš Žiberna

•	 4. kyu: Jan Keržič, Erazem Bro-
dar, Anej Ivanec, Andrej Sušnik, 
Jure Sušnik, Nejc Balaban, Aleš 
Belšak, Domen Cvar, Tajda Ko-
blar, Anže Oršič, Aleksandre Jože 
Podpečan, Iztok Podpečan, Matic 
Burja, Borut Resnik

•	 3. kyu: Ana Novak, Gal Pust, 
Kristina Krajnc, Martin Pavkovič, 
Sebastjan Trdin, Žan Zakrajšek

•	 2. kyu: Žan Jašič
•	 1. kyu: Klavdija ResnikV tem 

času že poteka težko pričakovana 
letna karate šola v Umagu, ki se 
letos odvija že kar 35. zapored. V 
lepem naselju ob Umagu smo se 
zbrali karateisti in spremljevalci 
vseh starosti, ki počitnice v Uma-
gu vsako leto nestrpno pričakuje-
mo. S prvim tednom že zaključu-
jemo, čaka pa nas še en razburljiv 
teden treningov, poležavanja ob 
plaži in namakanja v topli vodi, ob 
koncu tedna pa izpiti.

Pošiljamo vam pozdrave iz Umaga in 
vam želimo čudovito poletje še naprej!

Tjaša Š.

društvo joga v vsakdanjem življenju

Otvoritev vadbe »Joga v parku«
Prijavljenih je bilo preko 300 udele-
žencev, katerih pot je vodila ob reki 
Kamniški Bistrici proti Volčjemu 
Potoku. A letos je vreme malce pona-
gajalo, zato se je eno in pol uro dolg 
sprehod nadaljeval z vadbo jogijskih 
vaj – asan - namesto v Arboretumu, 
v telovadnici OŠ v Radomljah. Po eni 
uri in pol vadbe joge so kuharice šole 
poskrbele za enkratno kosilo in tako 
se je zaključil letošnji izlet, ki je odprl 
Poletno vadbo joge v parku Arbore-

tumu, ki bo potekal pod vodstvom 
inštruktorjev društva JVVŽ Domžale 
vsako nedeljo od 17.00 do 18.30, in 
sicer od 24. 6. do vključno 26. 8. Vadba 
je brezplačna, potrebno pa je plačati 
vstopnino v park. Vabljeni!
Vsem bralkam in bralcem Slamnika 
želimo čim bolj sproščujoče poletne 
počitnice, septembra pa vas vabimo, 
da se nam pridružite na vadbah v 
društvu.

Društvo JVVŽ Domžale

evropsko prvenstvo v golfu

Izjemen dosežek Kristjana, Maxa in Taše 
iz Golf kluba Arboretum na evropskem 
prvenstvu v golfu

že od tretjega leta naprej. Z mesečno 
šolnino imajo pokrito vadbo dvakrat 
tedensko. Tistim, ki imajo tekmo-
valne ambicije, klub omogoča vadbo 
pod zelo ugodnimi pogoji tudi več-
krat na teden. Posebne ugodnosti 
imajo najmlajši otroci. Če so bili v 
preteklosti vključeni v igranje gol-
fa predvsem otroci staršev, ki so že 
igrali golf, se je danes ta pristop zelo 
spremenil. Strokovni team GK Ar-
boretum (Miran Žebaljec, vodja šole 
golfa in član predsedstva GZ Slove-
nije, prof. Uroš Križanič, kondicijski 
trener, Rok Pišek, trener najmlajših 
skupin) skušajo v šolo golfa prite-
gniti čim večje število mladih prek 
klubskih povabil in tudi direktnim 
povezovanjem po vrtcih in šolah 
širše kamniško-domžalske regije. 
Na ta način so vzgojili in navdušili 
veliko dobrih potencialnih igralcev 
golfa, kar vedno znova potrjujejo na 
številnih domačih in mednarodnih 
tekmovanjih. 

je klubski tekmovalci in jim gre zares 
vsa pohvala za njihovo borbenost in 
zbranost na igrišču.

Poseben način zbiranje sredstev
Recesija je posegla tudi na področja 
športa. V GK Arboretum poznajo 
več oblik zbiranja sredstev, od spon-
zorjev, občinskih dotacij do izvirne 
oblike prek organizacije slikarske 
akademije, ki je bila letos že deve-
ta. K sodelovanju povabijo vidnejše 
akademske slikarje in potem poteka 
avkcija slik. Letos se je na povabilo 
odzvalo deset priznanih slikarjev: 
France Slana, Peter Bevs, Črtomir 
Frelih, Boni, Simon Kajtna, Nikolaj 
Mašukov, Tomaž Perko, Klavdij Pal-
čič, Viktor Šest in Maruša Šuštar. S 
temi sredstvi vlagajo zlasti v dejav-
nost v mladinskih vrstah od nakupov 
aparatur do ureditve zimskega vadbi-
šča v zgornjem delu restavracije. Dela 
slikarjev si je možno ogledati v avli 
restavracije Golf centra Arboretum.

18. junija 2012 je SSK Costella Ilirija v Mostecu or-
ganizirala revijalno tekmo, imenovano Revije skokov 
in med drugim tudi prvič v zgodovini tekmo mešanih 
parov, kjer sta Jure Šinkovec in Urša Bogataj pristala na 
drugem mestu. 

Blažka Škulj

Pravilen pristop GK Arboretum po-
trdili uspehi Kristjana, Maxa in Taše 
na US KIDS- European Champi-
onship 2012
Z nedavnega evropskega prvenstva 
US KIDS - European Champion-
ship 2012, ki se je od 5. do 7. junija 
2012 odvijalo v mestu Gullane, East 
Lothian na Škotskem, kjer je nastopi-
lo okoli 600 tekmovalcev iz 40 držav, 
so se z izrednimi uspehi vrnili tudi 
trije tekmovalci GK Arboretum: Kri-
stjan Vojteh Burkeljca, Max Popovič 
in Taša Torbica. Kristjan je v katego-
riji dečkov v starosti 9 let zasedel 3. 
mesto, Max pa je bil v isti kategoriji 
na nehvaležnem četrtem mestu. Zelo 
odmeven je bil nastop Kristjana, saj je 
v svoji kategoriji postavil tudi rekord 
igrišča – 5 udarcev pod parom igrišča. 
Taša je v kategoriji deklic 11 let za-
sedla odlično 4. mesto. To prvenstvo 
je bilo istočasno tudi kvalifikacijsko 
tekmovanje za udeležbo na svetov-
nem prvenstvu, ki bo letos v Ameriki, 
na katerega lahko odpotuje prvih pet 
iz kvalifikacij. Zato ima rezultat, ki so 
ga dosegli tekmovalci GK Arbore-
tum, še toliko večjo vrednost, saj so si 
vstopnico za Ameriko priigrali vsi tri-

Golf ne pozna 
starostnih omejitev
Ocenjujejo, da je golf najštevilčnej-
ši individualni šport na svetu. Igra 
je primerna za vse starosti in vsa 
življenjska obdobja, zlasti za ljudi 
vseh starosti, ki ne marajo drugih 
športov, radi pa se gibljejo v naravi. 
Tekmujejo lahko v vseh starostnih 
kategorijah, tudi dobri s slabimi in 
obratno. V vsaki starostni kategoriji 
lahko kakšen posameznik preseneti, 
tako kot je to uspelo veteranu Mira-
nu Žebaljcu, ki je 7. junija letos na 
Ptuju postavil zgodovinski rekord v 
seniorski kategoriji – odigral 2 udar-
ca pod parom igrišča.
Golf je vse bolj dostopen za vse slo-
je ljudi. Kdor uživa v naravi, se rad 
druži z ljudmi ali pa ga samo to za-
nima, potem se lahko oglasi v GK 
Arboretum, kjer ga bodo prek tečaja 
seznanili z vsemi posebnostmi igra-
nja golfa, ali pa se priključijo mla-
dinski skupini. Poizvedbo je možno 
dobiti na e-mail: miran@gk-arbore-
tum.si. ali na internetni strani GK 
Arboretum.

T. Z. 
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Naši dragi plesalci! Tudi letos ste 
opravili odlično delo, odplesali ste 
odlično. Dokazali ste, da vam v ži-
vljenju izzivi, ki vas še čakajo, niso 
v breme, ampak v veselje. Veselimo 
se nove plesne sezone z vami in se 
vam zahvaljujemo, ker ste nam po-
lepšali vsako uro treninga s svojo 
energijo, idejami, smehom in dobro 
voljo. Skupaj smo premagali tudi 
tiste manj sončne trenutke, zaga-
te in morebitna nevihtna obdobja. 
Skupaj smo zrasli tako v višino kot v 
naših srcih. Na državnih prvenstvih 
smo skupaj dosegli kar 15 naslovov 
državnih prvakov, 10 srebrnih in 5 
bronastih odličij, pred poletjem pa 
dobili tudi evropske prvake – Po-
tepuhe, pionirska street show mala 
skupina. Sezono ste uspešno zaklju-
čili plesalci prav vseh sekcij, plesni 
pari, show in hip hop plesalci ter 
plesalci electric boogieja in oriental-
skih plesov. Odlično nam gre!
Dragi starši, samo z vašo pomočjo 
nam je uspelo brezskrbno plesati 
in si nabirati plesno znanje. Samo 
z vašo pomočjo smo lahko postali 
bolj samozavestni, bolj sproščeni ob 

V zadnjih dneh, ko se bližajo po-
membna tekmovanja v umetno-
stnem kotalkanju, se je domžalski 
kotalkarski klub PIRUETA odpra-
vil na mednarodno tekmovanje na 
Dunaj. S tamkajšnjim klubom goji 
domači klub številna prijateljska 
srečanja. Klub je izkoristil povabilo 
dunajskega kluba in hkrati organi-
ziral tudi izlet in vsi so si lahko v 
enem dnevu ogledali znamenitosti 
Dunaja, naslednji dan pa je bilo 
tekmovanje. Poln avtobus staršev in 
navijačev se je skupaj s tekmovalci 
odpravil v zgodnjih jutranjih urah v 
glavno mesto Avstrije.
Tekmovalki Ana Marija Divovič in 
Lara Dolenc sta vsaka v svoji katego-
riji osvojili prvo mesto, Rebeka Košir 

Ni veliko mladih deklet, ki bi že v 
rani mladosti ugotovile, kaj je tisto, 
kar jih bo pritegnilo v življenju. 
Domžalčanka Nina Rihtar je že 
zelo kmalu, pri komaj treh letih, 
ugotovila, da se je zapisala plesu, ki 
ji sedaj, pri njenih mladih letih za-
polnjuje velik del časa. Prvih plesnih 
korakov se je naučila že v vrtcu, kjer 
je obiskovala plesne urice, kasneje 
pa je pričela z rednim obiskovanjem 
plesnih vaj, sledili so že tudi prvi na-
stopi in uspehi. Nina je poleg tega, 
da se rada ukvarja s plesom, tudi 
imenitna sogovornica, in pravi uži-
tek je bil z njo opraviti ta intervju.  
Uvodoma si že povedala, da te je 
ples pritegnil že zelo zgodaj, v vrt-
cu. Očitno te tudi v osnovni šoli 
ni premamila kakšna druga dejav-
nost.
Nikakor ne, moja ljubezen do plesa 
je postala še večja, zato sta se starša 
odločila, da je čas, da začnem obi-
skovati pravo plesno šolo in tako sta 
me vpisala v plesno šolo Akademija, 
ki se nahaja v trgovskem centru Bre-
za, na tečaj hip hopa, ki ga obisku-
jem še danes. Po televiziji sem redno 
spremljala ter si ogledovala plesne 
video spote in si želela, da bi tudi 
sama kdaj nastopala v kakšnem od 
njih. V tistem času je bila zelo po-
pularna slovenska fantovska skupina 
Game Over. Sama sem bila velika 
oboževalka teh postavnih mladih 
fantov in starša sta me redno vozila 
na njihove nastope in koncerte po 
vsej Sloveniji. Razlog, zakaj sem se 
vpisala v plesno šolo Akademija, pa 
je bil ravno ta, da je tam hip hop učil 
plesati Dennis - član skupine Game 
Over. Torej sem lahko svoje plesno 
znanje nadaljevala ob boku svojega 
glasbenega idola, ki sem prej gledala 
po televiziji, v revijah in ga od da-
leč opazovala na njihovih nastopih. 
Lahko bi rekla, da so se mi takrat 
uresničile velike sanje. 
Kako pa je potekal tvoj trening 
plesa, verjetno malo drugače, kot 
si mnogi to predstavljamo?
Na treningih smo se učili razne ko-
reografije in jih nato »pilili«. Mene 
so najbolj navdušile tiste, ki so jih na 
nastopih plesali Game Over. V ple-

Potepuhi so 
evropski prvaki 

Češko mesto Usti nad Labem je 
gostilo evropsko prvenstvo v street 
dance showu. Slovenijo in PK Miki 
so pod vodstvom Andraža Mra-
ka zastopali naši najmlajši plesalci, 
državni prvaki v street dance malih 
skupinah, Potepuhi in osvojili na-
slov evropskih prvakov. 
V soboto, 16. junija, zvečer je pri-
letelo sporočilo: Zmaaaagaaaa! 
Evropski prvaki! Andraž in plesal-
ci so bili presrečni. V konkurenci 
enajstih malih skupin so navdušili 

Amsterdam je 30. junija in 1. julija 
gostil najboljše športnike v cheer-
leadingu in cheer plesu. Evropske-
ga prvenstva se je udeležilo 1750 
športnikov iz 21 držav. Mladinska 
skupina Sovice je osvojila 3. mesto 
v kategoriji cheer freestyle.
Cheerleading in cheer ples sta v 
Evropi precej mladi športni pano-
gi, v kateri se iz leta v leto povečuje 
število športnikov in članov evrop-
ske zveze. Tudi v Sloveniji se ti dve 
športni panogi zelo hitro razvijata. 
Zaradi velikega števila nastopajo-
čih je Evropsko prvenstvo 2012 v 
soboto gostilo člane, v nedeljo pa 
mladince. Mladinke ŠD Sovice so 
se za medalje potegovale kar v štirih 
kategorijah.
Plesna para Karmen Gerič in Nina 
Zvizdalo (cheer freestyle) ter Neža 
Pirnat in Sara Novak (cheer jazz) 
sta v hudi konkurenci zasedla ne-
hvaležno 4. mesto, kar je izjemen 
dosežek v evropskem merilu. Po-
hvaliti je potrebno tudi nastop sku-
pine v hip hop kategoriji, ki je za 

Pogovor z NiNo rihtar

Ples me je mikal od malega
sni šoli sem pokazala veliko plesne-
ga talenta in tako so se začeli tudi 
težko pričakovani plesni nastopi. Še 
danes se spomnim, kako je imela 
skupina Game Over nastop ravno 
v Mercator centru v Domžalah in 
seveda sta me starša odpeljala tja. 
Ko me je v množici oboževalk za-
gledal moj trener, torej Dennis, me 
je poklical na oder in sem skupaj s 
fanti odplesala njihove koreografije 
pred množico zavistnih oboževalk. 
Moje veselje je bilo takrat neizmer-
no, saj si še v sanjah nisem upala 
predstavljati, da bom kdaj stala na 
odru skupaj s svojimi idoli – pa se je 
uresničilo ravno to. 
Kmalu si potem začela dosegati 
tudi uspehe na tekmovanjih, kaj-
ne?
Da, ko sem okusila, kako je stati na 
odru pred množicami ljudi, sem si 
tega vedno bolj želela. Moja želja 
po uspehih je rasla in rasla, redno 
sem trenirala in nadgrajevala svoje 
plesno znanje. Leta 2008 smo se s 
skupino udeležili tudi prvega ple-
snega tekmovanja in sicer državnega 
prvenstva, kjer smo dosegli 9. mesto. 
Za prvič smo bili z rezultatom kar 
zadovoljni, vendar smo naslednje 
leto želeli pokazati še več. In res, 
sledila je nova plesna sezona in čas 
za nova osvajanja lovorik. Opustili 
smo nastope in se posvetili pripra-
vam na sama tekmovanja. Tako smo 
aprila leta 2009 nastopili na kvalifi-
kacijskem turnirju v modernih tek-
movalnih plesih in dosegli odlično 
3. mesto v kategoriji mladincev. To 
bila velika spodbuda, zato smo še 
naprej trdo trenirali ter vztrajali in 
naslednje leto svoj uspeh še izbolj-
šali, saj smo v isti kategoriji kot prej-
šnje leto osvojili zavidljivo 2. mesto. 
To je bila verjetno tudi prelomnica 
za tvoj prehod v plesno solo karie-
ro, če se ne motim …
Vsekakor moram temu samo pritrdi-
ti. Ker sta bili moja želja in potencial 
velika, sva se skupaj s trenerjem odlo-
čila, da se sama preizkusim tudi v solo 
kategoriji. In tako so sledili dodatni 
treningi in posledično sem imela 
vedno manj prostega časa. Vendar 
sem v plesu neizmerno uživala ter 

vso svojo energijo in čas usmerila v 
treninge. Tako je sledil prvi kvalifika-
cijski turnir v najmočnejši in najbolj 
konkurenčni kategoriji: hip hop solo 
članice. Trema je bila velika, saj sem 
prvič stala na odru čisto sama. Kljub 
dobremu nastopu pa se nisem uspe-
la kvalificirati na državno prvenstvo 
in razočaranje je bilo tako veliko, da 
sem hotela že zaključiti svojo plesno 
pot. Vendar sem se po pogovoru s 
trenerjem odločila, da si udejstvo-
vanja v plesu resnično želim in tako 
sem vztrajala še naprej. 
In tudi uspela?
Ja, čez dober mesec je ponovno sledil 
kvalifikacijski turnir, ki sem se ga ude-
ležila, razumljivo da malce s strahom, 
a je bil moj trud poplačan. Dosegla 
sem 6. mesto in se tako uspešno kva-
lificirala na državno prvenstvo. Tako 
sem leta 2011 na državnem prvenstvu 
tekmovala v dveh članskih kategori-
jah in sicer v  kategoriji hip hop ve-
like formacije in hip hop solo ženske. 
V prvi smo s plesno skupino Endless 
(v kateri plešem še danes) dosegli 8. 
mesto, med solistkami pa sem od 40 
tekmovalk dosegla zlato sredino - 20. 
mesto. Tudi letos lahko rečem, da je 
za mano kar uspešna plesna sezona, 
saj sem v solo kategoriji nastopila na 
petih pokalnih turnirjih in februarja 
osvojila 11. mesto in v isti kategoriji 
sem na državnem prvenstvu še izbolj-
šala svoj lanski rezultat in dosegla 16. 
mesto in za las zgrešila vstopnico za 
evropsko in svetovno prvenstvo. Tudi 
zato, ker je to nek nov izziv, nov mej-
nik za mene, mislim nadaljevati in 
vztrajati in upam, da mi bo tudi kmalu 
uspelo stati na evropskih in svetovnih 
plesnih odrih.
Prej si omenila tudi plesno skupi-
no, skupinski ples te torej, kljub 
tvoji solo karieri, še vedno privla-
či?

Seveda, čeprav je plesati v skupini 
ali pa sam kar precej velika razlika. 
S plesno skupino Endless smo imeli 
kar nekaj nastopov in začeli smo se 
pojavljati tudi v različnih (predvsem 
internetnih) medijih. Skupina šteje 
devet članov in skupaj sodelujemo 
že tri leta. Naša najboljša uvrstitev 
na državnem prvenstvu je 8. mesto v 
članski kategoriji. V prihodnje si že-
limo poleg tekmovanj več nastopov. 
Trenutno vse usmerjamo v nastope 
in ne več toliko v tekmovanja, saj se 
nam v prihodnje ponuja priložnost 
stati na velikih odrih in sodelovati s 
skupino Game Over.
Torej je velika razlika ne samo 
med skupinskim ali solo plesom, 
temveč tudi med tekmovanji in pa 
nastopi?
Da, povsem drugače je tekmova-
ti, kot pa nastopati. Nastopi so za 
plesalca en velik užitek in končni 
aplavz je ena velika nagrada. Tek-
movanja so za plesalca dobra šola 
in na tekmah se plesalci veliko na-
učimo. Same tekme pa so zelo stre-
sne in naporne in seveda je lepo je 
na koncu držati v rokah diplomo, 
pokal ali pa medaljo, vendar še lep-
še je stati na velikih ali pa majhnih 
odrih pred publiko, ki uživa v tvojih 
nastopih in najlepše je ljudem nari-
sati nasmeh na obraz. Nam je to že 
uspelo in mislim, da je zadovoljstvo 
ljudi in iskrena pohvala večji uspeh 
za samega plesalca ter veliko večje 
zadovoljstvo in ima večjo vrednost, 
kot pa zlata medalja.
Kaj pa Nina počne, kadar se ne 
ukvarja s plesom in ni v šoli?
Rada se ukvarjam s športom, pred-
vsem kolesarjenjem in rolanjem. 
Poslušanje glasbe in gledanje filmov 
(predvsem komedij in plesnih fil-
mov) mi ravno tako zapolnjuje moj 
prosti čas, rada hodim tudi na izle-
te, obiskujem koncerte … tako, da 
mi vedno zmanjkuje časa in vedno 
nekam hitim. Ker pa obiskujem sre-
dnjo vzgojiteljsko šolo, pa se seveda 
rada ukvarjam tudi z otroki.
Načrti za prihodnost?
Nastopati s skupino Endless, na-
stopati na velikih odrih, sodelovati 
s slovenskimi pevci, plesati tudi na 
svetovnih odrih in nekega dne ime-
ti lastno plesno šolo in svoje plesno 
znanje prenašati na mlade, ki si že-
lijo to, kar sem si v svoji mladosti 
želela tudi jaz: uživati v plesu. 

Janez Stibrič

Dragi starši iN Plesalci PlesNega 
kluba Miki!

Iskrena hvala vsem, ki ste 
nam zaupali in nas podprli 
tudi letošnjo sezono!

nastopanju. Samo z vami smo lahko 
nastopili na pokalnih in kvalifikacij-
skih tekmovanjih, rating tekmah in 
mednarodnih tekmovanjih. Hvala 
vam za vse aplavze in spodbude.
Zato vam hvala, ker ste z nami. Za-
služite si posebno pohvalo in me-
daljo za požrtvovalnost - ker ste z 
nami in pripravljeni izpolniti naše 
želje in pripeljati svoje otroke k nam 
in novim plesnim izkušnjam napro-
ti. Da boste lahko to počeli spet v 
novi plesni sezoni, vedite - vemo, da 
vedno ni lahko, vemo, da se žrtvuje-
te, sebe, svoj čas in svoj delež v našo 
plesno zgodbo.
Veseli smo, da smo lahko z vami in 
nadaljujemo spet v septembru. Do 
takrat pa se predajate poletju, sme-
hu, igri, sladoledu in neizmernemu 
veselju in energiji, ki jo ima samo 
poletje. 
Vaši pedagogi: Andraž, Andrea, 
Anja, Maja, Martina, Nina, Matevž, 
Kristina in Saša 
P.S. Pripravljamo novo spletno stran 
in veseli bomo, če nas poklikate po 
20. avgustu, ko bodo na njej sveže 
informacije!

šPortNo Društvo sovice

Osvojena bronasta medalja 
na evropskem prvenstvu v 
Amsterdamu

dekleta predstavljal še prav poseben 
izziv, saj to zvrst trenirajo šele eno 
leto. Osvojile so 6. mesto.
Največ pričakovanj je bilo za sku-
pino v cheer freestyle kategoriji, 
kjer se je pomerilo kar 13 najboljših 
evropskih skupin. Ozračje je bilo 
napeto, saj je bila podelitev čisto na 
koncu, ko so bili podeljeni že sko-
raj vsi kompleti medalj in pokalov. 
Navdušenja, ko so bile na podeli-
tveni prostor poklicane najboljše 
tri skupine – med njimi tudi Sovice 
– kar ni bilo konec. Medalja Evrop-
skega prvenstva 2012 je osvojena, 
zato ni pomembno, kakšne barve 
je. Z bronasto medaljo je skupina 
izpolnila zastavljene cilje in priča-
kovanja. Nobenega dvoma ni, da 
dekleta čaka še veliko uspehov, saj so 
izjemne športnice. Skupaj s trener-
ko Matejo Grbec gradijo tudi trdne 
medsebojne odnose in prijateljske 
vezi, ki jih danes v mnogih športnih 
ekipah še kako primanjkuje. 
Čestitke za odlične rezultate!

Vesna Gerič

kk Pirueta

Tudi na Dunaju zmagovali
je bila druga, njena sestrica Elizabeta 
Košir pa četrta. Janja Blaž je v kate-
goriji mlajših deklic stopila na drugo 
stopničko za zmagovalce, Leja Žaj-
dela pa je pristala na petem mestu. 
V starejši kategoriji je bila Alenka 
Mali četrta in tako zaokrožila skupni 
uspeh kotalkarskega kluba Pirueta.
Sedaj vsi prizadevno vadijo in se 
pripravljajo za državno prvenstvo, 
ki bo ta vikend v Renčah. Domači 
kotalkarski klub si nadeja uspešen 
nastop, največ pa pričakuje od tek-
movalk, ki bodo nastopale v sta-
rejših kategorijah, saj se bo glede 
na rezultat na državnem prvenstvu 
izbrala tudi reprezentanca Slovenije, 
ki bo nastopila na evropskem in sve-
tovnem prvenstvu v letošnjem letu.

sodnike in s štirimi dodeljenimi 
prvimi mesti prepričljivo zmagali. 
»Uspešen nastop na državnem in 
sedaj evropskem prvenstvu je plod 
planiranega dela in ustreznega od-
ziva plesalcev ter staršev. Plesalci so 
bili ves čas prisotni na treningih, ka-
lili so se na kvalifikacijskih tekmo-
vanjih, kjer so pridobivali na energiji 
in samozavesti. Zelo sem vesel, da 
nam je uspelo,« pravi koreograf in 
učitelj Andraž. 
Rezultat je krasna popotnica za na-
stop na svetovnem prvenstvu, ki bo 
potekalo od 22. do 24. oktobra v me-
stu Pecs na Madžarskem. Srečno!

Saša E.C.
www.mikiples.com 

O nujnosti in potrebnosti ločevanja 
odpadkov sicer ne mislim razpredati, 
vendar vseeno opažam, da se marsi-
kje še ni »prijelo«, kot bi se moralo. 
No, dajmo času čas! V naši vasi naše 
hiše »krasijo« - so pač na vidnem 
mestu pred hišo - trije (premajhni) 
zabojniki, ponekod tudi manj, ki se 
bolj ali manj hitro napolnijo, čeprav 
jih ustrezna javna služba redno pra-
zni ob določenih dnevih. Kdaj pa 
kdaj tudi še kaj v njem ostane, kar 
me kljub pridnosti »komunalcev« 
nekoliko moti. Posebno zabojnik z 
»rumeno kapico« se prehitro napol-
ni, zato je videti poleg njih še kakšno 
vrečko ali dve ... Veliko bolj pa me 
motijo v naši vasi prehitro polni eko-

Opazovalnica

Ekološki otoki včasih predolgo 
čakajo na izpraznitev, kajne?

loški »otočki«, ki velikokrat predolgo 
čakajo na »praznjenje želodcev«. Ne 
vem, zakaj je tako, ampak dejstvo 
je najbrž, da jih nekdo ali več ljudi 
premalokrat »počekira«. Ob tem me 
tudi zanima, kako naše komunalno 
podjetje pristopa k tej »problema-
tiki«. Prepričan sem, da je potrebno 
čisto malo dobre volje odgovornih, 
da bodo v naši prihodnosti »ekološki 
otočki« spet ekološko neoporečni. V 
nekakšni harmoniji z naravo, kot jo 
vidimo na objavljeni fotografiji. O 
njej, fotografiji namreč, pa upam, da 
ne bo v tem Slamniku mikroskopsko 
majhna, kar se mi/ji je že nekajkrat 
zgodilo ...

Bogdan Osolin
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V SPOMIN
22. julija mineva leto dni, odkar je sklenil ži-
vljenjsko pot

Anton Repovž 
Zahvaljujemo se vsem, ki se ga spominjate, mu prižigate svečke in za 

trenutek postojite ob njegovem grobu.

Žena, sinovi, snahe, vnuki in pravnukinja

Besede molčijo, nimajo moči,
da bi v oči povrnile nekdanji lesk. 
Ostaja tolažba, 
da ob bolečem slovesu od tebe
vse lepo in dobro, ki si ju v obilju daroval, 
živita v nas naprej. 

V SPOMIN
Tretjega julija pred petimi leti nas je mnogo pre-
zgodaj zapustil ljubljeni mož in ati

Danilo Trškan
Spomin na tebe večen bo in vedno boš živel med nami.

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu in mu prižigate sveče.
Vsi njegovi

V SPOMIN
13. julija 2012 mineva leto dni, odkar se je od nas 
tiho poslovila moja draga mama

Terezija Zevnik
Hvala vsem, ki se je spominjate!

Hči Valerija

Srce tvoje več ne bije, 
bolečine ne trpiš, 
nam pa žalost srca trga, 
solza lije iz oči. 
Dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 95. letu starosti sklenila 
naša draga mami, babica, prababica, sestra, tašča 
in teta

Ivanka Štrukelj 
roj. Lenček 
iz Doba pri Domžalah

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za besede tolažbe, izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče 
in svete maše. Posebna zahvala dr. Mojci Zajc Kraševec, dr. Tomažu 
Mušiču, gospodu župniku Jožetu Tomšiču in Društvu za vrednote 
NOB – govorcu Vojku Cerarju. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na 

njeni zadnji poti.
Pogrešamo te!

Vsi njeni najdražji

Tu ljubljen si bil iz vsega srca,
bodi ljubljen še tam,
kjer si zdaj doma.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 81. letu starosti skle-
nil  naš dragi mož, oče, ata, tast, stric, svak in 
bratranec

Anton Pirnat
po domače Šimenkov Tone 
iz Domžal, Murnova 8

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče. Hvala vsem, ki 

ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.
Zahvaljujemo se tudi Domu starejših občanov Kamnik za vso skrb in 

nego. Posebna zahvala gospodu župniku, pogrebni službi Vrbančič, 
pevcem in trobentaču za lepo opravljen poslovilni obred. Zahvala tudi 

višji medicinski sestri Poloni Kunstelj za spodbudne besede na domu in 
posebna zahvala dr. Mariji Starbek za dolgoletno zdravljenje.

Žalujoči: žena Marija, sin Tone z ženo Majdo, 
vnuka Matjaž in Jure ter ostalo sorodstvo 

Zamrl je tvoj korak,
zamrl tvoj vedri smeh,
vendar so vezi močnejše,
ki nas ne ločijo nikdar.

V SPOMIN
18. julija minevajo tri leta, odkar nas je zapustila
nenadomestljiva žena, mami in stara mama

Anamarija Barle
roj. Slapar

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, ji prižgete svečko in kakor-
koli ohranjate lep spomin nanjo.

Vsi njeni

Mami, babi ni umrla
le očke je zaprla.

V SPOMIN
Z žalostjo v naših srcih se spominjamo 23. julija, 
ko nas je pred desetimi leti nenadoma zapustila 
ljuba žena, mami in babi

Ančka Kveder
z Vrhpolja 36

Hvala vsem, ki se je še spominjate, ji prinašate cvetje in prižigate svečke 
na njenem preranem grobu.

Pogrešamo te.

Vsi njeni

V SPOMIN
Minilo je eno leto, odkar nas je zapustil

Anton Urbanija 
roj. 1934, s Homca, Bolkova ulica 2

Hvala vsem, ki se ga spominjate!

Vsi njegovi

ZAHVALA
Ob nepričakovani, boleči izgubi naše drage 
mame, tašče, babice, prababice, tete in sestrične

Frančiške Tavčar
roj. Abe, šivilje

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, cenjenim sosedom s Poljske 
poti, prijateljicam in dolgoletnim strankam za izrečena ustna in pisna 

sožalja, za darovano cvetje, sveče in sv. maše. Posebna zahvala tudi 
Zinki Habjan za vsakodnevno druženje ob kavi z našo mamo. 

Hvala Društvu narodnih noš Domžale za posebno pozornost, cvetje 
in občutene besede slovesa Marte Flis. Hvala tudi gospodu župniku, 

pogrebni službi, pevcem in Godbi Domžale za lepo opravljen poslovilni 
obred.

Žalujoči: sin Drago v imenu sorodstva

Kogar imamo radi, ne umre,
samo daleč, daleč je.

ZAHVALA
ob nepričakovani izgubi

Dušana Praprotnika
iz Domžal, Na zavrteh 3

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, cvetje in sveče. Hvala tudi pogrebni službi Vrbančič,  
g. župniku in pevcem za lepo opravljen poslovilni obred. Posebej se za-
hvaljujemo članom Oldtimer kluba Soteska za počastitev pokojnika in 
poslovilni govor, kot tudi sodelavcem zavoda SPIZ in članom Oldtimer 

kluba Kamnik.

Vsi njegovi

Vsi, ki radi jih imamo,
nikdar ne umro, 
le v nas se preselijo
in naprej, naprej,
živijo,
so in tu ostanejo …
( J. Medvešek)

 V SPOMIN
2. julija je minilo deset let od boleče izgube naše 
mami,

Frančiške Sever
iz Dragomlja, roj. Zabret

Vsem vam, ki se je spominjate in ji prižigate svečke na grobu,  
se lepo zahvaljujemo.

Vsi njeni

Ni solz, ki bi te obudile
ni sile, ki bi te vrnila,
ostale so le slike in spomini.

V SPOMIN

Marko Ložar
27. julija bo minilo žalostno deseto leto, ko je utihnil tvoj glas in na-

smeh. Ni dneva, noči, da ne bi bil med nami ti. Solza žalosti in bolečine 
te zbudila ni, ostala je praznina, ki hudo boli.
Vedno boš v naših srcih, zelo te pogrešamo.

Vsi tvoji

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je …

V SPOMIN
Letos mineva petnajsto leto, odkar si nas zapu-
stil naš dragi

Anton Podlipnik
iz Ihana

Hvala vsem, ki se ga spominjate in se ustavite na njegovem grobu.

Vsi njegovi

Naj bo spokojen spanec tvoj.
V naših srcih vedno nosimo te s seboj.

V SPOMIN
28. junija je minilo šestnajst let, odkar nas je za-
pustil dragi sin, očka in brat

Jože Šoštarič
iz Radomelj

Večno se te bomo spominjali.

Mama, ata, sin Aleks in sestra Majda z družino

V mesecu maju nas je za vedno zapu-
stila naša dolgoletna članica taborišč-
nica Ivanka Podobnik. Kot najmlajši 
otrok se je rodila 1.11.1921 v Petelinj-
ku pri Blagovici. 
Ker je oče odšel po svetu iskat bolj-
ši zaslužek po svetu v Ameriko, se je 
preostala družina preselila v Kompolje 
pri Krašnji. Želel je pomagati družini 
pri odprtju žage in mlina, vendar se  je 
kot rudar po dveh letih dela v rudniku 
smrtno ponesrečil, tako da svojega oče-
ta ni nikoli poznala.
V času druge svetovne vojne je bila na 
njenem domu vezna točka s partizani 
Javka. Ker sta sestra in brat odšla od 
doma je bila družina izdana. Skupaj z 
mamo so ju Nemci aretirali in odpeljali 
na zaslišanje v Kamnik nato v zapor 
v Begunje. Od tu sta bili 16.08.1944 
transportirani v taborišče Eichah od 
koder sta se vrnili Julija 1945. Istoča-
sno, ko je šla skozi vse trpljenje tabo-
riščnikov pa je bil njen bodoči mož 
Lojze že v partizanih na Pohorju. Spo-
znala sta se prav preko njegove sestre 
sojetnice v taborišču, zdaj že pokojne 

Ivanke Marolt. Po poroki se je prese-
lila na možev dom na Pšato.
Leta so tekla v skrbi za družino. Ro-
dila je tri sinove; Lojzeta, Ivana in 
Toneta. V povojnih časih ji ni bilo 
lahko, kajti primanjkovalo je vsega. 
Tudi ta čas je minil, sinovi so odra-
sli, si poiskali delo in se osamosvojili, 
vendar ne za dolgo. Leta 1988 ji je 
umrl mož in postala je vdova. Jesen 
življenja je preživela na Pšati s sinom 
Tonetom in njegovo družino. 
Kot članica Zveze borcev, je delovala 
aktivno vse od ustanovitve krajevne 
organizacije,  dokler je ni ustavila 
bolezen. Z veliko zavzetostjo je spre-
mljala dogodke tako v ožji in širši 
okolici domovine. Vrednote NOB-
-ja so ji bile svete, saj je preživela gro-
zote, ki jih nihče več ne želi okusiti.
V imenu občinske in krajevne orga-
nizacije Zveza borcev za vrednote 
NOB Vam izrekamo vso zahvalo.
Naj vam bo lahka Slovenska zemlja.

Krajevni odbor Zveze borcev 
za vrednote NOB – Dragomelj 

Pšata.

v sPoMiN

Tovarišici taboriščnici 
Ivanki Podobnik, 
rojeni Pestotnik
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Nagrajuje: Honda Ambrož
Nagrajenci, ki so pravilno rešili križanko v glasilu Slamnik št. 8, prejmejo: 
Valentin Košir iz Radomelj dve vstopnici za ogled filma v Kulturnem 
domu F. Bernika za sezono 2012/2013, Vera Šmid dve vstopnici za ogled 
filma v Kulturnem domu F. Bernika za sezono 2012/2013, Helena Juvan 
dve vstopnici za ogled filma v Kulturnem domu F. Bernika za sezono 
2012/2013

V tokratni številki nagrajuje Honda Ambrož, nagrade pa so brezplačni 
najem vozila Honda Civic, plastična ročka, 4 l olja Castrol SLX, plastična 
ročka, 4 l olja Castrol GTX in preventivni pregled vozila z meritvami. 

Pravilne odgovore nam lahko pošljete do srede, 29. avgusta 2012 na naslov: 
Uredništvo Slamnik, Ljubljanska 61, 1230 Domžale.

Veliko sreče!

NAGRADNA 
KRIŽANKA 

9

9

Pisma bralcev
Objavljamo prispevke avtorjev, 
katerih identiteta je poznana 
uredništvu in so njihovi 
prispevki krajši od 3000 znakov 
s presledki. Hkrati obveščamo 
bralce, da stališča, zapisana 
v Pismih bralcev, niso stališča 
uredništva.

Kulturni dom 
Franca Bernika, p. p. 2,  
1230 Domžale. 

Čas, ki ga živimo
Poln jadikovanja. Podtikanj, samo-
obrambe. Čas razvrednotenja, ob-
toževanj. To odsevajo tudi naša me-
dijska sredstva. Tudi Slamnik. Toda 
kdo je ustvarjalec le-teh odrazov? In 
njihovih vsebin? Ljudje, osebe, ki 
nam krojijo usodo dan za dnem, leto 
za letom. In torej takim, povsem ne-
potrebnim zapletom, iskanje dlake v 
jajcu, je to skupni imenovalec? To se 
je lepo izrisalo ob letošnjem dnevu 
državnosti. 
To določevanje, odrejanje, kdo naj in 
kdo naj ne sodeluje na tej obletnici, 
je NEKULTURNOST! Je vulgarna 
delitev naroda. So se avtorji te pobu-
de sploh zavedali, da si jemljejo krojiti 
zgodovino dogajanj, ki nas je pripelja-
la do praznika DRŽAVNOSTI PO 
SVOJE MERI! Tem  je potrebno 
jasno povedati: do DRŽAVNOSTI 
je pripeljalo samo LJUDSTVO Slo-
venije s svojo prebiscitarno odloči-
tvijo! In tako in zato imamo na teh 
spominskih prireditvah PRAVICO 
sodelovati vsi, ki si jih želimo udeleži-
ti! KONEC! PIKA! In enako velja za 
vsa sodelovanja  na drugih družbenih 
segmentih javnega življenja. Oblast 
ni od sebe, ni dana od boga in ne od 
kakšnih vodij! Še najmanj od takih, ki 
s svojimi ideološkimi ekscesi povzro-
čajo stalne napetosti, nestabilnost in 
bolno sovraštvo. Ker so sami bolni!
Že leta podrobneje spremljam zapi-
se pod rubriko »Iz življenja in dela 
političnih strank«. Več ali manj so 
strankarsko obarvane. Razumljivo! 
Le malo jih išče pot v konsenz, v 
dobro naroda in skupno dobro. Vsi 

Mali oglasi
Od ponedeljka do petka 

od 9. do 13. ure 
na tel.: 722 50 50.

Uredimo prodajo,  nakup ali ceni-
tev  želene nepremičnine.  HIŠA 
NEPREMIČNIN RE d.o.o., sose-
ska  BISTRA, Ul. Nikola Tesla 17, 
Domžale, Tel. 040 414 141.

ŠIVALNI STROJI;  servis in pro-
daja šivalnih strojev (gospodinjskih 
in industrijskih). Anton Pratneker 
s.p., Slamnikarska 3b Domžale. 
Gsm: 041/920-149

se pa na to zaklinjajo. Naposled pa 
jih v to prisili samo življenje. Žal! 
Kar pa je zanimivo v Slamniku, v 
tej rubriki, 22. junija 2012, štev. 8, pa 
prenašajo, povzemajo več ali manj 
aktivnosti osrednjih inštitucij držav-
nih oblasti (DZ, vlada, ministrstva). 
Ne povedo ničesar novega. N. pr. 
Lista za Domžale: delitev državlja-
nov ob dnevu državnosti. Ne upa pa 
si povedati, kdo je bil glavni akter te 
pobude o udeležbi na svečanosti. Vsi 
pa to vemo. Dalje, DeSUS: KAKO 
PREŽIVETI? Pozabi, da ima v 
vladi ministra in zapleti okrog tega. 
Tudi SLS: špekulativnost pri nakupu 
kmetijskih zemljišč. Da je potrebno 
to preprečevati. Zamolči pa, da je 
ravno DZ sprejemal zakonodajo o 
ukinitvi plačila odškodnin, ki so ve-
ljala za zdaj. Pa tudi, da v mnogih 
članicah EU NISO DOVOLJENE 
NOBENE spremembe namembno-
sti, ki bi povsem prehrani namenjena 
zemljišča preoblikovali v zazidana in 
druga. Podobno SDS za mlade: VE-
LIKO GOVORA o sodobnem nači-
nu komuniciranja, brezžična omrežja 
in druge tehnične elektronske obli-
ke. Ko bo pa mladim uporabnikom 
teh uslug zakrulilo v želodcu, pa naj 
se pasejo po teh žicah. Nasprotno: 
ustvarjajte delovna mesta za perspek-
tivo in mlade družine! Odgovorno pa 
se razmišlja v PS, kjer si prizadevajo 
za stabilnost zdravstvenega sistema 
in to je področje, ki najbolj zanima 
občane. Kakor je moč razbrati iz 
prispevka, je s svojimi vprašanji in 
razmisleki tehtno posegala v to sfero 
na državni ravni, LDS, SD, D-lista 
pa so se s svojimi prikazanimi aktiv-
nostmi uveljavljale na področjih, ki 
imajo vsekakor pomen uravnoteže-
vanja v vsakem posameznikovem ži-
vljenju. In seveda, da ne prezrem po-
slanca SDS, g. Roberta Hrovata v DS 
RS, ki se obširneje ukvarja oziroma 
razmišlja o sprejemanju Zakona o 
kmetijskih zemljiščih. Ker sem o tem 
nekaj besed že zapisal v mnenju za 
SLS, teh ne bom ponavljal. Le to, da 
se zemljišča, namenjena prehrani, ne 
smejo namensko spreminjati. Njegov 
navedek izreka V. Hugoja: »Lahko 
je biti dober, veliko težje pravičen«, 

poznamo pa tudi izrek Voltaireja: 
»Suženj potrebuje le enega gospo-
darja, povzpetnik pa toliko, dokler ne 
uspe«. Da imamo v tej deželi polno 
povzpetnežev, vemo. Še bolje pa, da 
smo skorajda v sužnjeposestniškem 
oblastniškem sistemu!

Leon Senger, Rodica

p. s. Zavedajoč patriotski odnos do 
državnosti in domovine pa dokazuje 
že leta Župnija JARŠE, ki na dan 
državnosti organizira izlet župljanov 
in jih vedno popelje tudi v zgodo-
vinske kraje, znane iz NOB. Letos 
npr. V DRAŽGOŠE. Ne deli na 
vaše, naše itd. . . 

Praznovali smo dan 
državnosti 
Pa kaj nam bo slovenščina, če se slo-
venska država sesuva in ji zato ve-
čina čedalje manj zaupa in verjame 
vanjo, se nekateri drzno sprašujejo 
dandanes. Pa poglejmo, ali upravi-
čeno. Res se z bolečo nostalgijo spo-
minjamo, kako zelo smo bili srečni, 
ko so pred enaindvajsetimi leti našo 
samostojnost in neodvisnost ena za 
drugo priznavale evropske in druge 
države sveta. Zdaj pa se ljudje, pred-
vsem čisto običajni delavski razred, 
pa uslužbenci, kmetje, intelektual-
ci,… iz dneva v dan bolj sprašujemo, 
ali smo prav verjeli, da bo demokra-
cija že sama po sebi boljša od samo-
upravnega socializma z eno samo 
komunistično stranko na čelu. 
Naši politiki se že dolgo ne znajo 
pogovarjati, kaj šele dogovarjati in 
sklepati kompromisov v splošno 
dobro. Zato seveda sploh ne more 
biti in ni čudno, da imamo republi-
ko po meri bogatih in vplivnih; da 
imamo policijo, ki lovi samo kurje 
tatove ter sodišča, ki kaznujejo in 
zapirajo samo navadne ljudi, kar je 
prišlo tudi do izraza v televizijskem 
intervjuju uglednega novinarja Lada 
Ambrožiča z zapriseženim sovra-
žnikom politike Radom Pezdirjem, 
kakor ga je imenoval gospod Lado 
Ambrožič. Vsi vemo, da bi pravni 
red lahko uvedla vsaka slovenska 
vlada: Peterletova, Drnovškova, 
Bajukova, Janševa in Pahorjeva. 
Prav vse bi lahko čez noč, če bi le 
hotele, sprejele zakon, ki bi onemo-
gočal gospodarski kriminal, pa tega 
nobena ni storila?! Celo Hrvati in 
Srbi, ki smo jih nekoč gledali z vi-
ška, zapirajo svoje velike gospodar-
ske in politične prestopnike, samo 
Slovenci ne! Pri nas se lahko krade 
in laže. Torej se splača biti prekrškar, 
tajkun ali oboje! Pa naj ob tem ošte-
jem še bankirje, ki dajejo tajkunom 
kredite, kakor da je bankam vseeno, 
če jim tajkuni vrnejo posojila, ali pa 
tudi ne, saj jih po potrebi država pač 
dokapitalizira z davkoplačevalskim 
denarjem – bankirjem pa za slabo 
delo dovoljuje še nespodobno visoke 
plače in odpravnine. Pa tudi sindi-
kati so glasni le takrat, ko mislijo, da 
se jim splača: na primer pri pokoj-
ninski zakonodaji … Lahko samo 
rečem, da je bila naša »uspešna« leva 
Pahorjeva vlada pravzaprav do zdaj 
ne le najbolj desna v smislu izrecne 
desničarskosti, saj je podpirala le 
pogoltne in slabe kapitaliste. Nomi-

na sunt odiosa. Glede sedanje Jan-
ševe vlade pa na tem mestu le tole: 
potrebujemo spremembo volilnega 
zakona in reformirano finančno po-
litiko, ministru dr. Janezu Šušteršiču 
pa vsaka čast.
25. junija je torej Slovenija prazno-
vala. Pomislimo, čeprav nas ni več 
kot dva milijona, smo se pridružili 
okrog 200 narodom sveta, ki se lah-
ko pohvalijo s samostojno državo. 
Res je, vsa pričakovanja se niso v 
celoti uresničila in z marsičim v tej 
državi nismo vedno zadovoljni: tudi 
proslava, ki naj bi nas združevala, se 
je tozadevno nekako izjalovila. Re-
snično škoda.
Toda, kaj je v resnici naša Slovenija  
–  dežela, ki jo imamo radi in jo s 
ponosom imenujemo dom?
Slovenija je mali raj na Zemlji, v 
katerem lahko, če se zelo potrudiš, 
v enem samem dnevu občuduješ 
razgled z gorskega vrha, se ohladiš v 
morju, raziskuješ skrivnosti kraških 
jam, poiščeš senco med trtami v 
vinogradu, pohajkuješ po slikovitih 
mestnih ulicah …
Slovenija so slastne domače dobrote, 
pod katerimi se šibijo mize v Slo-
veniji, gobe iz prostranih slovenskih 
gozdov, zdravilne rastline s travni-
kov in pašnikov, voda iz gorskega 
izvira, s katero se lahko odžejamo 
kar v naravi.
Slovenija so naši športniki, ki osva-
jajo medalje in se povsem enako-
vredno kosajo z drugimi iz mnogo 
večjih držav.  So naši znanstveniki in 
umetniki, katerih dosežke občudu-
je ves svet. Slovenija so lipicanci in 
kranjske čebele, pa panjske končnice 
in kurenti, tudi urejeni vrtovi in rože 
na balkonih in okenskih policah. 
Slovenija so naše številne cerkve in 
cerkvice, kapele in kapelice, pose-
jane po hribih in hribčkih … Slo-
venija, in to je najvažnejše, pa smo 
predvsem ljudje. Ne le peščica po-
sameznikov, ki jih gledamo na TV 
zaslonih, temveč mi vsi, zato smo 
praznovali skupaj, ker je rojstni dan 
Slovenije praznik nas vseh. S knjigo 
Slovenija – koraki v samostojnost 
skupaj obujajmo spomine na ključne 
trenutke slovenskega osamosvajanja  
in razmislimo, kdaj bomo napravili 
popravni izpit glede letošnje prosla-
ve na dan državnosti.
In še. Uresničevati bi morali spošto-
vanje življenja in kulturo nenasilja, 
kulturo solidarnosti in pravično 
gospodarstvo, kulturo tolerance in 
življenje v resnici, dalje zavezanost 
kulturi enakih pravic in partnerstva 
med moškim in žensko. Mesto slo-
venskega jezika v samostojni Slo-
veniji ni več na majavih temeljih, 
slovenski jezik je zavarovan. Ali ni 
to ena temeljnih pridobitev samo-
stojne Slovenije?
Bog, blagoslovi Slovenijo in odpusti 
našo občasno zaletavost. Slovenija, 
naj tebi pesem poje …

Ivan Kepic

Špekulativno načrtovanje
Prav v času, ko smo v zapisu o varo-
vanju kmetijskih zemljišč opozarjali 
na škodljive posledice ukinjanja pla-
čevanja odškodnine za spremembo 
namembnosti kmetijskih zemljišč ter 
o neustreznem načrtovanju pozidav 

na kmetijskih zemljiščih, je bila v ka-
mniški občini zaključena javna raz-
grnitev osnutka občinskega prostor-
skega načrta, v katerem je prikazana 
tudi večhektarska razširitev obstoječe 
poslovne cone FRUCTAL-JATA na 
najboljših kmetijskih zemljiščih. K 
osnutku OPN je Društvo za varstvo 
okolja Domžale-Kamnik podalo pri-
pombo, v kateri opozarja na pomanj-
kljivosti pri sprejemanju prostorske-
ga dokumenta: 
Nikjer ni utemeljena razvojno stra-
teška potreba po razširitvi površin 
za poslovne in proizvodne dejav-
nosti v občini Kamnik. Z ozirom 
na stanje gospodarstva v občini bi 
bilo smotrno intenzivneje izkori-
stiti obstoječe potenciale predvsem 
na območjih slabo uporabljenih in 
opuščenih proizvodnih kompleksov.
Niso upoštevana načela veljavne 
kmetijske, prostorske in okoljske 
zakonodaje, ki varujejo najboljša 
kmetijska zemljišča, usmerjajo gra-
dnje znotraj urbaniziranih območij 
ter varujejo okolje pred možnostjo 
onesnaževanja. 
Nista izdelani celovita presoja vpli-
vov na okolje ter analiza ranljivosti 
narave, temveč je predloženo samo 
splošno poročilo o stanju okolja, ki 
ne daje odgovorov na vprašanja traj-
nostnega razvoja. 
Ker med pripombami k javni raz-
grnitvi ni bilo zaznati pripomb 
pristojnih služb iz sosednjih občin 
Domžale in Mengeš, čeprav bodo 
okoljski vplivi onesnaževanja pod-
talnice in zraka, emisij hrupa, obre-
menitev cestne in komunalne infra-
strukture tudi v sosednjih občinah 
prisotni, pozivamo občinski upravi 
obeh občin, da se v postopek spreje-
manja obravnavanega OPN aktivno 
vključita.

Društvo za varstvo okolja 
Domžale-Kamnik

Jože Nemec

Dvojna slovesnost v sa-
mostanu sester sv. Križa  
na Mali Loki
Petdesetletnica duhovništva go-
spoda Janeza Žagarja in prav tako 
petdeset let redovnih zaobljub sestre 
Alojzije.
Arabski filozof Khalil Gibran je za-
pisal tele pomenljive besede: 
Življenje je temà, razen tam, kjer je 
zagon;
in vsak zagon je slep, razen tam, kjer 
je znanje;
in vsako znanje je prazno, razen tam, 
kjer je delo;
in vsako delo je jalovo, razen tam, 
kjer je ljubezen.
In če k tem filozofovim besedam 
dodamo še besede sv. apostola Ja-
neza: Kjer je ljubezen, tam je Bog, 
smo naš krog razmišljanja sklenili. 

In prav smisel teh besed je zna-
tno  prihajal do izraza, ko smo 16. 
junija  v objemu ljubezni na Mali 
Loki praznovali zlati jubilej gospo-
da Janeza Žagarja in petdeset let 
redovnih zaobljub sestre Alojzije. 
Udeležba je bila odlična, sploh pa, 
ker je bila slovesnost na soboto ob 
desetih dopoldne. Navzočih je bilo 
tudi nekaj duhovnikov, kakor ihan-
ski in domžalski župnik, pa nekda-
nja hišna duhovnika v samostanu dr. 
Bogdan Dolenc in g. Marko Pajk ter 
še nekateri drugi. Slovesnost je vodil 
dr. Anton Stres, ljubljanski nadškof 
in metropolit. Njegovo obsežno 
in bogato homilijo bi lahko strnili 
v besede: Boga ne moremo ljubiti 
brez človeka. In res: Boga ljubimo, 
če ljubimo ljudi; Boga sovražimo, če 
ljudi sovražimo – Bogu storimo, kar 
ljudem storimo. Zato res ni enostav-
no biti kristjan, če krščanstvo dovolj 
globoko pojmujemo in seveda tudi 
živimo. 
Slovesnost sta spremljala in tako 
bogatila oba pevska zbora. Sodelo-
vala je tudi Karitas.
Po slovesnosti pa smo bili v samo-
stanski dvorani deležni sestrskega 
gostoljubja. Pri slavnostnem kosilu 
pa sem se oglasil tudi sam s krajšim 
nagovorom, v katerem sem se zahva-
lil tako gospodu zlatomašniku, kakor 
sestram sv. Križa, posebej seveda sla-
vljenki sestri Alojziji, za zgled vere, 
dobrote in ljubezni. Gospodu Janezu 
Žagarju se je z izbranimi besedami 
že pri sveti maši zahvalila tudi sestra 
provincialka. V naslovu sem zapisal 
dvojna slovesnost v samostanu, upo-
števajoč navzočnost ljubljanskega 
nadškofa pa je bila to kar trojna slo-
vesnost. Za vse prisrčna hvala in Bog 
povrni. Gospodu zlatomašniku se je 
z vso prisrčnostjo za njegovo uspe-
šno delovanje zahvalil tudi domačin 
Darko Zajc. 

Ivan Kepic
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